

ការបើកបង្ហាញរបស់ព្រះ



សូមឲ្យយើងឈរមួយភ្លែត ខណៈពេលដែលយើងអានក្បាលអធិស្ឋាន។

2 ព្រះអម្ចាស់ដ៏មានព្រះគុណរបស់យើង យើងពិតជាមានអំណរគុណនៅថ្ងៃនេះ សម្រាប់ឯកសិទ្ធិដែលយើងមាន និងបានប្រមូលផ្តុំរួមគ្នានៅលើផែនដីមុនពេល ការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ សូមឲ្យយើងពិនិត្យមើលចិត្តរបស់យើងនៅថ្ងៃនេះ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយមើលថាតើយើងនៅក្នុងសេចក្តីជំនឿ ថាយើង អាចត្រៀមខ្លួនជាស្រេច ថា ម៉ោងនៃការលេចមករបស់ទ្រង់។ ថាយើងគួរតែដូចបទ គម្ពីរបានចែង “ប្រមូលផ្តុំគ្នាជាមួយអ្នកដែលកំពុងដេកលក់ ហើយជួបព្រះអម្ចាស់ នៅលើអាកាស ហើយនៅជាមួយទ្រង់ជារៀងរហូត។”

3 យើងសូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់ព្រះវិញ្ញាណគ្រីស្ទានពិតដែលនៅតែមាននៅ ក្នុងពិភពលោក ក្នុងចំណោមមនុស្ស ថាពួកគេនៅតែជឿលើទ្រង់និងព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់។ ដូច្នេះយើងសូមព្រះពររបស់ទ្រង់មកលើយើងនៅថ្ងៃនេះ ដែលទ្រង់ នឹងបង្ហាញដល់យើងម្នាក់ៗនូវអ្វីដែលយើងត្រូវការ ថាយើងអាចនឹងត្រូវបាន ស្រោចដោយទឹកព្រះបន្ទូល ដើម្បីយើងអាចរីកចម្រើនទៅជាឧបករណ៍ប្រើប្រាស់ នៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ទ្រង់ សម្រាប់ថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ដ្បិតទូលបង្គំទូលសូម ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាគង្វាលដ៏អស្ចារ្យរបស់យើង ដែលយើង ទន្ទឹងចាំមើលការលេចមក។ អាម៉ែន។

សូមសម្រួលឥរិយាបថ។

4 ហើយខ្ញុំចង់និយាយថា ខ្ញុំចាត់ទុកនេះជាឯកសិទ្ធិដ៏អស្ចារ្យនៅព្រឹកនេះដែល បាននៅទីនេះម្តងទៀត។ ហើយសូមទោសដែលយើងមិនមានកន្លែងអង្គុយ គ្រប់គ្រាន់។ ហើយយើងនឹងព្យាយាម នៅយប់នេះ ឥឡូវនេះ ដើម្បីអធិស្ឋាន សម្រាប់អ្នកដ៏ ថ្ងៃនេះ ព្រឹកនេះ វានឹងពិបាកបន្តិច។

5 ហើយ—ហើយខ្ញុំនឹងថតសារនេះនៅថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំ...ព្រះអម្ចាស់ហាក់ដូចជា ដោះស្រាយជាមួយខ្ញុំអំពីវា អូ មួយខែឬពីរខែមុន ហើយវាយូរ។ ហើយខ្ញុំមិនមាន ពេលនៅក្នុងកិច្ចប្រជុំទេ ពីព្រោះយើងអនុញ្ញាតឱ្យវាមានដល់សាមសិប សែសិប នាទីនៃកម្មវិធី។ ហើយបន្ទាប់មកយើង...ដោយសារតែមនុស្សត្រូវទៅធ្វើការនិងអ្វី

១ ខ្ញុំឃើញថាវាប្រសើរជាងប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើឱ្យសាររបស់ខ្ញុំខ្លីៗ ហើយពួកគេមិនមានពេលនៅទីនោះដើម្បីថតវាទេ ដូច្នេះខ្ញុំគិតថាខ្ញុំគ្រាន់តែរង់ចាំរហូតដល់ខ្ញុំទៅដល់រោងខ្សែបន្តនៅទីនេះ ហើយបន្ទាប់មកថតវាពីទីនេះ។ ហើយវាវែងបន្តិច ហើយខ្ញុំដឹងថាអ្នកកំពុងឈរ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងប្រញាប់ឱ្យលឿនតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ហើយ ឥឡូវនេះ អ្នកនឹងមិនរំខានខ្ញុំទេប្រសិនបើអ្នកកំពុងប្តូរកៅអី ឬអ្វីផ្សេងទៀតនោះនឹង—នោះមិនអីទេជាមួយខ្ញុំ ព្រោះនេះជាថ្ងៃពិសេសមួយដែលយើងទើបតែថតសំឡេងទាំងនេះ។

៦ ដូច្នេះហើយ យើងបានទទួលរបាយការណ៍ដ៏អស្ចារ្យពីអ្វីដែលព្រះអម្ចាស់បានធ្វើនៅក្នុងបេសសកកម្ម ប៉ុន្តែយើងប្រហែលជានឹងផ្តល់ឱ្យកាន់តែច្រើននៅយប់នេះនៅពេលដែលយើងអាចផ្តល់ពេលវេលាបន្ថែមទៀតដល់វា មានពេលវេលាបន្ថែមទៀតដើម្បីផ្តល់ឱ្យ។

៧ ហើយឥឡូវនេះយើងជឿជាក់ថាព្រះអម្ចាស់នឹងប្រទានពរដល់អ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ។ ខ្ញុំដឹងថាចិត្តរបស់អ្នកពោរពេញដោយអំណរ ដោយស្វែងរកការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយខ្ញុំក៏ដូចគ្នា ផុសឡើង ដើម្បីមើលរឿងដែលកំពុងកើតឡើងតាមរបៀបដែលពួកគេមាន។ ហើយ—និងជម្លោះជាតិ និងក្រុមជំនុំនៅក្នុងស្ថានភាពដែលវាស្ថិតនៅក្នុង ហើយឃើញទិសម្ចាស់នៃការយាងមករបស់ទ្រង់ ទាំងផ្លូវកាយនិងខាងវិញ្ញាណ ហើយដឹងថាពេលវេលានៃការលេចមករបស់ទ្រង់គឺជិតដល់ហើយ វាគ្រាន់តែបំពេញចិត្តរបស់យើងដោយអំណរដើម្បីដឹងថាយើងនឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរនៅថ្ងៃណាមួយ។ យើងនឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរពីរាងកាយទាំងនេះដែលយើងមាន។

៨ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថា ប្រសិនបើខ្ញុំយល់ ពួកគេមានការភ្ជាប់ទូរស័ព្ទនៅកន្លែងណាមួយ ថាសារនេះនឹងចូលទៅក្នុងផុននិកនិង—និងទៅផ្នែកផ្សេងៗ តាមទូរស័ព្ទ។ ដូច្នេះហើយឥឡូវនេះយើងជឿជាក់ថាប្រសិនបើនោះគឺដូច្នោះ...ខ្ញុំមិនដឹងទេ គ្រាន់តែប្រាប់វាមុនពេលចូលមក។ ហើយ—ហើយមនុស្សទាំងអស់នៅទីនោះពិតជារីករាយនឹងសុខភាពល្អនិង—និងពេញដោយសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះអម្ចាស់មកលើពួកគេ។

៩ ហើយឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះយើងនឹងបើកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយអ្វីដែលយើងទាំងអស់គ្នាមកទីនេះគឺដើម្បីរីករាយនឹងខ្លួនយើង ហើយយកចិត្ត

ទុកដាក់ចំពោះអ្វីដែលយើងមាន... យើង—យើងមិនដែលមកទីនេះហើយយើង... គ្មាននរណាម្នាក់ដែលមានវត្តមានដឹងថានរណានឹងអង្គុយក្នុងកំដៅបែបនេះ ហើយគ្រាន់តែគិតថាចង់នៅទីនេះ។ យើងនៅទីនេះសម្រាប់គោលបំណងមួយ ហើយនោះគឺ “ដើរកាន់តែជិតជាមួយព្រះ។” នោះហើយជាអ្វីដែលយើងអាចធ្វើបាន គឺជឿថាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគង់នៅជាមួយយើង។ ហើយយើងនៅទីនេះ—ដើម្បីដើរ កាន់តែជិតជាមួយទ្រង់។

10 ឥឡូវនេះកំដៅនេះពិបាកបន្តិចសម្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបានប្តូរតាមទំរង់កំដៅស្នូតនៅ ទីនោះនៅតុកសុន ដែលជា... សំណើមនៅទីនេះឥឡូវនេះ កំដៅរបស់យើងនៅ ទីនោះគឺក្តៅជាងនេះ ប៉ុន្តែវាស្ងួត។ សំណើមរបស់យើងពេលខ្លះគឺមួយភាគដប់នៃ មួយភាគរយ ប្រហែលជា អ្វីមួយដូចនោះ ស្ទើរតែដូចជាការរស់នៅក្រោមតង់អុក ស៊ីសែន។ ប៉ុន្តែនៅទីនេះវាមាន—មាន—សំណើមនៅក្នុងវា ហើយវាធ្វើឱ្យអ្នកមាន អារម្មណ៍ “អស់កម្លាំង” ដូចដែលយើងធ្លាប់ហៅវា។ ដូច្នេះវាពិបាកសម្រាប់អ្នក ដូច្នេះខ្ញុំក៏ដឹង ហើយអ្នកជាម្តាយដែលមានកូនតូចនិងអ្នកឈរ ទាំងចាស់ទាំងក្មេង ហើយនៅជាមួយគ្នាដូចអ្នកដែរ។ ហើយឥឡូវនេះយើង—យើងសង្ឃឹមថាព្រះនឹង ប្រទានរង្វាន់ដល់អ្នកយ៉ាងបរិបូណ៌សម្រាប់ការលះបង់របស់អ្នក។

11 ខ្ញុំយល់ថាបងប្រុសរ៉េយប័រដ័រនៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។ ខ្ញុំបានឮគាត់ ប្រកាស ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាគាត់មិនអាចចូលបានទេ។ ត្រូវហើយ។ នោះ គឺជាអ្នកគ្រប់គ្រងការប្រជុំ។

12 ដូច្នេះឥឡូវនេះយើងក៏ចង់ប្រកាសថាម្នាក់ដែលធ្លាប់នៅក្នុងចំណោមពួក យើងបានទៅនៅជាមួយព្រះអម្ចាស់នៅព្រឹកនេះ បុរសម្នាក់ បងប្រុសជេកសុន មកពី ស្ទីហ្គីស មីឈីហ្គែន។ គ្មាននរណាម្នាក់ដឹងថាគាត់ទៅដោយរបៀបណាឬ យ៉ាងណាទេ។ គាត់គ្រាន់តែធ្វើបានល្អ ហើយគាត់គ្រាន់តែ... ខ្ញុំគិតថាពួកគេបាន រកឃើញគាត់ស្លាប់ ឬអ្វីមួយ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនបានទទួលព័ត៌មានលម្អិតពេញលេញ របស់វាទេ។ ហើយយើងមានអំណរគុណយ៉ាងខ្លាំងចំពោះព្រះដែលបងប្រុស ជេកសុនជាគ្រីស្ទាន។ ខ្ញុំមិនបានឃើញគាត់អស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ ប៉ុន្តែគាត់បានអង្គុយក្នុងចំណោមពួកយើង ហើយគាត់ជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួក យើង។ ព្រះបានឱ្យព្រលឹងដ៏ក្លាហានរបស់គាត់សម្រាក! ទៅដូចនោះ យើងជឿថា ប្រហែលជាវាជាអ្វីមួយ ថាដល់ពេលគាត់ត្រូវទៅ។ ព្រះអម្ចាស់មិនដែលព្រមាន

យើងពីរា ឬគាត់ពីរា គាត់គ្រាន់តែទៅ។ នោះជារបៀបដែលវាកើតឡើង។ ហើយ ខ្ញុំចង់ទូរស័ព្ទទៅប្រពន្ធរបស់គាត់ឱ្យបានឆាប់តាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន ហើយប្រាប់ នាងពីទុក្ខព្រួយរបស់យើង។ ហើយយើងទាំងអស់គ្នាចង់អរព្រះគុណដល់ព្រះ សម្រាប់ជីវិតគ្រីស្ទានដ៏ក្លាហានរបស់គាត់ និងអ្វីដែលគាត់មានន័យយ៉ាងណានៅ លើផែនដីនេះ និងជាពិសេសសម្រាប់យើងនៅទីនេះនៅក្នុងសន្និបាតក្នុងតំបន់ នេះ។

13 ឥឡូវនេះយប់នេះ ខ្ញុំបានប្រកាសថានឹងមានការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជម្ងឺនៅ យប់នេះ ហើយខ្ញុំនឹងនិយាយបន្ថែមទៀតអំពីអ្នកជំងឺនៅយប់នេះ។

14 ប៉ុន្តែសម្រាប់ពេលនេះ ចូរយើងចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូលឥឡូវនេះ ព្រោះវាកក ស្ទះនិងក្តៅ។ យើងនឹងត្រង់ទៅកាន់ព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំចង់អានពីផ្នែកពីរនៃបទគម្ពីរនៅ ព្រឹកនេះ រីឯ ដូច្នោះវានឹងផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវប្រវត្តិកិច្ចតូចអំពីអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយ។

15 ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាពួកគេថតខ្សែអាត់ បងប្រុសសុតមែននិងពួកគេ មុនពេលលក់វា បើអាច ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ស្តាប់វាមុនពេលយើង...មុនពេលវាចេញ ជាសាធារណៈ។

16 ឥឡូវនេះនៅក្នុង...ខ្ញុំចង់អានពីភីលីព ជំពូកទី២ ១ដល់៨ និងកូរិនថូសទី២ ជំពូក៣ ចាប់ផ្តើមដោយខ១ ហើយអានទៅក្នុងជំពូកទី៤ នៃកូរិនថូសទី២ គ្រាន់តែ សម្រាប់សារតា។ ឥឡូវនេះនៅក្នុងភីលីពជំពូកទី២ ខ្ញុំនឹងអានមុន។

មុននឹងអាន សូមអធិស្ឋាន។

17 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាសេចក្តីពិត។ ហើយនៅក្នុង ម៉ោងដ៏លំបាកនេះដែលយើងកំពុងរស់នៅ ប្រជាជាតិមួយប្រឆាំងនឹងប្រជាជាតិ មួយ ជំងឺរាតត្បាត ការញ្ជួយដីនៅកន្លែងជាច្រើន ចិត្តរបស់មនុស្សបរាជ័យ ការភ័យខ្លាច យើងឃើញការសរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង។ ឥឡូវនេះ នោះគឺ នៅក្នុងធម្មជាតិ ដែលពិភពលោកទាំងមូលគួរតែឃើញការនេះ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ មានអាណាចក្រខាងវិញ្ញាណផងដែរ ហើយយើងឃើញការកើតឡើងដ៏អស្ចារ្យ ហើយយើងចង់និយាយអំពីពួកគេនៅថ្ងៃនេះ។

18 សូមប្រទានពរដល់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដល់ចិត្តរបស់យើង។ យើងដឹងថា គ្មានមនុស្សណានៅស្ថានសួគ៌ឬនៅលើផែនដីដែលសក្តិសមនឹងយកសៀវភៅ

នេះទេ ដើម្បីស្រាយត្រា ឬសូម្បីតែ មើលវា។ ប៉ុន្តែមានមួយបានលេចមក ជា កូនចៀមដែលត្រូវគេសម្លាប់ បង្ហូរឈាម ដែលបានមកយកសៀវភៅ ហើយមាន ភាពសក្តិសម និងអាចបើកវាបាន។ ឱកូនចៀមនៃព្រះអើយ សូមបើកព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់ដល់ដួងចិត្តរបស់យើងនៅថ្ងៃនេះ សម្រាប់ការលូងលោម។ យើងជា អ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់។ អត់ទោសបាបរបស់យើងព្រះអម្ចាស់។ ហើយអ្វីដែលនឹង រារាំងព្រះបន្ទូលពីការចេញទៅដោយអំណាចនិងឥទ្ធិពលដ៏អស្ចារ្យនៅថ្ងៃនេះ លើជីវិតរបស់យើង យកវាទៅឆ្ងាយ ព្រះអម្ចាស់អើយ រាល់ឧបសគ្គ ដើម្បីយើង អាចទទួលបានពរជ័យទាំងអស់ពេញលេញដែលបានសន្យាដល់យើងតាមរយៈ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ យើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

19 គីលីព ២:

ដូច្នេះបើសិនជាមានសេចក្តីដាស់តឿនណាក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ឬសេចក្តី កំសាន្តណារបស់ផងសេចក្តីស្រឡាញ់ ឬសេចក្តីប្រកបណាផង ព្រះវិញ្ញាណ ឬសេចក្តីថ្មិតថ្មី និងសេចក្តីអាណិតអាសូរណា

នោះចូរបំពេញសេចក្តីអំណររបស់ខ្ញុំ ដោយអ្នករាល់គ្នាមានគំនិត មានសេចក្តីស្រឡាញ់តែៗ ទាំង—ទាំងរូបរាងចិត្តគ្នា ហើយគិតតែ ផ្លូវៗដូចគ្នាចុះ។

កុំឲ្យធ្វើអ្វីដោយទាស់ទែងគ្នាឬដោយសេចក្តីអំនួតឥតប្រយោជន៍ ឡើយ តែចូររាប់អានគេឲ្យលើសជាងខ្លួនដោយចិត្តសុភាពវិញ។

កុំឲ្យគ្រប់គ្នាស្វែងរកតែប្រយោជន៍ផ្ទាល់ខ្លួនឡើយ ត្រូវស្វែងរកចំពោះ អ្នកដទៃផង។

ត្រូវតែមានគំនិតគិត ដូចជាព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវវិញ:

ដែលទោះបីទ្រង់ មានរូបអង្គជាព្រះក៏ដោយ គង់តែមិនបានរាប់ សេចក្តីស្មើនឹងព្រះនោះ ទុកជាសេចក្តីដែលគួរកាន់ខ្ជាប់ឡើយ:

គឺទ្រង់បានលះបង់ព្រះអង្គទ្រង់ មកយករូបភាពជាបារាំងវិញ ព្រមទាំងប្រសូតមកមានរូបជាមនុស្សផង:

ហើយដែលឃើញទ្រង់មានភាពជាមនុស្សដូច្នោះ នោះក៏បន្ទាប ព្រះអង្គទ្រង់ ទាំងចុះចូលស្តាប់បង្គាប់ រហូតដល់ទីមរណៈ គឺទ្រង់ទទួល

សុគតជាប់លើឆ្កាងផង។

20 ឥឡូវនេះប្រសិនបើយើងនឹងត្រលប់ទៅកូរិនថូសទីពីរ ជំពូកទី៣ យើងនឹង ចាប់ផ្តើមជាមួយខ្លឹម ហើយអានវាដល់ខ្លឹម១៨ ហើយចុះទៅផ្នែកនៃជំពូកទី៤។

ដែលទ្រង់បានប្រោសឲ្យយើងខ្ញុំអាចនឹងធ្វើជាអ្នកបំរើនៃសញ្ញាថ្មីបាន មិនមែនតាមតែន័យពាក្យប៉ុណ្ណោះទេ គឺតាមព្រះវិញ្ញាណវិញ៖ ដ្បិតន័យ ពាក្យនោះធ្វើឲ្យស្លាប់ តែព្រះវិញ្ញាណទ្រង់ប្រទានឲ្យមានជីវិតវិញ។

ហើយបើការងារខាងឯសេចក្តីស្លាប់ ដែលបានធ្លាក់ជាអក្សរលើ ថ្មបានកើតមកក្នុងសិរីល្អ ដល់ម៉្លេះបានជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែល មិន អាចនឹងសំឡឹងមើលមុខលោកម៉ូសេបានទេ ដោយព្រោះសិរីល្អនៃមុខ លោក គឺជាសេចក្តីដែលកំពុងតែសូន្យបាត់ទៅ៖

នោះចំណង់បើការងារខាងឯព្រះវិញ្ញាណតើនឹងមានសិរីល្អលើសជាង អម្បាលម៉ានទៅ?

ដ្បិតបើសិនជាការងារខាងឯសេចក្តីកាត់ទោសមានសិរីល្អទៅហើយ នោះការងារខាងឯសេចក្តីសុចរិត ប្រាកដជានឹងមានសិរីល្អជាបរិបូរ លើសទៅទៀត។

ពីព្រោះឯសេចក្តីដែលមានសិរីល្អពីដើមនោះ បានដូចជាគ្មានសិរីល្អ វិញ ដោយព្រោះសិរីល្អនេះដែលលើសទៅទៀត។

ដ្បិតបើសិនជាសេចក្តីនោះដែលកំពុងតែសូន្យបាត់ទៅ បានមកដោយសារសិរីល្អ នោះសេចក្តីដែលជាប់នៅ ប្រាកដជា...មានសិរីល្អលើសទៅទៀត។

ដូច្នេះ ដែលមានសេចក្តីសង្ឃឹម ជាខ្លាំងក្រៃដល់ម៉្លេះ នោះ យើងខ្ញុំកើតមាន...សេចក្តីក្លាហានណាស់។

មិនមែនដូចលោកម៉ូសេ ដែលយកស្បែកបាំងមុខ ដើម្បីមិនឲ្យជនជាតិ អ៊ីស្រាអែល បានសំឡឹងមើលទៅដល់ចុងនៃសេចក្តី ដែលកំពុងតែ សូន្យបាត់ទៅនោះឡើយ៖

តែចិត្តគេបានរឹងទទឹងវិញ៖ ដ្បិតដរាបដល់ឥឡូវនេះ កាលបើគេ មើលក្នុងសញ្ញាចាស់ នោះនៅតែមានស្បែកដែលឥតបកចេញឡើយ

ដែលស្បែកនោះត្រូវតែសូន្យបាត់ទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។

ដរាបដល់ថ្ងៃនេះ កាលណាគេមើលគម្ពីរលោកម៉ូសេ នោះក៏គង់មាន
ស្បែកបាំងចិត្តគេនៅឡើយ។

តែកាលគេបានងាកបែរមកឯព្រះអម្ចាស់វិញ នោះទើបស្បែកនឹងបាន
ដោះចោលចេញ។

រីឯព្រះអម្ចាស់ទ្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណៈ ហើយកន្លែងណាដែលមាន
ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់...នោះក៏មានសេរីភាពដែរ។

ហើយយើងរាល់គ្នាទាំងអស់ ដែលកំពុងតែរំពឹងមើលសិរីល្អ
ព្រះអម្ចាស់ ទាំងមុខទទេដូចជាឆ្លុះមើលទ្រង់ក្នុងកញ្ចក់ យើងកំពុងតែ
ផ្លាស់ប្រែទៅឲ្យដូចជារូបឆ្លុះនោះឯង ពីសិរីល្អទៅដល់សិរីល្អ គឺ
ដោយសារព្រះអម្ចាស់ដ៏ជាព្រះវិញ្ញាណ។

ដូច្នេះ ដែលមានការងារនេះ នោះយើងខ្ញុំមិនណាយចិត្តឡើយ
តាមខ្នាតនៃសេចក្តីមេត្តាករុណា ដែលយើងខ្ញុំទទួលមក

យើងខ្ញុំលះចោលអស់ទាំងការលាក់កំបាំងដែលគួរខ្មាស ឥតប្រព្រឹត្ត
ដោយឧបាយកល ឬបំប្លែងព្រះបន្ទូលឡើយ គឺយើងខ្ញុំផ្អាកផ្អាក់ខ្លួន
និងបញ្ឈប់ចិត្តរបស់មនុស្សទាំងអស់ នៅចំពោះព្រះ ដោយសំដែង
សេចក្តីពិតវិញ។

បើសិនណាជាដំណឹងល្អរបស់យើងខ្ញុំត្រូវគ្របបាំង នោះគឺត្រូវគ្រប
បាំងចំពោះតែពួកអ្នក ដែលកំពុងវិនាសទេ:

21 សូមព្រះអម្ចាស់បន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់ដល់ការអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់!

22 ឥឡូវនេះប្រធានបទរបស់ខ្ញុំនៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំជឿថាព្រះនឹងបើកសម្តែងការ
នេះ។ ហើយរាល់ពេលដែលអ្នកយកខ្សែអាត់ហើយស្តាប់ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមនិង
ទុកចិត្ត—ថាអ្នកមានការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណ នៃអ្វីដែលព្រះបានព្យាយាមដើម្បី
ទទួលបានទៅក្រុមជំនុំដោយមិននិយាយវាត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ? វាជារឿងមួយ
ពេលខ្លះ យើងត្រូវនិយាយរឿងបែបនោះ ដែលវាអាចនឹងធ្លាក់ចុះ វាអាចនាំអ្នកខ្លះ
ចេញទៅក្រៅ ខ្លះចាកចេញ និងខ្លះទៀត—ទៅ—ដើម្បីពិចារណា។ ប៉ុន្តែវាត្រូវបាន
ធ្វើដោយចេតនា។ វាត្រូវតែធ្វើតាមវិធីនោះ។

23 បន្ទាប់មកវាអាចថាអ្នកខ្លះនឹងនិយាយថា “អ្នកមានន័យថាព្រះនឹងធ្វើរឿងដូចនោះដោយចេតនា?” ទ្រង់ពិតជាបានធ្វើ។ ទ្រង់នៅតែធ្វើ។

24 ទ្រង់មានបន្ទូលនៅថ្ងៃមួយ នៅពេលដែលទ្រង់មានមនុស្សរាប់ពាន់នាក់នៅជុំវិញទ្រង់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “លើកលែងតែអ្នកបរិភោគសាច់នៃព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ឬកូនមនុស្ស ហើយដឹកព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ នោះអ្នកគ្មានជីវិតនៅក្នុងអ្នកទេ។”

25 តើសេចក្តីថ្លែងការណ៍ប្រភេទណាដែលអ្នកគិតថាគ្រូពេទ្យឬគិលានុបដ្ឋាយិកា ឬមានបញ្ញាល្អណាម្នាក់នឹងគិតពីសេចក្តីថ្លែងការណ៍បែបនោះ សម្រាប់បុរសម្នាក់ដែលមានព័ន្ធកិច្ចដូចទ្រង់? ហេតុអ្វី ទ្រង់មានបន្ទូលថា “បរិភោគសាច់? នោះជាសត្វសាហាវ! ដឹកឈាមមនុស្ស? វាជាបិសាច! និយាយម្យ៉ាងទៀត ទ្រង់ចង់ឱ្យយើងក្លាយជាមនុស្សស៊ីសាច់និងជាបិសាច។” ហើយទស្សនិកជនទាំងមូលបានដើរចេញពីទ្រង់។

26 ហើយមានសមាគមខាងព័ន្ធកិច្ចជាមួយទ្រង់ ក្នុងចំណោមមិត្តសិបនាក់ ដែលត្រូវបានជ្រើសរើស។ ហើយទ្រង់បែរទៅរកពួកគេ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអ្នកនឹងគិតយ៉ាងណានៅពេលដែលអ្នកឃើញកូនមនុស្សឡើងពីកន្លែងដែលទ្រង់បានមក?” ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនបានពន្យល់វាទេ។ ទ្រង់មិនដែលពន្យល់ពីរបៀបម៉េចប៉ុលបានធ្វើដូច្នោះនៅពេលក្រោយ។ គាត់គ្រាន់តែនិយាយវា។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអ្នកនឹងនិយាយថាម៉េច” ទៅកាន់អ្នកដឹកនាំទាំងនេះ “នៅពេលដែលអ្នកឃើញកូនមនុស្សឡើងមកពីណា?”

27 គ្មានការសង្ស័យទេ ពួកគេបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែចាំមួយភ្លែត។ អូ យើងបរិភោគជាមួយទ្រង់។ យើងនេសាទជាមួយទ្រង់។ យើងដេកជាមួយទ្រង់។ យើង—យើងដឹងពីកន្លែងដែលទ្រង់កើត។ យើងបានឃើញខ្សែស្រឡាយដែលទ្រង់—ទ្រង់ត្រូវបានអង្រួន។ ហើយតើបុរសនេះ...នេះជាពាក្យពិបាក។”

28 ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ពួកគេមិនបានដើរជាមួយទ្រង់ទៀតទេ។” ពួកគេបានចាកចេញពីទ្រង់។

29 បន្ទាប់មកទ្រង់នៅសល់ដប់ពីរ។ ទ្រង់បានជ្រើសរើសដប់ពីរនាក់ ហើយម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាអារក្ស។ ដូច្នោះទ្រង់បែរទៅរកពួកគេ។

ហើយគ្មាននរណាម្នាក់អាចពន្យល់ពីអ្វីដែលទ្រង់ទើបតែមានបន្ទូលនោះទេ។ “តើពួកគេនឹងស៊ីសាច់ឈាមរបស់ទ្រង់ហើយផឹកព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ដោយរបៀបណា? ហើយតើទ្រង់យាងចុះមកដោយរបៀបណា នៅពេលដែលទ្រង់បានប្រសូតនៅលើផែនដីនេះ?” ឃើញទេ? ពួកគេមិនអាចយល់ពីវាបានទេ។

ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់បែរទៅរកពួកសាវ័ក ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើអ្នកចង់ទៅដែរទេ?”

30 ហើយនោះជាពេលដែលសាវ័កពេក្រុសបានធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍ដ៏អស្ចារ្យនោះ: “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើយើងនឹងទៅឯអ្នកណា?” ឃើញទេ? “ដ្បិតយើងពេញចិត្ត។ យើងដឹងច្បាស់ថា ទ្រង់ និងទ្រង់តែមួយគត់ដែលមានព្រះបន្ទូលនៃជីវិតនៃម៉ោងនេះ។” ឃើញទេ? “ហើយយើងពេញចិត្តនឹងរឿងនោះ។” ឃើញទេ ពួកគេមិនអាចពន្យល់វាបានទេ។ ពួកគេ...

អ្នកមិនអាចពន្យល់ពីជំនឿបានទេ។ វាជាអ្វីដែលអ្នកជឿ ហើយវារឹងមាំណាស់ដែលគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតនឹងជំនួសកន្លែងរបស់វា។

ដូច្នេះពួកគេបានដឹងថាព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបានសរសេរសម្រាប់សម័យកាលដែលពួកគេកំពុងរស់នៅ សម័យកាលព្រះមេស៊ី ដែលទ្រង់សមនឹងកន្លែងនោះយ៉ាងពិតប្រាកដ។ ហើយតើពួកគេអាចធ្វើអ្វីបានដើម្បីត្រលប់ទៅព្រះវិហារដ៏ត្រជាក់របស់ពួកគេវិញ? បាននិយាយថា “តើយើងនឹងទៅកន្លែងណា?” ឃើញទេ? “យើងត្រូវបានបញ្ចុះបញ្ចូលយ៉ាងពេញលេញថាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលនៃជីវិត។” ឃើញទេ? ហើយពួកគេ—ពួកគេមិនអាចពន្យល់វាបានទេ ប៉ុន្តែពួកគេជឿវា។ ឃើញទេ?

31 ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលដើម្បីកម្ចាត់ហ្វូងមនុស្សរបស់ទ្រង់ ឃើញទេ រហូតដល់ទ្រង់អាចប្រមូលក្រុមជាមួយគ្នា។ ហើយក្នុងចំណោមមនុស្សទាំងអស់នោះ ពួកគេមានតែ ១១ នាក់ប៉ុណ្ណោះក្នុងចំណោមពួកគេដែលយល់ថាទ្រង់ជានរណា។ ពួកគេបានដឹងថាទ្រង់ជាព្រះ ហើយជាព្រះតែមួយ។ ឥឡូវនេះ...

32 ប្រធានបទរបស់ខ្ញុំនៅព្រឹកនេះគឺដើម្បីបង្ហាញ ឬបើកបង្ហាញព្រះនោះ។

33 ព្រះតែងតែនៅគ្រប់សម័យកាល លាក់ខ្លួននៅពីក្រោយស្បែក គ្រប់សម័យកាល ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះគ្រប់ពេលវេលា។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែទ្រង់បានលាក់ខ្លួនពីលោកិយ

ហើយបង្ហាញអង្គទ្រង់ដល់អ្នករើសតាំងរបស់ទ្រង់ ដូចជាពួកសាវ័កនៅថ្ងៃនោះ។ ឥឡូវនេះ នោះគឺជាព្រះដែលមានបន្ទូលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។

34 ឥឡូវនេះ មនុស្សតែងតែ វាជាធម្មជាតិរបស់មនុស្ស គាត់បានស្វែងរក (រាងកាយ) ថាព្រះ។ គាត់តែងតែចង់ឃើញវា។ មនុស្សបានបង្កើតសត្វដែល មើលទៅដូចជាទ្រង់។ ពួកគេគិតពី...ជនជាតិឥណ្ឌាថ្វាយបង្គំព្រះអាទិត្យ។ ហើយ —ហើយយើងរកឃើញ នៅទ្វីបអាហ្វ្រិក ទម្រង់ផ្សេងៗគ្នានៃសត្វដើម។ ហើយ ឡើង...អាងតូតេមនៅអាឡាស្កា និង—និងទម្រង់ផ្សេងៗគ្នាដែលពួកគេគិតថាព្រះ នេះគង់នៅ។ ដូចដែលប៉ុលបាននិយាយនៅទីនោះនៅឯក្រុងអាចែននៅពេលនោះ នៅលើភ្នំម៉ា ហើយប្រាប់ពួកគេថាពួកគេមានអរិយធម៌ជំនឿអំពីព្រះដែលមិនស្គាល់ នេះ នោះគេដឹងថាទ្រង់គង់នៅទីនោះ ប៉ុន្តែគេមិនទាន់ស្គាល់ទ្រង់ទេ។

35 ដូច្នោះយើងរកឃើញសូម្បីតែយ៉ូបត្រឡប់ទៅកាលពីយូយារវិញ។ យ៉ូប បានដឹងថាមានព្រះ។ គាត់បានស្គាល់វា។ ហើយមិន—មាន—មនុស្សនៅក្នុងគំនិត ត្រឹមត្រូវរបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលដឹងថាត្រូវតែមានអ្វីមួយនៅកន្លែងណាមួយ។ ហើយឥឡូវនេះ យ៉ូបចង់និយាយជាមួយទ្រង់។

ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់ទម្រង់ដែលព្រះបានជ្រើសរើសដើម្បីនិយាយ ជាមួយយ៉ូប។ ព្រះបានគ្របបាំងមុខពេលទ្រង់និយាយជាមួយយ៉ូប។ ទ្រង់ត្រូវបាន បាំងដោយខ្យល់គួច បានចុះមកក្នុងខ្យល់គួច។ អ្នកជឿថាព្រះនៅតែមកដោយ ខ្យល់គួចអាចមកកន្លែងដែលអ្នកឃើញ?

36 មានមនុស្សជាច្រើនអង្គុយនៅទីនេះ លេខមួយ ដែលនៅជាមួយយើងនៅ ថ្ងៃមុននៅពេលដែលទ្រង់យាងមកក្នុងខ្យល់គួច។ បានប្រាប់យើងកាលពីថ្ងៃមុន បងប្រុសប៊ែងវូដនិងពួកគេ នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរយកថ្មនេះបោះវា ឡើងលើអាកាស ហើយនិយាយថា **នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់!** អ្នកនឹង ឃើញវាភ្លាមៗ។” ហើយខ្ញុំបានយកថ្មឡើងលើកំពូលភ្នំ បោះវាទៅលើអាកាស ហើយ...ពិតណាស់ ចុះមក វាបានចាប់ផ្តើមខ្យល់គួច ឃើញទេ ការបឺតរបស់វា។

37 អ្នកត្រូវតែធ្វើអ្វីមួយដើម្បីបង្កឱ្យមានអ្វីមួយតាមវា។ ព្រះយេស៊ូវបានយកនំប៉័ង មួយដុំមកកាច់ បន្ទាប់មកបង្កើនគុណភ្លើងពីរនំប៉័ងនោះ។ ទ្រង់បានយកទឹក ចាក់ ចូលទៅក្នុងបានជ្រៅ។ អេលីយ៉ាយកអំបិល ដាក់វានៅក្នុងសំបក កាប់ឈើបោះវា ទៅលើទឹក។ វាជាអ្វីដែលជានិមិត្តរូប។

ហើយយកថ្មនេះបោះវាទៅលើអាកាស ហើយធ្លាក់ចុះមកបានចាប់ផ្ដើមមាន ខ្យល់គួច។

38 នៅថ្ងៃបន្ទាប់ ហេតុអ្វី បានជាមានអ្នកបម្រើព្រះនៅជាមួយយើងក្នុងដំណើរ បរិច្ចាគ។ គាត់កំពុងឈរជិត ហើយគាត់និយាយមកខ្ញុំថា “តើព្រះអម្ចាស់បាន ប្រទានការនិមិត្តបែបនេះទេ បងប្រុសប្រាណហាំ?”

39 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ ប៉ុន្តែជាធម្មតាខ្ញុំមកទីនេះដើម្បីសម្រាក។” ហើយ បន្ទាប់មកនិមិត្តបានមកដល់។

40 ហើយបងប្រុសប័រដេវ ខ្ញុំគិតថាគាត់នៅខាងក្រៅឥឡូវនេះ គាត់នៅជាមួយ។ បងប្រុស ប៊ែងវូដ តាមខ្ញុំគិត ហើយ អូ មានមនុស្សជាច្រើននៅទីនោះ ប្រាំបីឬ ដប់។ ហើយបងប្រុសប៊ែងវូដកំពុងមើលរឿងនេះ។ នៅលើភ្នំ ប្រហែលមួយម៉ាយល៍ ជាកន្លែងដែលទេវតាទាំងប្រាំពីរបានលេចមក ដែលខ្ញុំបានចាកចេញពីទីនេះដើម្បី ទៅទីនោះ ដែលត្រូវប្រាប់មកវិញហើយប្រាប់...អំពីគ្រាទាំងប្រាំពីរ។ ប្រហែលកន្លះ ម៉ាយល៍ពីនោះ។

41 ហើយបន្ទាប់មកនៅថ្ងៃបន្ទាប់ នៅពេលដែលរឿងនេះកំពុងកើតឡើង ហេតុអ្វី...ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់បងប្រុស បងប្រុសនេះ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើ អ្នកមានបញ្ហាអ្វី អ្នកមានអារម្មណ៍នៅក្នុងភ្នែករបស់អ្នក។ ត្រូវពេទ្យបានព្យាយាម អស់រយៈពេលពីរថ្ងៃដើម្បីបញ្ឈប់វា ហើយពួកគេមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ពួកគេ និយាយថាអ្នកនឹង...វានឹងស៊ីភ្នែករបស់អ្នក។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែកុំ បារម្ភ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានគោរពជំនឿរបស់អ្នក។” ហើយគាត់គ្រាន់តែទម្លាក់ កាំភ្លើងរបស់គាត់។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ម្តាយរបស់អ្នក” គ្រាន់តែដូចជាអ្វី ដែលនាងមាននិងអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយនាង។

ហើយគាត់បាននិយាយថា “នោះជាការពិត។”

42 បងប្រុសវ៉ែយ រ៉ូប៊ីសុន មកពីព្រះវិហារនៅទីនេះ ឈរមានវត្តមាន ខ្ញុំគិតថាអ្នក ទាំងអស់គ្នាស្គាល់គាត់។ ដោយដឹងថាគាត់ជាជើងចាស់ ហើយដឹងពីអ្វីដែលនឹង កើតឡើង ខ្ញុំបានដាក់ដៃលើស្មារបស់គាត់ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស រ៉ូប៊ីសុន សូមប្រយ័ត្ន មើល មានអ្វីមួយកំពុងកើតឡើង។”

43 ខ្ញុំបានដើរត្រលប់ទៅកន្លែងដែលខ្ញុំត្រូវឈរ ហើយខ្យល់គួចបានចេញមក ចុះ

តាមរយៈអន្លង់មួយ ពីខាងលើ ដែលខ្លាំងរហូតដល់វាបំបែកថ្ម ប្រាំបីប្រដប់អីញ ពីគ្នា ចេញពីកំពូលភ្នំ ហើយបោះពួកគេចម្ងាយពីរយម៉ែត្រចេញក្រៅ។ ហើយ ទះដៃបីដងដូចនោះ ហើយសំឡេងមួយបានមកពីវា។ ឃើញទេ?

44 ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាឈរនៅទីនោះ។ បងប្រុសប៊ែង មានវត្តមាន ឥឡូវនេះ បានមកហើយនិយាយថា “នោះជាអ្វីដែលអ្នកបានប្រាប់ខ្ញុំកាលពី ម្សិលមិញ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ មែន ហ្នឹងហើយ។”

គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ តើវានិយាយថាម៉េច?”

45 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែសម្រាប់ខ្ញុំដើម្បីដឹង បងប្រុសប៊ែង ឃើញ ទេ ព្រោះវា...វានឹងជូនដំណឹងដល់មនុស្ស។”

46 ប៉ុន្តែវាបានទៅមុខ វាបានកើតឡើងបន្តិច...ធ្វើដំណើរទៅភាគខាងជើង។ បន្តិច ពីរបីថ្ងៃក្រោយមក វាបានធ្លាក់ចូលទៅក្នុងមហាសមុទ្រ ហើយអ្នក បានឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅជុំវិញប្លែងប៊ែង។ វាជាសញ្ញានៃការជំនុំជំរះ។ ឥឡូវនេះយើងរកឃើញ—ថាព្រះនៅតែ...អ្នកឃើញទេ វានឹងធ្វើឱ្យមនុស្ស ភ័យខ្លាច។ ដូច្នេះហើយ ពួកគេមាន...វាត្រូវតែកើតឡើង ឃើញទេ? វាត្រូវតែ កើតឡើង។ រឿងដែលត្រូវតែកើតឡើងត្រូវតែកើតឡើង យ៉ាងណាក៏ដោយ។ ឃើញទេ វានឹងកើតឡើង ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។

47 ពេលមួយម៉ូសេចង់ឃើញព្រះ ហើយព្រះបានប្រាប់គាត់ឱ្យឈរនៅលើថ្ម។ ហើយនៅលើថ្ម លោកម៉ូសេបានឈរ ហើយគាត់បានឃើញព្រះដើរកាត់ ហើយ ខ្នងរបស់ទ្រង់មើលទៅដូចជាខ្នងរបស់មនុស្ស។ ព្រះស្ថិតនៅក្នុងខ្យល់គួច ហើយ ព្រះ...ខណៈពេលដែលលោកម៉ូសេឈរនៅលើថ្ម។

48 ខ្ញុំគិតថាអ្នកទាំងអស់គ្នាបានឃើញរូបភាពនៅទីនោះកាលពីថ្ងៃមុន យើងឈរ កែវថ្មដដែលនោះ។ ហើយនេះគឺជាពន្លឺនោះ ទេវការរបស់ព្រះអម្ចាស់ នៅទីនោះ ដែលវាបានទះដៃ។ ឈរ...វាត្រឹមត្រូវនៅលើផ្ទាំងផ្សព្វផ្សាយនៅទីនោះ ម្តងទៀត។

49 សូមកត់សម្គាល់ ព្រះយេហូវ៉ានៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់គឺជាព្រះយេស៊ូវនៃ គម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ឃើញទេ? ទ្រង់គឺជាព្រះតែមួយ គ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូរទម្រង់របស់ ទ្រង់។

50 ឥឡូវនេះ មាននរណាម្នាក់បាននិយាយកាលពីថ្ងៃមុនថា ថា—ជា—អ្នកដឹកនាំ បាទីស្ទនៅតុកសុន “តើអ្នកអាចនិយាយដូច្នោះបានដោយរបៀបណា—ថា ព្រះយេស៊ូវនិងព្រះនឹងក្លាយជាមនុស្សតែមួយ?”

51 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ វាងាយស្រួលណាស់ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែ អនុញ្ញាតឱ្យការគិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកចេញ ហើយគិតពីលក្ខខណ្ឌព្រះគម្ពីររបស់ វា។ ពួកគេគឺជាអង្គតែមួយ។ ព្រះជាវិញ្ញាណ ព្រះយេស៊ូវគឺជាអ្នករូបកាយដែលទ្រង់ត្រូវ បានគ្របបាំង។ ឃើញទេ?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដូចជានៅក្នុងផ្ទះរបស់ខ្ញុំ។ ចំពោះ ប្រពន្ធខ្ញុំ ខ្ញុំជាប្តីរបស់នាង។ ហើយខ្ញុំមានកូនស្រីម្នាក់ឈ្មោះវេបិកា ខ្ញុំជាឪពុករបស់ នាង។ ហើយខ្ញុំមានចៅប្រុសម្នាក់ ហើយគាត់ឈ្មោះប៉ុល ខ្ញុំជាជីតារបស់គាត់។ ខ្ញុំជាប្តី ជាឪពុក និងជាជីតា។ ហើយប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំគ្មានការអះអាងលើខ្ញុំថាជា ឪពុកឬជីតាទេ នាងបានទាមទារខ្ញុំតែម្នាក់ឯងជាប្តី។ ហើយកូនស្រីរបស់ខ្ញុំគ្មាន ការទាមទារលើខ្ញុំជាប្តីឬជីតាទេ នាងជាកូនរបស់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែមនុស្សទាំង បីនេះគឺជាមនុស្សតែមួយ។ ឃើញទេ? នោះហើយជាព្រះ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺគ្រាន់តែជាការអះអាងពីសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រា។” ព្រះ គឺដដែល ព្រះតែមួយ។

52 ព្រះបានផ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់ ផ្លាស់ប្តូរទ្រង់របស់ទ្រង់។ ប្រសិនបើអ្នក កត់សម្គាល់នៅទីនេះនៅក្នុងកិលីព ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មិនគិតថាវាជាការ ប្តូរទេ ប៉ុន្តែយកទម្រង់ជាមនុស្ស។”

53 ឥឡូវនេះ ពាក្យក្រិកនៅទីនោះសម្រាប់ទម្រង់នោះ ខ្ញុំបានមើលវាពេញមួយថ្ងៃ កាលពីម្សិលមិញ ព្យាយាមគិតថាវាជាអ្វី ខ្ញុំរកឃើញថា មកជាមួយពាក្យនៃអេន ម៉ូហ្វីនេះ។ វាត្រូវបានសរសេរថា អេន-ម៉ូ-ហ្វី-។ ក្រឡេកមើលជាភាសាក្រិច ដើម្បី ស្វែងយល់ថា អ្វីជា អេន ម៉ូហ្វី...ខ្ញុំប្រហែលជាបញ្ចេញសំឡេងខុស ប៉ុន្តែហេតុផល ដែលខ្ញុំសរសេរវា នៅពេលដែលកាសែតមួយត្រូវបានចេញផ្សាយ ប្រជាជននឹង អ្នកប្រាជ្ញនឹងដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់មានន័យពីវា។ ទ្រង់ នៅពេលដែលអេន ម៉ូ ហ្វីមានន័យថាទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់។ ទ្រង់ ទ្រង់យាងចុះមក។ ឥឡូវនេះ ពាក្យក្រិកនៅទីនោះមានន័យថា “អ្វីមួយដែលមិនអាចមើលឃើញ ប៉ុន្តែវានៅ ទីនោះ ហើយបន្ទាប់មកវាត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ហើយភ្នែកអាចចាប់វាបាន។” ឃើញ ទេ?

54 ដូចជាអេលីយ៉ានៅដូច្នោះ។ ឃើញទេ អ្នក—អ្នកបម្រើមិនអាចមើលឃើញ ទេវតាទាំងអស់នៅទីនោះទេ ហើយព្រះគ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូរ មិនបាននាំទេវតាចុះ មកទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរការមើលឃើញរបស់អ្នកបម្រើ។ ហើយគឺភ្នំពេញ ពេញដោយទេវតា ភ្លើង សេះភ្លើង និងរទេះភ្លើង នៅជុំវិញហោរារបស់ទ្រង់។ ឃើញ ទេ ពួកគេ ទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរការមើលឃើញ។ រឿង—មានរួចហើយ។

55 ដូច្នោះ អ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនិយាយគឺថា ព្រះដែលតែងតែគង់នៅទីនេះ។ រឿងតែមួយគត់ដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេលដែលទ្រង់ក្លាយជាមនុស្ស ទ្រង់បាន ផ្លាស់ប្តូរចាំងរបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? ទ្រង់—ទ្រង់ នេះគឺអន ម៉ូហ្វីទ្រង់—ទ្រង់បាន ផ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់នៅទីដែលទ្រង់ជាទ្រង់ ឬចាំងរបស់ទ្រង់ សកម្មភាពផ្សេងទៀត។

56 ដូចជានៅក្នុងរឿងល្ខោនដ៏អស្ចារ្យ។ ដូចដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយនៅព្រឹក នេះ ប្រភេទនៃការចាប់ឡើងលើរឿងនេះរបស់ហ្សកស្យោ។ វាមានរយៈពេល យូរណាស់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលហ្សកស្យោសរសេរ—រឿង—រឿង...សម្រាប់យើង ដើមនៃប្រទេសអង់គ្លេស នៅពេលដែលគាត់...តូអង្គរបស់ម៉ាកបេត។ ឃើញទេ ហ្សកស្យោមិនជឿលើមេធាវីទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងការសម្តែង ស្តេចបានជឿលើមេធាវី ដូច្នោះគាត់ត្រូវតែបញ្ចូលមេធាវី។ ឃើញទេ? ហើយឥឡូវនេះ ដើម្បីធ្វើការនេះ ពួកគេផ្លាស់ប្តូរតួសម្តែង។

57 បេកគឺនៅទីនេះ នៅខាមនពួកគេបានសម្តែងរឿងនោះនៅក្នុង—នៅក្នុង សាលាដែលនាងទើបតែបញ្ចប់ការសិក្សាកាលពីប៉ុន្មានសប្តាហ៍មុន។ ឥឡូវនេះ ប្រហែលជាមនុស្សម្នាក់លេងបីឬបួនផ្នែក។ ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ គាត់—គាត់បានផ្លាស់ ប្តូរចាំងរបស់គាត់។ ពេលខ្លះគាត់ចេញមក គាត់ជាតូអង្គនេះ ហើយពេលក្រោយ គាត់ចេញមក គាត់ជាតូអង្គផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែវាជាមនុស្សដដែលគ្រប់ពេល។

58 ហើយនោះគឺជាព្រះ។ ទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់—ពីបង្គោលភ្លើង ក្លាយជា មនុស្ស។ បន្ទាប់មកបានផ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់ពីនោះ ត្រឡប់មកក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ម្តងទៀត ដើម្បីឲ្យទ្រង់បានគង់នៅក្នុងមនុស្ស។ ព្រះសម្តែងនៅក្នុងមនុស្សនូវអ្វី ដែលពិតជាទ្រង់។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គឺជាព្រះដែលសម្តែងនៅក្នុងមនុស្ស ក្នុង មនុស្សម្នាក់។ នៅក្នុងមនុស្ស នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មាន។ ទ្រង់បានផ្លាស់ ប្តូរពីបង្គោលភ្លើង ហើយបន្ទាប់មកបានចូលមក នោះជារឹងនននៅទីរហោស្ថាន ដែលលាក់ព្រះពីអ៊ីស្រាអែល។ ម៉ូសេបានឃើញរូបរាងរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែតាមពិតទ្រង់

ត្រូវបានលាក់បាំងគ្រប់ពេលវេលានៅពីក្រោយបង្គោលភ្លើងនេះ ដែលជាឡូហ្គោស ដែលបានមកពីព្រះ។

59 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញនៅទីនេះ ឥឡូវនេះចាប់តាំងពីពេនទីកុស្ត ព្រះមិនធ្វើនៅក្នុងមនុស្សឬសកម្មភាព...ឥឡូវនេះទ្រង់កំពុងធ្វើតាមរយៈមនុស្ស។ ឃើញទេ? ទ្រង់កំពុងសម្តែងនៅក្នុងបុរសម្នាក់នៅពេលនោះ គឺអង្គព្រះយេស៊ូវ។ ឥឡូវនេះទ្រង់កំពុងសម្តែងតាមរយៈមនុស្ស ដែលទ្រង់បានជ្រើសរើសសម្រាប់គោលបំណងនេះ។ ព្រះ នៅក្នុងទម្រង់មនុស្ស ទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់ពីទម្រង់—នៃ...នៃព្រះទៅជាទម្រង់មនុស្ស។

60 ទ្រង់បានមកបីឈ្មោះ ឈ្មោះកូនប្រុសបី។ ទ្រង់បានយាងមកក្នុងព្រះរាជបុត្រា...ព្រះនាមនៃបុត្រ—មនុស្ស ព្រះរាជបុត្រារបស់ដាវីឌ និងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ឈ្មោះកូនប្រុសទាំងបី។

61 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានមកជាលើកដំបូងនៅក្នុងកូនរបស់ជា...កូនមនុស្សពីព្រោះទ្រង់ជាហោរា។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវវាផ្ទាល់បានហៅអេសេគាលនិងហោរាថា “កូនមនុស្សអើយ តើអ្នកឃើញអ្វី?” ព្រះយេស៊ូវមិនដែលសំដៅលើអង្គទ្រង់ថាជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះទេ ទ្រង់បានហៅអង្គទ្រង់ថាជាកូនមនុស្ស ពីព្រោះ—បទគម្ពីរមិនអាចបំបែកបានទេ។

មិនអាចមានអ្វីខុចនៅក្នុងបទគម្ពីរទេ។ ពាក្យនីមួយៗត្រូវតែដូច្នោះ។ នោះជាវិធីដែលខ្ញុំជឿ។ នោះជារបៀបដែលវាត្រូវតែកើតឡើង មិនមែនដោយសារខ្ញុំជឿវាទេ ព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

62 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ពីដំបូង ពាក្យមួយទំព័រមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ១ យើងរកឃើញថាទាំងមូល...ជំងឺទាំងអស់ ទុក្ខព្រួយទាំងអស់ ការឈឺចិត្តទាំងអស់ និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមិនធ្លាប់មានចំពោះមនុស្ស បានមកដោយសារតែមនុស្សម្នាក់មិនជឿព្រះបន្ទូលមួយបណ្តាលឱ្យទាំងអស់នេះ។ នោះជាដំបូងនៃព្រះគម្ពីរ។ នៅក្នុងចុងក្រោយនៃព្រះគម្ពីរ វិវរណៈ ២២ ព្រះដដែលមានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលយកពាក្យមួយចេញពីនេះ ឬបន្ថែមពាក្យមួយទៅវា។” ឃើញទេ វាត្រូវតែជាព្រះបន្ទូលដោយព្រះបន្ទូល គ្រាន់តែជាវិធីរបស់វា។

63 ដូច្នោះ ហើយ គ្រាន់តែយករឿងតូចដូចជាខ្ញុំនឹងទៅ...នរណាម្នាក់តែងតែមករក ខ្ញុំអំពីស្ត្រីកាត់សក់របស់ពួកគេ។ ឥឡូវនេះ សម្រាប់ខ្ញុំ ដរាបណានាងធ្វើបែបនោះ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថានាងបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណា ហើយនាងដឹងប៉ុណ្ណាទេ នាងនៅតែខុស។ នាង ស្លៀកខ្លីនិងសម្លៀកបំពាក់បែបនេះ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថានាងធ្វើអ្វី តើនាងអាចច្រៀងបាន ប៉ុន្មានទេ តើនាងអាចអធិប្បាយបានល្អប៉ុណ្ណា អ្វីក៏ដោយដែលនាងអាចធ្វើបាន ជីវិតបែបណាដែលនាងរស់នៅ វានៅតែជាព្រះបន្ទូលមួយត្រូវបានបំបែក។ ឃើញ ទេ? ឃើញទេ វាត្រូវតែជាគ្រប់ព្រះបន្ទូល។ មិនមែនជាប្រយោគទេ ព្រះបន្ទូល មួយ ពាក្យមួយ! ដូច្នោះ ព្រះគម្ពីរមិនមែនជាការបកស្រាយឯកជនទេ។ វាត្រូវតែជា ព្រះបន្ទូលតាមព្រះបន្ទូល របៀបដែលវាត្រូវបានសរសេរ។ យើងត្រូវតែជឿ។

64 ហើយមិនត្រឹមតែជឿវាទេ ប៉ុន្តែរស់នៅវា។ ប្រសិនបើយើងមិនរស់នៅវាទេ នោះយើងមិនជឿវាទេ យើងគ្រាន់តែនិយាយថាយើងធ្វើ។ ដូចជាខ្ញុំ...ផ្នែកលើអ្វី ដែលខ្ញុំបាននិយាយ សិស្សទាំងនោះមិនអាចពន្យល់វាបានទេ ប៉ុន្តែពួកគេបាន ជឿវា ហើយពួកគេបានសារភាពហើយរស់នៅជាមួយវា។ នៅពេលដែលពួកគេ ទាំងអស់បានដើរចេញពីវា ពួកគេបាននៅជាមួយវា! ពួកគេបានជឿវា! នោះជាវិធី ដែលយើងធ្វើ។ នោះជាវិធីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។ មិនថាអ្នកផ្សេងធ្វើអ្វីទេ យើងជឿវា ហើយបន្ទាប់មកយើងធ្វើតាមវា។ បើអ្នកមិនធ្វើវាទេ នោះអ្នកមិនជឿទេ។

65 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ទ្រង់ត្រូវតែមកជា កូនមនុស្ស ពីព្រោះបទគម្ពីរបរិសុទ្ធបាននិយាយថាទ្រង់នឹង “ព្រះនឹងលើកហោរា ឱ្យដល់ពួកគេ។” ដូច្នោះទ្រង់មិនអាចមកហោរាអង្គទ្រង់ថាជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ បានទេ ពីព្រោះវាមិនមែនជាសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រានោះទេ។ ទ្រង់ជាកូនមនុស្ស ថ្លែងទំនាយ ដើម្បីបំពេញ ហើយបើកសម្តែងដល់ពួកគេនូវគ្រប់ទាំងកិច្ចការដែល បានធ្វើ ហើយវាយបញ្ចូលអ្វីដែលទ្រង់មាន។ បន្ទាប់មកទ្រង់នៅលើផែនដីជាកូន មនុស្ស។

66 សូមក្រឡេកមើលស្ត្រីស្តីប្រើនីករត់ទៅរកទ្រង់ ហើយនិយាយថា “ព្រះរាជបុត្រាដាវីឌអើយ សូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំផង!” ទ្រង់មិនដែលលើក ក្បាលរបស់ទ្រង់ទេ។ នាងគ្មានការអះអាងអំពីទ្រង់ជាបុត្រារបស់ដាវីឌទេ។ នាង ជាសាសន៍ដទៃ។

មិនលើសពីកូនស្រីរបស់ខ្ញុំបានអះអាងថាខ្ញុំជាប្តី ឬ ប្រពន្ធខ្ញុំ ដូចជាកូនស្រី។

ប៉ុន្តែ នាងគឺជាកូនស្រីរបស់ខ្ញុំនិងប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ នាងគឺជាកូនស្រីរបស់ខ្ញុំនៅក្នុង ដំណឹងល្អ។ ប៉ុន្តែ នៅលើផែនដី នាងគ្មានសិទ្ធិហៅខ្ញុំថាជា—ឪពុកទេ? ឃើញទេ?

ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ ស្ត្រីសាសន៍ដទៃនេះមិនមានការអះអាងអំពីទ្រង់ ជាបុត្រារបស់ដាវីឌទេ។ ប៉ុន្តែបាទីមេខ្នាក់បានធ្វើ ឃើញទេ គាត់ជាជនជាតិយូដា។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានយាងមកជាកូនមនុស្ស។

67 អ្នកត្រូវតែស្គាល់ពាក្យទាំងនេះនិងរឿងទាំងនេះ។ សូមមើល ហេតុអ្វីវាយ នៅពេលនោះ នៅពេលដែលការទាញទីបី។ អ្នកចងចាំវា។ ក្នុងចំណោមអ្វីៗ ទាំងអស់ ស្ត្រីនោះនិយាយត្រឹមត្រូវ។ អ្នកត្រូវតែនិយាយពាក្យត្រឹមត្រូវនោះ ជារឿង ត្រឹមត្រូវចំពោះព្រះ។

68 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានយាងមកជាលើកដំបូងជាហោរា ហើយ ពួកគេបានឆ្កាងទ្រង់។ រាស្ត្រទ្រង់ផ្ទាល់បានឆ្កាងទ្រង់។ ទ្រង់បានយាងមកជាកូន មនុស្ស។

69 បន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក ទ្រង់គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃ ព្រះ។ ព្រះជាវិញ្ញាណ។ ទ្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ទ្រង់ បានរស់នៅតាមសម័យក្រុមជំនុំជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។

70 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍ ទ្រង់នឹងក្លាយជាព្រះរាជបុត្រារបស់ដាវីឌ អង្គុយលើបល្ល័ង្ករបស់ដាវីឌជាបិតារបស់ទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាព្រះរាជបុត្រារបស់ ដាវីឌ។

71 ឥឡូវនេះ ហើយ ចូរចាំថា រវាងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ...នៅក្នុងគ្រាពួកជំនុំឡៅឌី សេ ពួកគេបានដកទ្រង់ចេញ។ ហើយនៅក្នុងលូកា ទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់នឹងត្រូវ បានបង្ហាញជាថ្មីម្តងទៀតជាកូនមនុស្ស ជាហោរា បំពេញកិច្ចការដែលនៅសល់។ ឃើញទេ? បទគម្ពីរភ្ជាប់គ្នាយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ។ បុត្រមនុស្ស បុត្រានៃព្រះ បុត្រារបស់ ដាវីឌ។ តើវាជាអ្វី? វាជាព្រះដដែលគ្រប់ពេលវេលា គ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូរទម្រង់របស់ ទ្រង់ អេន ម៉ូហ្វី។ ទ្រង់គ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូរវា។ វាជារឿងល្ខោនដ៏អស្ចារ្យចំពោះទ្រង់។ ទ្រង់កំពុងសម្តែងវាចេញ។

72 ទ្រង់បានយាងមកជាកូនមនុស្ស ជាហោរា។ រួចរាល់ហើយ។ សូមអ្វីតែស្ត្រី តូចម្នាក់នៅក្នុងអំពើបាបរបស់នាង នៅទីនោះនៅអណ្តូង នាងក៏ទទួលស្គាល់ទ្រង់

ដែរ។ នាងបាននិយាយថា “យើងដឹងថាព្រះមេស៊ីនឹងយាងមក ដែលត្រូវបាន គេហៅថាព្រះគ្រីស្ទ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ។” ឃើញទេ នាងបានទទួលស្គាល់ ព្រោះនាងជាពូជកំរិតទុកជាមុន។ បន្ទាប់មកនាង...

កន្លែងណា ពួកគេផ្សេងទៀតមិនបានទទួលស្គាល់វាទេ។ ពួកគេគ្មានអ្វីដែល ត្រូវទទួលស្គាល់ទេ។ ពួកគេនៅក្នុងអំពើបាបតាំងពីដំបូង។

73 ដ្បិត ដ្បិតទង្វើរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរទម្រង់របស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មកទ្រង់ បានមកជាទម្រង់នៃកូនមនុស្ស។

សម្រាប់យុគសម័យអ្នកធ្វើកំណែទម្រង់ វេសលី លូធើ និងទាំងអស់ចុះមក បន្ទាប់មកយើងដឹងថាពួកគេបានយកវាមកជាបាច់ ដូចជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែល បានធ្វើ រហូតដល់ពេលដែលទ្រង់លេចមកនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ក្នុងយុគសម័យពេន ទីកុស្ត ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ពួកគេបានបដិសេធជាវា។ ពួកគេបានធ្វើដូចគ្នាដែល អ៊ីស្រាអែលបានធ្វើ។

ហើយតើទ្រង់ធ្វើអ្វីឥឡូវនេះ? ត្រឡប់មកវិញជាកូនមនុស្ស។ ហើយបន្ទាប់មក ពីនោះ ព្រះរាជបុត្រាដាវីឌ។ ឃើញទេថាយើងជិតស្និទ្ធប៉ុណ្ណា? កូនមនុស្ស កូន របស់ដាវីឌ ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ទ្រង់ត្រូវបានបង្ហាញនៅថ្ងៃចុងក្រោយថាជាកូន មនុស្ស យោងទៅតាមម៉ាឡាគី៤ ទំនាយទាំងអស់ដែលទាក់ទងនឹងសម័យនេះ។ គ្មានការដោះស្រាយជាមួយក្រុមជំនុំទៀតទេបន្ទាប់ពីទ្រង់...ពួកគេបានដេញទ្រង់ ចេញ នៅខាងក្រៅ ឱ្យគោះទ្វារ។ ពូជកំរិតទុកជាមុនមួយចំនួននៅទីនោះ។ តែ ទ្រង់ ត្រូវតែទៅកេពួកគេ។

74 ហើយព្រះ នៅក្នុងមនុស្ស បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ យ៉ូអែល ២:២៨ យើង រកឃើញ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ពាក្យនៅទីនោះ ពាក្យក្រិក។ ខ្ញុំប្រហែលជា មានកំហុស ប៉ុន្តែមួយដែលខ្ញុំអាចរកឃើញ...

75 អ្នកត្រូវតែមើលពាក្យ។ ភាសាអង់គ្លេសពេលខ្លះមានន័យពីរ។ ដូចជាពាក្យ ដែលយើងនិយាយ “ព្រះ។” “ព្រះបានបង្កើតផ្ទៃមេឃនិងផែនដី” លោកុប្បត្តិ១។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ នៅក្នុងព្រះគម្ពីរបានចែងថា “នៅដើមដំបូងអេឡូហ្សីម។” ឥឡូវនេះ អេឡូហ្សីម ភាសាអង់គ្លេសហៅថា “ព្រះ” ប៉ុន្តែវាពិតជាមិនមែន...អេឡូហ្សីម...

អ្វីក៏ដោយអាចជាព្រះ ចំពោះពាក្យថាព្រះអ្នកអាចធ្វើឱ្យរូបចម្លាក់ក្លាយជាព្រះ អ្នកអាចធ្វើឱ្យព្យាណូនោះក្លាយជាព្រះ អ្នកអាចធ្វើឱ្យអ្វីទាំងអស់ក្លាយជាព្រះ។

76 ប៉ុន្តែវាមិនមែនដូច្នោះទេនៅក្នុងពាក្យអេឡូហ្វីម។ វាមានន័យថា “អ្នកដែលមានស្រាប់ដោយខ្លួនឯង។” ឃើញទេ? ព្យាណូនោះមិនអាចមានដោយខ្លួនឯងទេ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតអាចមានដោយខ្លួនឯងបានទេ។ ដូច្នេះពាក្យអេឡូហ្វីមមានន័យថា “ទ្រង់ដែលតែងតែមានវត្តមាន។” ព្រះអាចមានន័យអ្វីទាំងអស់។ ឃើញភាពខុសគ្នានៅក្នុងពាក្យទេ?

77 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលវាបាននិយាយនៅទីនេះថា ទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ ឬបង្ហាញចេញ ឥឡូវនេះ យើងនឹងគិតដូចនេះ ថាទ្រង់ “ក្អក” ពាក្យអង់គ្លេសនៃបង្ហាញឱ្យទេ ឬហូរចេញពីទ្រង់ ឃើញទេ មានអ្វីមួយចេញពីទ្រង់ដែលខុសពីទ្រង់។ ប៉ុន្តែពាក្យ គឺណូសជាភាសាក្រិក មិនមែនមានន័យថាទ្រង់ “ក្អក” ឬខ្លះ... ដែររបស់ទ្រង់បានលាតទៅ ឬភ្នែករបស់ទ្រង់បានលានចេញទៅក្រៅ មនុស្សម្នាក់ទៀត។

78 នោះគឺ ទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរអង្គទ្រង់ ទ្រង់ “ចាក់អង្គទ្រង់ចូលទៅក្នុង” (អាម៉ែន!) ចូលទៅក្នុងរបាំងមួយផ្សេងទៀត ទៅជាទម្រង់ផ្សេងទៀត។ មិនមានមនុស្សម្នាក់ផ្សេងទៀតចេញពីទ្រង់ ហៅថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ប៉ុន្តែវាគឺជាទ្រង់ផ្ទាល់។ អ្នកយល់ទេ? ទ្រង់ផ្ទាល់បានចាក់អង្គទ្រង់ចូលទៅក្នុងមនុស្ស។ “ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងអ្នក!” តើស្រស់ស្អាតយ៉ាងណា អស្ចារ្យយ៉ាងណា ក្នុងការគិត ព្រះបានចាក់អង្គទ្រង់ចូលទៅក្នុងមនុស្ស ចូលទៅក្នុងអ្នកជឿ។ “ចាក់ចេញ!” វាគឺជាផ្នែកមួយនៃការសម្តែងរបស់ទ្រង់ ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ។

ព្រះ ភាពពេញលេញទាំងអស់ រាងកាយរបស់ព្រះគឺនៅក្នុងបុគ្គលនេះ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទ្រង់គឺជាព្រះ ហើយជាព្រះតែមួយគត់។ មិនមែនជាមនុស្សទីបីឬមនុស្សទីពីរ ឬមនុស្សទីមួយ ប៉ុន្តែមនុស្ស ព្រះបានបាំងមុខក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។

79 ជំរុំចេញទី១ ជំពូក៣:១៦ “ពិតប្រាកដជាសេចក្តីអាថ៌កំបាំងរបស់សាសនានៃយើង នោះជ្រាលជ្រៅណាស់ ត្បិត ព្រះ- អេឡូហ្វីម” អក្សរធំ ព្រះ- នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ យោងវាមកវិញ នរណាម្នាក់។ វាសំដៅទៅលើ នៅក្នុងដើម វាបាននិយាយថា “អេឡូហ្វីម។” “នៅដើមដំបូង អេឡូហ្វីម។” ឃើញទេ? “ហើយ អេ

ឡូហ៊ីម ពិតប្រាកដជាសេចក្តីអាថ៌កំបាំងរបស់សាសនានៃយើង នោះជ្រាលជ្រៅណាស់របស់អេឡូហ៊ីម ដ្បិតអេឡូហ៊ីមបានលេចមកក្នុងសាច់ឈាម ហើយយើងបានប្រកាសប្រាប់ពីទ្រង់។” អេឡូហ៊ីម ស្បែកមុខក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស! ព្រះយេស៊ូវាដ៏អស្ចារ្យដែលគ្របដណ្តប់គ្រប់លំហ ពេលវេលា និងគ្រប់ទីកន្លែង ត្រូវបានបង្កើតឡើងជាមនុស្ស។ យើងបានប្រកាសប្រាប់ពីទ្រង់ អេឡូហ៊ីម។ “នៅដើមដំបូង អេឡូហ៊ីម។ ហើយអេឡូហ៊ីមបានក្លាយជាសាច់ឈាម គង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។”

80 យ៉ាងម៉េច? នេះជាផ្លូវរបស់ទ្រង់ ផ្នែកនៃរឿងល្ខោន។ នោះជាវិធីដែលទ្រង់សម្តែងវាចេញ វិធីរបស់ទ្រង់បង្ហាញអង្គទ្រង់ដល់យើងជាមនុស្សខុសគ្នាខ្លះៗ យើងជាមនុស្សមែងស្លាប់ ហើយទ្រង់ជ្រាបរឿងនោះ។ ហើយយើងយល់ថាគ្រាន់តែជាជីវិតមែងស្លាប់ប៉ុណ្ណោះ។ យើងគ្រាន់តែដឹងថាជាមនុស្សមែងស្លាប់។ យើងគ្រាន់តែដឹងថាញាណរបស់យើងនឹងអនុញ្ញាតឱ្យយើងដឹង ហើយអ្វីដែលនៅសល់យើងត្រូវជឿដោយជំនឿ។ យើងត្រូវនិយាយថាមានព្រះ មិនថាយើងឃើញទ្រង់ឬអត់ យើងជឿទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ឃើញទេ? មិនថាមានឬអត់ យើងនៅតែជឿព្រោះព្រះមានបន្ទូលដូច្នោះ។

81 ដូចជាអំប្រាហាំ មិនអាចមើលឃើញកូនប្រុសនោះ គ្មានទីសម្គាល់ គ្មានផ្ទៃពោះ—របស់សារ៉ា សូម្បីតែមករដូវឬអ្វីក៏ដោយ ប៉ុន្តែព្រះមានបន្ទូលដូច្នោះ។ ក្តីសង្ឃឹមទាំងអស់ សូម្បីតែនាង—ស្សូនរបស់នាងបានស្លាប់ ហើយជីវិតរបស់គាត់នៅក្នុងគាត់ត្រូវបានបាត់បង់ ហើយ—ស្រ្តីមនៃជីវិតរបស់គាត់បានរឹងស្ងួត និងនាង—ជីវិតរបស់នាងបានរឹងស្ងួតនៅក្នុងខ្លួននាង។ “ប៉ុន្តែ គាត់មិនបានងាកបែរពីការសន្យារបស់ព្រះដោយការមិនជឿទេ ប៉ុន្តែគាត់ខ្លាំងពូកែ ផ្តល់ការសរសើរ ដោយដឹងថាព្រះអាចធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ។”

មានវិធីដែលយើងត្រូវជឿព្រះបន្ទូលនៅថ្ងៃនេះ។ តើវានឹងទៅយ៉ាងណា? ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថាវានឹងទៅជាបែបនោះ ហើយវានឹងដោះស្រាយវា។

82 តើនរណាជាមនុស្សដែលមើលមិនឃើញដ៏អស្ចារ្យនេះ? តើនេះជានរណាដែលអំប្រាហាំបានឃើញក្នុងនិមិត្ត? ទោះជាយ៉ាងនេះក្តី នៅទីបំផុត ទ្រង់បានសម្តែងជាសាច់ឈាម មុនពេលកូនប្រុសមក។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ផ្ទាល់បានយាង

មកដំបូងបំផុតក្នុងទម្រង់ជាមនុស្ស នៅគ្រាចុងក្រោយ។ បង្ហាញ! ទ្រង់បានឃើញ ទ្រង់នៅក្នុងពន្លឺតូចមួយពេលមួយ គាត់បានឃើញទ្រង់នៅក្នុងការនិមិត្ត គាត់ បានឮសំឡេងរបស់ទ្រង់ ការបើកសម្តែងជាច្រើន។ ប៉ុន្តែនៅចំពោះមុខកូនប្រុស ដែលបានសន្យា គាត់បានឃើញទ្រង់នៅក្នុងទម្រង់ជាមនុស្ស ហើយបាននិយាយ ជាមួយទ្រង់ ហើយបានថ្វាយសាច់និងភេសជ្ជៈដល់ទ្រង់សោយ។ ឃើញទេ? សូម កត់សម្គាល់ ព្រះទ្រង់ផ្ទាល់បានលាក់បាំងនៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។

83 នេះគឺជាផ្នែកមួយនៃផ្លូវរបស់ទ្រង់។ នេះគឺជាវិធីដែលទ្រង់បង្ហាញអង្គទ្រង់ ដល់យើង បង្ហាញព្រះបន្ទូលដ៏អស់កល្ប ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះយេស៊ូវបានបង្កើតជា សាច់ឈាម។ ដូចនៅក្នុងយ៉ូហានទី១ “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយ ព្រះបន្ទូលគឺនៅជាមួយព្រះ ហើយ...កាលដើមដំបូងគឺអេឡូហ៊ីម ហើយអេ ឡូហ៊ីម...បានក្លាយជាព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាអេឡូហ៊ីម។ ហើយ ព្រះបន្ទូលត្រូវបានបង្កើតឡើងជាអេឡូហ៊ីម។” ឃើញទេ? វាជារឿងដូចគ្នា គ្រាន់តែ លាតត្រដាង។

84 ដូចជាគុណលក្ខណៈ ឃើញទេ វាគឺនៅក្នុងព្រះ។ គុណលក្ខណៈគឺជាគំនិត របស់អ្នក។ ព្រះនៅដើមដំបូង ភាពអស់កល្បជានិច្ច ទ្រង់មិនមែនជាព្រះទេ។ ទ្រង់គឺជាព្រះដ៏អស់កល្ប។ ទ្រង់មិនមែនគ្រាន់តែជាព្រះទេ ព្រះជា “កម្មវត្ថុនៃ ការថ្វាយបង្គំ” ឬអ្វីមួយ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះទ្រង់មិនដូច្នោះទេ។ ទ្រង់គឺជាអេឡូហ៊ី ម ដ៏អស់កល្ប។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងទ្រង់គឺជាគំនិត។ ទ្រង់ចង់ក្លាយជាសម្ភារៈ។ ហើយ តើទ្រង់បានធ្វើអ្វី? បន្ទាប់មកទ្រង់មានបន្ទូលមួយ ហើយព្រះបន្ទូលក៏ក្លាយជា ការពិត។ នោះជារូបភាពទាំងមូល ពីលោកុប្បត្តិដល់វិវរណៈ។ គ្មានអ្វីខុសទេ។ វា ជាអេឡូហ៊ីមក្លាយជាការពិត ដូច្នេះទ្រង់អាចត្រូវបានប៉ះ មានអារម្មណ៍។ ហើយ នៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍ មានអេឡូហ៊ីមអង្គុយនៅលើបល្ល័ង្ក ឃើញទេ ត្រឹមត្រូវហើយ ជាមួយនឹងប្រធានបទទាំងអស់នៅជុំវិញទ្រង់ ដែលទ្រង់បានតម្កល់ទុកជាមុនមុន កំណើតពិភពលោក។

85 ដូចជាមនុស្សកំពុងសង់សំឡេងធាទី ជាអ្នកបង្កើតសំឡេងធាទី។ កណ្តឹងនី មួយៗត្រូវធាទីខុសៗគ្នា។ សម្ភារៈដូចគ្នា ប៉ុន្តែដៃកច្រើន អំណុកច្រើន លង្ហិនច្រើន ដើម្បីធ្វើឱ្យវាផ្តល់ “តង់”។

86 នោះជារបៀបដែលព្រះបានធ្វើ។ ទ្រង់បានបង្កាត់មួយនេះទៅមួយនោះ ពីមួយ

ទៅមួយនោះ មួយទៅមួយទៅមួយនោះ រហូតដល់ទ្រង់ទទួលបានអ្វីដែលទ្រង់ចង់បាន។ នោះហើយជារបៀបដែលទ្រង់យាងចុះមក។ ព្រះបានបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុងបង្គោលភ្លើងតាមរយៈពួកហោរា បន្ទាប់មកចូលទៅក្នុងព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដែលទ្រង់ជាព្រះ។ ឃើញទេ វាជាព្រះតែមួយដែលនាំចេញមកយ៉ាងពិតប្រាកដ ពីភាពគ្រប់លក្ខណ៍ទៅគ្រប់លក្ខណ៍ ពីសិរីល្អដល់សិរីរុងរឿង។ នោះជារបៀបដែលក្រុមជំនុំទៅ។

87 សូមកត់សម្គាល់ តាមរយៈសម័យកាល តាមរបៀបដូចគ្នា ដោយហោរារបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់។ ពួកគេមិនមែនជាហោរាពិតប្រាកដទេ ពួកគេជាព្រះ។ ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ។ ដ្បិតអ្វីដែលពួកគេបាននិយាយគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ពួកគេជាសាច់ឈាមដែលព្រះបានបិទបាំង។ ពួកគេជាព្រះ។ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ថា “តើអ្នកអាចច្នៃចេញទោសខ្ញុំដោយរបៀបណាពេលខ្ញុំនិយាយថាខ្ញុំជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ហើយច្បាប់របស់អ្នកនិយាយថាអ្នកណាដែលមានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់បានមកដល់គឺជាព្រះ?” ឃើញទេ?

88 ដូច្នោះវាត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅក្នុងមនុស្សដែលហៅថាហោរា។ ឃើញទេ? ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់បានមកដល់បុរសនេះ ដូច្នោះវាមិនមែនជាហោរាទេ ហោរាគឺជាវាំងនន ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ពាក្យរបស់មនុស្សនឹងមិនធ្វើដូចនោះទេ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? វាមិនអាចធ្វើសកម្មភាពតាមរបៀបនោះទេ។ ប៉ុន្តែសក្តានុពលវាគឺជាព្រះ។ ឃើញទេ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅក្នុងទម្រង់របស់មនុស្ស ហៅថា “មនុស្ស។”

សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់មិនដែលផ្លាស់ប្តូរធម្មជាតិរបស់ទ្រង់ទេ មានតែទម្រង់របស់ទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ ហេព្រើរ ១៣:៨ បាននិយាយថា “ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ដូច្នោះទ្រង់មិនបានផ្លាស់ប្តូរនិស្ស័យរបស់ទ្រង់នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក។ ទ្រង់តែងតែជាហោរា ទាំងអស់ចុះមកតាមសម័យកាលដូចគ្នា: ព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? ទ្រង់មិនអាចផ្លាស់ប្តូរធម្មជាតិរបស់ទ្រង់បានទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរទម្រង់របស់ទ្រង់។ ហេព្រើរ ១៣:៨ បាននិយាយថា “ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” ទ្រង់គ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូររូបរាងរបស់ទ្រង់។

89 ដូចជាខ្ញុំបានផ្លាស់ប្តូរពីថ្មី នៅពេលដែលកូនរបស់ខ្ញុំកើតមក បន្ទាប់មកខ្ញុំជា

ឪពុក។ នៅពេលដែលចៅរបស់ខ្ញុំកើតមក ខ្ញុំជាជីតា។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមិនផ្លាស់ប្តូរទេ នៅតែ—ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? (ហើយនោះជាព្រះ។) វាគ្រាន់តែជាខ្ញុំបានផ្លាស់ប្តូររបស់ខ្ញុំ...ឃើញទេ វាគ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូរទម្រង់របស់អ្នក។ ឃើញទេ?

ចំណាំ។ ហើយធម្មជាតិបានផ្លាស់ប្តូរវាចុះពីបុរសវ័យក្មេងទៅមនុស្សវ័យកណ្តាល ទៅជាមនុស្សចាស់។ ហើយអ្នកនៅទីនោះ អ្នកឃើញទេ អ្នកគ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូរទម្រង់របស់អ្នក។

90 ឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាចនិយាយថាមិត្តតូចម្នាក់ឈរនៅទីនេះ អាយុដប់ប្រាំមួយឆ្នាំនិយាយថាគាត់ជាជីតា។ គាត់មិនអាចទេ។ ទម្រង់របស់គាត់ត្រូវតែផ្លាស់ប្តូរ។ ពីរបីឆ្នាំផ្លាស់ប្តូរវា បន្ទាប់មកគាត់ក្លាយជាជីតា។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

91 ប៉ុន្តែវាជាបុគ្គលដដែលគ្រប់ពេលវេលា បុគ្គលដដែល ព្រះគ្រប់ពេលវេលា។ តាមរបៀបនេះទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ដល់វាស្រ្តរបស់ទ្រង់ ក្នុងការធ្វើបែបនេះ។ សូមកត់សម្គាល់ តាមរយៈយុគសម័យនៃបង្គោលភ្លើង ទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ដល់វាស្រ្តរបស់ទ្រង់។ នៅក្នុងយុគសម័យ—នៃព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ដល់វាស្រ្តរបស់ទ្រង់។ នៅក្នុងសម័យកាលនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ព្រះរាជបុត្រារបស់ជាវីខ...ទ្រង់តែងតែបង្ហាញអង្គទ្រង់តាមរបៀបនោះដល់វាស្រ្តរបស់ទ្រង់ ធ្វើឱ្យប្រជាជនស្គាល់ទ្រង់។ ទ្រង់ត្រូវបានលាក់បាំងនៅពីក្រោយអ្វីមួយ កត់សម្គាល់តាមរបៀបដូចគ្នា ឬធម្មជាតិដូចគ្នារាល់ពេល។

92 ព្រះបានលាក់បាំងនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ ដើម្បីធ្វើការងារនៃការប្រោសលោះនៅលើផ្ទាំង។ ព្រះមិនអាចស្លាប់ទេ ទ្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណ។ ទ្រង់គឺអស់កល្បជានិច្ច។ ប៉ុន្តែទ្រង់ត្រូវពាក់របាំងមុខ ហើយធ្វើផ្នែកនៃសេចក្តីស្លាប់។ ទ្រង់បានសុគត ប៉ុន្តែទ្រង់មិនអាចធ្វើវានៅក្នុងទម្រង់ជាព្រះរបស់ទ្រង់បានទេ។ ទ្រង់ត្រូវធ្វើជាទម្រង់ព្រះរាជបុត្រា ជាបុត្រមនុស្សនៅលើផែនដី។ ឃើញទេ? ទ្រង់ត្រូវតែជាព្រះរាជបុត្រា។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលទ្រង់ត្រឡប់មកវិញនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ទ្រង់គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះម្តងទៀត។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? យល់ពីគំនិតទេ? ទ្រង់គឺ...

93 ទ្រង់ត្រូវតែចូលមកក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស...ហើយគ្មាននរណាម្នាក់ គ្មាន

ចំណង់ផ្លូវភេទទេ? ពីព្រោះវាបង្ហាញម្តងទៀតនូវសេចក្តីថ្លែងការណ៍របស់យើង អំពីពូជរបស់សត្វពស់ ឃើញទេ “ផ្លូវភេទ” ពិតជាការរួមភេទ។ មិនមែនផ្លែប៉េប ទេ ការរួមភេទ! នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ នោះត្រូវតែអញ្ជឹង។ សូមកត់សម្គាល់នៅ ទីនេះ ឃើញទេ សម្រាប់មនុស្សល្អ...មើលហោរាទាំងនោះនៅខាងក្រោយនោះ ប៉ុន្តែទ្រង់ត្រូវតែលើសជាងហោរា។ ឃើញទេ? ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ ទ្រង់ត្រូវតែមក យកកំណើតដោយព្រហ្មចារី ដោយបង្ហាញថាកំណើតព្រហ្មចារីបានបង្ហាញ...ទ្រង់ ត្រូវតែកើតមកតាមព្រហ្មចារី ដើម្បីយកបណ្តាសាចេញ ជាថ្នាំបន្សាប។ ឃើញ អ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? ដូច្នោះវាត្រូវតែជាការរួមភេទ។ ទ្រង់បានបង្ហាញវា នៅក្នុងការយាងមករបស់ទ្រង់ ទ្រង់មិនមែនមកដោយចំណង់ផ្លូវភេទទេ ប៉ុន្តែ តាមរយៈកំណើតព្រហ្មចារី។ ហើយទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូររបស់ទ្រង់ពីព្រះយេស៊ូវ ទៅព្រះយេស៊ូវ ដើម្បីទទួលយកការងារប្រោសលោះនៅក្នុងរឿងដែលទ្រង់កំពុង សម្តែង នៅក្នុងព្រះនៅឈើឆ្កាង។

94 ជនជាតិក្រិកចង់ឃើញទ្រង់។ នៅក្នុងយ៉ូហាន ១២:២០ មនុស្សជាច្រើន បានឮខ្ញុំអធិប្បាយអំពីពាក្យនោះ “លោក យើងនឹងឃើញព្រះយេស៊ូវ”។ តើអ្នកបាន កត់សម្គាល់ទេ?

95 ឥឡូវនេះ ក្រិកគឺជាអ្នកប្រាជ្ញ ពួកគេជាមនុស្សអស្ចារ្យ។ ហើយពួកគេ មាន—ពួកគេមាន—អារម្មណ៍ដ៏អស្ចារ្យចំពោះព្រះ ដូចដែលប៉ុលបានអធិប្បាយ ដល់ពួកគេនៅលើភ្នំម៉ា។ ហើយពួកគេ—ពួកគេបានដឹកនាំ—ពួកគេបានដឹកនាំ ពិភពលោកក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រនិង—និងការអប់រំ ពួកគេជាមនុស្សអស្ចារ្យ។ ប៉ុន្តែ ពួកគេបានថ្វាយបង្គំនិងជឿលើទេវកថា ហើយដូច្នោះ សៀវភៅសិល្បៈនិងសិល្បៈ ចង់ដឹងចង់ឃើញ ជាដើម។

96 ប៉ុន្តែពួកគេ—ពួកគេ—ពួកគេបានជម្រុញអំពីបុរសម្នាក់ដែលអាចព្យាបាល អ្នកជំងឺបាន ហើយអាចទាយអ្វីដែលបានកើតឡើង ដល់ចំណុច។ ហើយពួកគេ បានរំជើបរំជួល ដូច្នោះពួកគេមករកទ្រង់។ ឥឡូវនេះ មើលឱ្យជិត កុំខកខានរឿង នេះ។ ឃើញទេ? ហើយពួកគេមកហើយនិយាយទៅកាន់ភីលីព ជាអ្នកភូមិបេត សៃដាថា “លោកម្ចាស់ យើងនឹងឃើញព្រះយេស៊ូវ”។ ហើយភីលីពនិងសិស្ស ម្នាក់ទៀតបាននាំគាត់ទៅឯព្រះយេស៊ូវ ដើម្បីមើលព្រះយេស៊ូវ។

97 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ពាក្យដែលព្រះយេស៊ូវបានរាយការណ៍ទៅពួកគេ

វិញ ព្រោះគេមកមើលថាទ្រង់ជានរណា ហើយគេមិនឃើញទ្រង់ទេ។ ពួកគេ បានឃើញទម្រង់បែបបទ ប៉ុន្តែទ្រង់គង់នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ទ្រង់។ ព្រះគង់នៅ ក្នុងព្រះវិហាររបស់ទ្រង់ ស្បែកមុខក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ សូមកត់សម្គាល់ពាក្យ ដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “លើកលែងតែស្រូវសាលីធ្លាក់ចូលទៅក្នុងដី ឃើញទេ ហើយស្លាប់ វានៅតែវា។” ឃើញទេ? “ពេលវេលាបានមកដល់ហើយ នាវាៗនេះ កូនមនុស្សត្រូវបានលើកឡើង ឃើញទេ ហើយទ្រង់ត្រូវតែឆ្លងផុតពីផែនដីនេះ។ ហើយលើកលែងតែម៉ោងនេះមកដល់ អ្នកនឹងមិនអាចឃើញវាបានទេ។” ឃើញ ទេ?

98 នៅទីនេះ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនអាចមើលឃើញព្រះយេស៊ូវ? ទ្រង់ត្រូវបាន បិទបាំង។ ព្រះត្រូវបានបិទបាំង។ ជនជាតិក្រិចចង់បានព្រះមួយអង្គ ហើយទ្រង់ គង់នៅទីនេះ ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចមើលឃើញទ្រង់ដោយសារតែវាបាំង។ ហើយនោះ ជារឿងដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ ពួកគេមិនអាចមើលឃើញទ្រង់ដោយសារតែវាបាំង។ វានៅ លើមុខរបស់ពួកគេ។ ជនជាតិក្រិចទាំងនេះត្រូវបានបិទបាំង ឬព្រះយេស៊ូវត្រូវបាន បិទបាំងចំពោះជនជាតិក្រិចទាំងនេះ។

99 សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ពួកគេថា “លើកលែងតែស្រូវសាលី ធ្លាក់ចូលទៅក្នុងដី វានៅតែវា។”

100 ពួកគេ ពួកគេមិនអាចយល់ពីរបៀប ហេតុអ្វីបានជាពួកគេមិនអាចមើលឃើញ ទ្រង់។ មានបុរសម្នាក់ឈរ។ ពួកគេមករកព្រះ ហើយពួកគេបានឃើញបុរសម្នាក់។ ឃើញទេ? ពួកគេមិនអាចមើលឃើញព្រះទេ ពីព្រោះព្រះបានបាំងមុខពួកគេ។ ឥឡូវនេះសូមរក្សាវានៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក ព្រះត្រូវបានបាំងនៅក្នុងបុរសម្នាក់។ ពួកគេអាចនិយាយថា “គ្មាននរណាម្នាក់អាចធ្វើការទាំងនេះបានទេលើកលែងតែ វាជាព្រះ។ គ្មានមនុស្សណាអាចធ្វើវាបានទេ ហើយរបៀបដែលមនុស្សឈរនៅ ទីនេះ ហើយកិច្ចការរបស់ព្រះត្រូវបានបង្ហាញតាមរយៈទ្រង់!” ឃើញទេ ពួកគេមិន អាចយល់ថាព្រះត្រូវបានបាំង។

101 ទ្រង់ត្រូវបានបាំងមុខនៅក្នុងមនុស្ស ដូចដែលទ្រង់តែងតែបាំងមុខ។ ប៉ុន្តែ ទ្រង់ត្រូវបានបាំងមុខពួកគេ ទ្រង់នៅក្នុងទម្រង់រូបកាយរបស់មនុស្សរបស់ទ្រង់។ ព្រះគង់នៅក្នុងទម្រង់រូបកាយរបស់មនុស្ស។ ឥឡូវនេះ សូមប្រុងប្រយ័ត្ន ឥឡូវនេះ ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ឃើញទេ? ព្រះបាន

គ្របបាំង លាក់អង្គទ្រង់ពីលោកិយ បាំងដោយរូបកាយមនុស្ស។ ឃើញទេ? នេះ គឺជាព្រះ! ជនជាតិក្រិកទាំងនោះនិយាយថា “យើងនឹងឃើញទ្រង់។”

102 ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ស្រូវសាលីត្រូវធ្លាក់ចុះហើយដាប់។” អ្នក ត្រូវតែស្លាប់ចំពោះគំនិតរបស់អ្នក។ អ្នកត្រូវតែចេញពីគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។

ដូចពួកសិស្សទាំងនោះដែរ ពួកគេមិនអាចពន្យល់អំពីការបរិភោគព្រះកាយ របស់ទ្រង់និង—និងការផឹកព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែ ឃើញទេ ពួកគេបានស្លាប់ ចំពោះរឿងទាំងនោះ។ ពួកគេបានស្លាប់ចំពោះគោលការណ៍មួយ ពួកគេបានស្លាប់ ចំពោះព្រះគ្រីស្ទ។ មិនថាវាជាអ្វី ឬបរាជ័យប៉ុណ្ណាមើលទៅដូចជាទ្រង់មានក៏ដោយ ពួកគេនៅតែជឿវាទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ឃើញទេ? ពួកគេអាចមើលឃើញ នៅក្នុងបុរសនោះ បុរសម្នាក់ដែលបរិភោគ ផឹកបាន សូចត្រី គេងលក់បាន អ្វីៗ ផ្សេងទៀតបានកើតនៅលើផែនដីនេះ ហើយដើរជាមួយពួកគេ និយាយជាមួយ ពួកគេ ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដូចអ្នកផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែនោះគឺជាព្រះ។

103 ដូច្នេះជនជាតិក្រិចមិនអាចមើលឃើញទ្រង់ទេ ពីព្រោះទ្រង់ត្រូវបានលាក់ខ្លួន ពីពួកគេនៅក្នុងមនុស្ស។ សូមកត់សម្គាល់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ចំពោះពួកគេ “លើកលែងតែស្រូវសាលីធ្លាក់ក្នុងដី។”

104 ព្រះបានបាំងមុខក្នុងទម្រង់ជាមនុស្ស លាក់អង្គទ្រង់ពីទស្សនៈរបស់ពួកគេ។ ពួកគេអាចមើលឃើញតែបុរសម្នាក់ប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលបានតម្កល់ទុកជាមុន បានឃើញព្រះ។ ម្នាក់បានឃើញបុរសម្នាក់ ម្នាក់ទៀតបានឃើញព្រះ។ ឃើញទេ? ហើយវាគឺជាព្រះដែលលាក់បាំងនៅក្នុងមនុស្ស ធ្វើឱ្យពួកគេទាំងពីរត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែ ជំនឿរបស់អ្នកនៅក្នុងអ្វីដែលអ្នកមិនឃើញ។ អ្នកជឿវា យ៉ាងណាក៏ដោយ។ ព្រះ បានលាក់បាំងនៅក្នុងមនុស្ស។ ទ្រង់នៅក្នុងសាច់នោះ ហើយសាច់នោះគឺជាស្បែក របស់ទ្រង់។ ស្បែកត្រូវបានបែក ឃើញទេ ថាព្រះអាចត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។

105 នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ព្រះត្រូវបានលាក់ទុកនៅពេលដែលទ្រង់នៅលើ បល្ល័ង្កមេត្តារបស់ទ្រង់ នៅលើបល្ល័ង្កមេត្តា ដោយរាំងនន។ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ព្រះគង់នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែមនុស្សចូលមកថ្វាយបង្គំបែបនេះ ប៉ុន្តែ ចូរចាំថា មានស្បែកមុខ (អាម៉ែន) ដែលលាក់ព្រះ។ ពួកគេដឹងថាព្រះគង់នៅទីនោះ។ ពួកគេមិនអាចមើលឃើញទ្រង់ទេ។ បង្គោលភ្លើងនោះមិនដែលលេចឡើងនៅ ទីនោះទៀតទេ។ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ? មិនមានពេលមួយនៅក្នុងបទគម្ពីរទេ

ចាប់តាំងពីពេលដែលបង្គោលភ្លើងបានចូលទៅក្នុងនៅពីក្រោយរាំងនននោះ ថាវា
បានបង្ហាញម្តងទៀត រហូតដល់វាមកពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ព្រះត្រូវបានបាំង!

106 នៅពេលដែលទ្រង់ឈរនៅលើផែនដី ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមកពីព្រះ ហើយ
ខ្ញុំទៅឯព្រះ។”

107 បន្ទាប់មកប៉ុល (បន្ទាប់ពីការសុគតរបស់ទ្រង់ ការបញ្ចុះសព និងការរស់
ឡើងវិញ) នៅតាមផ្លូវទៅក្រុងដាម៉ាស មានបង្គោលភ្លើងនោះម្តងទៀត។ តើវាជា
អ្វី? ចេញពីក្រោយរបាំង! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ!

108 ទ្រង់នៅពីក្រោយរបាំង។ ឥឡូវនេះទ្រង់នៅពីក្រោយអ្វី? របាំងស្បែក។ ឃើញ
ទេ “ស្បែកសត្វ” នៅពីក្រោយរាំងនន។ ហើយនៅពេលដែលរាំងនននោះត្រូវបាន
បែកនៅថ្ងៃនៃការឆ្កាង រាំងននដែលទ្រង់ត្រូវបានត្រូវបានបែកនៅថ្ងៃនៃការឆ្កាង
បណ្តឹងមេត្តាករុណាទាំងមូលបានលេចចេញមក។

109 ឥឡូវនេះ ជនជាតិយូដាមិនអាចយល់ពីរបៀបដែលព្រះអាចមានមេត្តាដល់
មនុស្សមានបាប និងអាក្រក់ដូចយើងទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចមើលឃើញម្នាក់នេះ
ដែលផ្តល់សេចក្តីមេត្តាករុណាទេ ព្រោះទ្រង់ត្រូវបានលាក់។ ទ្រង់នៅខាងក្រោយ
បណ្តឹងមេត្តា នៅខាងក្នុង ដោយមានស្បែកសត្វពាហនៈព្យូចុះក្រោម គ្របលើ
ទ្រង់។ មុន...

110 ពីមុន បើមាននរណាម្នាក់ដើរនៅពីក្រោយរាំងនននោះ គឺជាការស្លាប់ភ្លាមៗ។
អាម៉ែន។ អូ យើងនឹងទទួលបានមេរៀននៅទីនេះមួយនាទី ឃើញទេ ប្រសិនបើ
អ្នកអាច—អ្នកអាចទទួលវាបាន។ ដើម្បីដើរពីក្រោយពួកគេ...សូម្បីតែកូនប្រុស
របស់បូជាចារ្យម្នាក់បានព្យាយាមធ្វើវាម្តងហើយបានស្លាប់។ “កុំទៅនៅពីក្រោយ
រាំងនននោះ។” បុរសដែលដើរពីក្រោយ...ហេតុអ្វី? មិនមានការប្រោសលោះ
នៅឡើយទេ នៅក្នុងនោះ។ វាមានសក្តានុពល។ វាគ្រាន់តែជាសក្តានុពល
ប៉ុណ្ណោះ។ ហើយអ្វីដែលមានសក្តានុពលមិនមែនជារឿងពិតនៅឡើយទេ ឃើញ
ទេ គ្រាន់តែសក្តានុពល។ វាគឺជាការប្រោសលោះ...អំពីបាបត្រូវបានគ្របបាំង
មិនត្រូវបានលុបចោលទេ...បានបដិសេធ ជាជាង មិនត្រូវបានលុបចោលទេ។
ការលុបចោលគឺ “ការរំលងលះនិងបោះបង់ចោល។” ដូច្នេះហើយឈាមរបស់
ចៀមនិងពពែមិនអាចធ្វើដូច្នេះបានទេ ដូច្នេះព្រះយេស៊ូវត្រូវបានលាក់នៅពីក្រោយ

រាំងនន។ ឥឡូវនេះ នៅពីក្រោយរាំងនននេះដែលជាកន្លែងដែលទ្រង់ត្រូវបានលាក់ ដើម្បីចូលទៅក្នុងនោះ បុរសម្នាក់បានធ្លាក់ចុះស្លាប់ ដើម្បីព្យាយាមចូលទៅក្នុងវា។

111 ប៉ុន្តែចាប់តាំងពីពេនទីកុស្ត ចាប់តាំងពីការធ្លាក់ នៅពេលដែលរាំងនននោះ ត្រូវបានហែកចេញពីកំពូលដល់បាត សម្រាប់ជំនាន់នោះ...ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះ ដែលបានបាំង។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់សុគតនៅកាលវ៉ារី ព្រះជាម្ចាស់បាន បញ្ជូនភ្លើងនិងផ្លេកបន្ទោរ ហើយហែករាំងនននោះពីកំពូលទៅដល់បាត ថាបល្ល័ង្ក មេត្តាទាំងមូលគឺនៅក្នុងទិដ្ឋភាពធម្មតា។ ប៉ុន្តែពួកគេខ្វាក់ពេកក្នុងការមើលវា។ ដូចដែលលោកម៉ូសេបាននិយាយនៅទីនេះ ឬ...ប៉ុលបាននិយាយថា ការអាន របស់លោកម៉ូសេ “នៅពេលដែលលោកម៉ូសេត្រូវបានអាន ប៉ុន្តែស្បែកនោះនៅតែ មាននៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ។” អូ បងប្អូន ប្រុសស្រី នោះជាអ្វីដែលជនជាតិយូដា បានធ្វើនៅពេលដែលរាំងននត្រូវបានហែក ហើយបាននាំព្រះចូលទៅក្នុងទិដ្ឋភាព ធម្មតា ដោយព្យួរនៅលើឈើឆ្កាង។ ទ្រង់នៅក្នុងទិដ្ឋភាពធម្មតា ប៉ុន្តែពួកគេមិន អាចមើលឃើញវាទេ។

112 តើវាអាចទៅរួចទេដែលសាសន៍ដទៃបានធ្វើដូចគ្នា? ឱព្រះអង្គអើយ! នៅពេល ដែលពួកគេមានសម័យក្រុមជំនុំ នៃព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលរាំងនន នៃនិកាយនេះនិងអ្វីៗ រាំងនននៃប្រពៃណីនេះដែលយើងមានតាំងពីថ្ងៃបុណ្យ ទី៥០ នៅពេលដែលទំនៀមទម្លាប់ព្រះវិហារត្រូវបានហែក រឿងដែលប្រជាជនបាន និយាយថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ ហើយរឿងទាំងនេះ” ហើយ ព្រះបានយករាំងននចេញពីវា ហើយបាននាំវាមកជាទិដ្ឋភាពធម្មតា ហើយពួកគេ បានត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីឆ្កាងវាម្តងទៀត ដូចយ៉ាងពិតប្រាកដ។

113 ព្រះដែលបានបើកសម្តែង ទិដ្ឋភាពធម្មតា ពួកគេគួរតែបានឃើញទ្រង់ឈរ នៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែទ្រង់ជាមនុស្សធម្មតាពេក ទ្រង់ជាមនុស្សធម្មតា។ ពួកគេមិន អាចមើលឃើញវាទេ។ ឃើញទេ មានបុរសម្នាក់ឈរ។ “មែនហើយ” ពួកគេបាន និយាយថា “បុរសនេះ តើទ្រង់មកពីសាលាអ្វី?” ប៉ុន្តែ ចូរចាំថា នៅពេលដែល លំពែងនោះបានវាយប្រហាររូបកាយរបស់ទ្រង់ ព្រះវិញ្ញាណនោះបានចាកចេញពី ទ្រង់ ព្រះវិហារ...ដង្វាយបានរលត់ទៅ ហើយផ្លេកបន្ទោរបានធ្លាក់មកលើព្រះវិហារ ហើយហែករាំងនន។ តើវាជាអ្វី? មានព្រះរបស់ពួកគេព្យួរនៅលើកាលវ៉ារី ហើយ ពួកគេខ្វាក់ពេកក្នុងការមើលវា។

114 បាននាំទ្រង់នៅក្នុងទិដ្ឋភាពបើកចំហ ហើយនៅតែមិនឃើញវា! ពួកគេ
ខ្ញាក់ភ្នែក។ ព្រះ ស្សែមុខនៅក្នុងមនុស្ស!

115 អ្នកចាំថា ទ្រង់បានត្រឡប់ទៅរកប៉ុលបន្ទាប់ពីនោះ ហើយទៅពេត្រុសនៅក្នុង
គុក ដូចជាបង្គោលភ្លើង។ ចាំបានទេ?

116 ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ទ្រង់នឹងយាងមកម្តងទៀត ប៉ុន្តែបង្គោលភ្លើងត្រូវបាន
គេសន្មត់ថានឹងត្រឡប់មកវិញម្តងទៀតដើម្បីបង្ហាញកូនមនុស្ស ឃើញទេ ដើម្បី
បង្ហាញព្រះបន្ទូល ពន្លឺ។ ប្រពៃណី នឹងត្រូវ បានលុបចោល។ គ្មានអ្វីនឹងត្រូវខាន
វាទេ វានឹងរួចរាល់ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ព្រះគ្រាន់តែហែកនិកាយនិងប្រពៃណី
របស់ពួកគេចុះ។

តើព្រះវិញ្ញាណប្រភេទណាដែលទ្រង់នឹងធ្វើជាមួយវា? ដូចជាទ្រង់បានធ្វើ
តាំងពីដំបូង។ រកមើលអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុងថ្ងៃរបស់អេលីយ៉ា នៅក្នុងថ្ងៃ
របស់លោកយ៉ូហាន។ “តើអ្នកមិនគិតចង់និយាយថាខ្លួនឯង មានអំប្រាហាំចំពោះ
ឪពុកទេឬអី ព្រោះព្រះអាចយកថ្មទាំងនេះបង្កើតកូនដល់អំប្រាហាំ។” ឃើញទេ?
តើអ្នកមិនគិតថា “ព្រះខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់នេះ ហើយខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់នោះ។”
ឃើញទេ? ព្រះបានហែករាំងននចេញ ឃើញទេ ដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់ជានរណា។
ឃើញទេ មើលរាំងនននៅពេលដែលវាជួលនៅទីនេះ យើងរកឃើញឥឡូវនេះ។

117 ឥឡូវនេះ ហើយមានពេលមួយ ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ដើរកាត់រាំងនននោះ វា
ជាការស្លាប់ភ្លាមៗ។ ឥឡូវនេះវាជាការស្លាប់មិនត្រូវឆ្លងកាត់វាទេ! អាមែន។ បើអ្នក
មិនអាចបំបែកបាំងនៃប្រពៃណីនោះបានទេ ចូរទម្លុះជញ្ជាំងនៃនិកាយនោះ ដើម្បី
ឃើញព្រះនៅក្នុងអំណាចរបស់ទ្រង់ វាជាការស្លាប់។ ពេលណាជាកន្លែងដែល
សេចក្តីស្លាប់ត្រូវចូល ឥឡូវនេះវាជាការស្លាប់ដើម្បីនៅក្រៅ។ បល្ល័ង្កមេត្តាទាំងមូល
កំពុងអង្គុយក្នុងទិដ្ឋភាពធម្មតា គ្រប់គ្នាអាចមើលឃើញវា រាំងននត្រូវបានរំហែក។
ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! បល្ល័ង្កមេត្តាទាំងមូលចូលមកក្នុងទិដ្ឋភាពធម្មតា។

118 របៀបដែលព្រះអាចមានមេត្តាចំពោះមនុស្សមានបាបដូចជាយើង នៅពេល
ដែលទ្រង់បានលាក់អង្គទ្រង់ គឺជាអាថ៌កំបាំង។ ហើយឥឡូវនេះវាជាទិដ្ឋភាព
ធម្មតា ឬនៅក្នុងទិដ្ឋភាពពេញលេញ បានបង្ហាញដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។
វាតែងតែជាព្រះបន្ទូលជានិច្ច នោះគឺជាព្រះ។ វាជាព្រះបន្ទូលដែលបើកវា។
ប្រសិនបើមនុស្សទាំងនោះបានស្គាល់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅថ្ងៃនោះនៅពេល

ដែលព្រះយេស៊ូវបានសុគត ពួកគេនឹងបានឃើញបល្ល័ង្កមេត្តា ពួកគេនឹង បានឃើញទ្រង់ជានរណា។

119 “តើនោះជានរណា? ហេតុអ្វីបានជាវាវង់ននរហែក?” សូមចាំថា វាជាការស្លាប់ ដើម្បីចូលទៅក្នុងវា។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចមើលឃើញវាទេ។ ម៉ូសេបានឃើញវា ជាទម្រង់មួយ វាជាខ្យល់កូច...វាគឺជា—ខ្នងរបស់មនុស្ស។ មែនហើយ នៅទីនេះ វាគឺជាការហូរឈាមត្រឡប់មកវិញ បុរសដដែលនោះ! តើវាជាអ្វី? ព្រះចង់បង្ហាញ ពួកគេនូវបល្ល័ង្កមេត្តា។ ព្រះចង់បង្ហាញពួកគេថាទ្រង់ជានរណា។ ដូច្នេះវាវង់នន នៅក្នុងព្រះវិហារ ពីព្រះហស្តរបស់ព្រះ ខាងលើត្រូវបានហែកចេញពីកំពូលទៅបាត ហើយបង្ហាញព្រះនៅក្នុងទិដ្ឋភាពធម្មតា។ វាគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលព្យួរនៅលើ ឈើឆ្កាង បល្ល័ង្កមេត្តា។ ហើយតើវាជាអ្វី? មនុស្សខ្វាក់ពេកមិនឃើញវា។

120 ឥឡូវនេះវាត្រូវបានធ្វើម្តងទៀត ប្រពៃណីរបស់ពួកគេ! ដូច្នេះ នៅថ្ងៃបុណ្យ ទី៥០ ព្រះបន្ទូលបានមក ហើយមានទម្រង់ជា “ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។” ហើយ ពួកគេបានចាប់ផ្តើមរៀបចំវានៅនីសៀ ទីក្រុងរ៉ូម។ ហើយរឿងដំបូង ពួកគេបានទៅ មេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ព្រីសប៊ីធៀន ពេនទីកុស្ត ជាដើម។ វាជាប្រពៃណីដែលបាន រៀបចំរហូតដល់បុរសម្នាក់មិនដឹងថាគាត់ឈរនៅទីណា។

ប៉ុន្តែ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ ទ្រង់បានសន្យានៅថ្ងៃចុងក្រោយនូវអ្វីដែលទ្រង់នឹង ធ្វើ។ ទ្រង់នឹងបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅក្នុងទិដ្ឋភាពធម្មតា បើកនៅចំពោះមុខ យើងម្តងទៀត ឃើញទេ បើកវាឡើង។

121 ប្រសិនបើពួកគេស្គាល់តែព្រះបន្ទូល ពួកគេនឹងដឹងថាព្រះយេស៊ូវជានរណា។ ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ស្គាល់តែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ គាត់នឹងដឹងពីពេលវេលាដែល យើងកំពុងរស់នៅ និងអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង។ ពួកគេគ្រាន់តែបដិសេធមិនស្តាប់ ព្រះបន្ទូលនោះ។ ប្រពៃណីរបស់ពួកគេ! តើអ្វីបណ្តាលឱ្យជនជាតិយូដាទាំងនោះ ឃើញដូច្នេះ? អ្វី? មើលទៅពួកគេពិតជាបានឃើញ ពីព្រោះរឿងនោះត្រូវបានហែក ជាចំហ។ វាត្រូវបានហែកចេញសម្រាប់គោលបំណងមួយ។

122 តើការរស់ឡើងវិញនេះកំពុងធ្វើអ្វីឥឡូវនេះ? តើវាអាចរីកចម្រើនដោយ របៀបណា? តើវាអាចទទួលបានពរដោយរបៀបណា? ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាមានការ ក្លែងបន្លំប៉ុន្មានទេ ឬអ្វីផ្សេងទៀតដែលមិនមាន...ពេលលោកម៉ូសេចេញទៅ មានហ្វូងមនុស្សចម្រុះគ្នាទៅជាមួយគាត់។ ប៉ុន្តែតើវាត្រូវបានធ្វើដើម្បីអ្វី? វាគឺជា

ព្រះយេស៊ូវវាផ្ទាល់ដែលយកវាំងននចេញពីព្រះ ដើម្បីបង្ហាញភាពខុសគ្នារវាង ត្រូវនិងខុស។ តើមួយណាជា មេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីតេរីយ៉ូន ឬអ្នកណា ត្រូវ? ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រឹមត្រូវ! “សូមឲ្យពាក្យរបស់មនុស្សទាំងអស់កុហក ហើយជាការពិតរបស់ខ្ញុំ។” ព្រះមិនត្រូវការអ្នកបកប្រែទេ។ ទ្រង់ធ្វើការបកស្រាយ ដោយខ្លួនឯង។ ទ្រង់បង្ហាញវា ហើយម៉ា...វាផ្តល់ការបកស្រាយ។ ព្រះបង្ហាញ អង្គទ្រង់។ អូ ខ្ញុំអើយ! នៅកណ្តាលយើង យើងឃើញព្រះហស្តដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ កំពុងប្រាប់រឿងទាំងនេះ ធ្វើកិច្ចការទាំងនេះ។

123 ទទួលបានអ្វីមួយនៅយប់នេះ សូមមើល របៀបមើលព្រះហស្តរបស់ព្រះ អ្វី ដែលវាធ្វើ របៀបដែលវាលាតត្រដាងដោយខ្លួនឯង។ ឃើញទេ?

124 ហើយមនុស្សនិយាយថា “អូ នោះមិនសមហេតុសមផលទេ។ នោះ ជាការនិយមជ្រុលនៅទីនោះ។ គ្មានអ្វីសោះចំពោះរឿងនោះ។ នោះមិន សមហេតុសមផលទេ។ នោះជាបេលសេប៊ូល។ នោះជាអារក្ស។ នោះជាគ្រូទាយ។ នោះហើយជានេះ។” ឃើញទេ រឿងដូចគ្នាដែលពួកគេនិយាយអំពីទ្រង់។

125 អូក្រុមជំនុំ ហើយប្រសិនបើខ្សែអាត់នេះចេញទៅក្រៅ តើអ្នកមិនឃើញទេ អ្នកបម្រើព្រះនៃដំណឹងល្អ តើអ្នកកំពុងរស់នៅឯណា? តើអ្នកមិនឃើញម៉ោងដែល យើងកំពុងនៅទេឬ? ព្រះទ្រង់បង្ហាញអង្គទ្រង់ ញែកចេញ...មើល ទ្រង់បានយក វាំងននព្រះវិហារ ហើយហែកវាជាបំណែកៗ ដើម្បីឲ្យគេបានឃើញព្រះនៅក្នុង ទិដ្ឋភាពធម្មតា ហើយពួកគេខ្វាក់ពេកក្នុងការមើលវា។ ហើយទ្រង់បានធ្វើដូចគ្នា នៅថ្ងៃនេះ ដោយដាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅពីមុខ អ្វីដែលទ្រង់បានសន្យា។ រាល់ ការសន្យានៅក្នុងព្រះបន្ទូល ដាក់នៅចំពោះមុខយើង ក្នុងទិដ្ឋភាពធម្មតា!

126 តើអ្នកដឹងថាក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃធ្វើអ្វីទេ? រឿងដដែលដែលក្រុមជំនុំយូដា បានធ្វើ ខ្វាក់ពេកណាស់មិនអាចមើលឃើញវា។ ហ្នឹងហើយ។ វានឹងស្ថិតនៅ ក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេដូចនៅក្នុងថ្ងៃនោះ។

127 សូមកត់សម្គាល់ ការស្តាប់ ដើម្បីនៅឱ្យឆ្ងាយពីវាឥឡូវនេះ។ អ្នកត្រូវតែចូល ទៅក្នុងវាតាមរយៈវាំងនននេះ បើមិនដូច្នោះទេអ្នកនឹងមិនធ្វើ។ របៀបដែលព្រះ អាចមានមេត្តាដល់ពួកគេ ប៉ុន្តែត្រូវចាំថាវាជាអ្វី ដែលព្រះកំពុងបង្ហាញអ្វីដែលនៅ ពីក្រោយវាំងនននោះ។ មើលអ្វីដែលនៅពីក្រោយវាំងនន ព្រះបន្ទូល! តើវាបាន បាំងអ្វី? ព្រះបន្ទូល! តើវាជាអ្វី? វាស្ថិតនៅក្នុងហឺប។ វាជាព្រះបន្ទូលដែលវាំងនន

នោះបានលាក់។ ឃើញទេ? ហើយព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះបន្ទូលនោះ ហើយទ្រង់គឺជា ព្រះបន្ទូលនោះ ហើយរាំងនននៃសាច់ឈាមរបស់ទ្រង់បានលាក់វា។

128 ហើយសព្វថ្ងៃនេះរាំងនននៃប្រពៃណីបានលាក់ព្រះបន្ទូលម្តងទៀត ដោយ និយាយថា “វាមិនដូច្នោះទេ។” ប៉ុន្តែវាគឺដូច្នោះ! ព្រះកំពុងផ្លែដ៏ទីបន្ទាល់អំពីវា ដោយ បំផ្ទុះអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ភ្លឺដូចព្រះអាទិត្យ នៅចំពោះមុខមនុស្សគ្រប់គ្នា ហើយពួកគេ មិនបានឃើញវា។ ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាឃើង។

129 នៅក្នុងប្រភេទ លោកម៉ូសេបានមកពីវត្តមានរបស់ព្រះ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល របស់ព្រះសម្រាប់សម័យកាលនោះ។ ឥឡូវនេះមើល ឥឡូវនេះឃើងនៅក្នុង និក្ខមន៍ ១៩។ កុំខកខានវាឥឡូវនេះ។ និក្ខមន៍ ១៩ លោកម៉ូសេបានមកពីវត្តមាន របស់ព្រះ ឬ ២០ និង ២១ ១៩:២០ និង ២១។ ម៉ូសេមកពីវត្តមានរបស់ព្រះ។ ទ្រង់បានចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលត្រូវបានសរសេរ។ ហើយគាត់ នៅក្នុង វត្តមានរបស់ព្រះ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល គាត់មានព្រះបន្ទូលសម្រាប់សម័យកាល នោះ។ មានព្រះបន្ទូលសម្រាប់សម័យនីមួយៗ។ ហើយលោកម៉ូសេចេញមក មុខ របស់គាត់ភ្លឺដូច្នោះ! ឃើញទេ? ព្រះបន្ទូលគឺនៅក្នុងគាត់ ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បី បង្ហាញ ផ្តល់ឱ្យប្រជាជន។

130 ព្រះបន្ទូលពិត ព្រះបានសរសេរវា ហើយវាគឺនៅជាមួយលោកម៉ូសេ។ សូម កត់សម្គាល់ វានៅជាមួយម៉ូសេ ហើយត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីបង្ហាញ។ ទ្រង់គឺជា ព្រះបន្ទូលសម្រាប់ពួកគេ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដ៏រស់ លាក់ទុក។ រហូតមុខ ម៉ូសេ ត្រូវដាក់ស្បែកមុខរបស់គាត់។ ហេតុអ្វី? ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលនោះ។ អាម៉ែន។ រហូត ទាល់តែព្រះបន្ទូលនោះត្រូវបានធ្វើឲ្យគេស្គាល់ លោកម៉ូសេត្រូវបិទបាំងខ្លួនឯង។ អាម៉ែន!

តើអ្នកឃើញវាទេ? កន្លែងណាដែលមានព្រះបន្ទូល វាត្រូវបានបាំង។

131 លោកម៉ូសេមានព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះសូមចាំថា បន្ទាប់ពីព្រះបន្ទូលត្រូវបាន បង្ហាញឱ្យឃើញ ម៉ូសេគឺជាម៉ូសេម្តងទៀត។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែខណៈពេលដែល ព្រះបន្ទូលគឺនៅក្នុងគាត់ដើម្បីផ្តល់ឱ្យចេញ គាត់គឺជាព្រះ មែនហើយ គាត់មិនមែន ជាម៉ូសេទៀតទេ។ គាត់មានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់នៅសម័យនោះ។ គ្មានអ្វី អាចប៉ះគាត់បានរហូតដល់វាចប់ មានព្រះបន្ទូលនោះជាមួយគាត់។ ដូច្នោះ ពេល គាត់មក ប្រជាជនបែរក្បាលទៅ ពួកគេមិនអាចយល់បានទេ។ ពួកគេត្រូវបាន

ផ្លាស់ប្តូរ។ គាត់គឺជាមនុស្សផ្សេង។ គាត់មកជាមួយព្រះបន្ទូលនោះ។ “ហើយគាត់បានដាក់ស្បែកមុខ” ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “នៅលើមុខរបស់គាត់” ដ្បិតគាត់មានព្រះបន្ទូល។ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដល់ពួកគេ។

132 ឥឡូវនេះមើលចុះបើម៉ូសេ...បងប្អូនអើយ នៅទីនេះនឹងក្លាយជាការប្រមាថ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើលោកម៉ូសេ...ដូចដែលប៉ុលបាននិយាយនៅទីនេះនៅក្នុងកូរិនថូសទី២ ជំពូកទី៣។ ប្រសិនបើម៉ូសេត្រូវបាំងមុខរបស់គាត់ជាមួយនឹងប្រភេទនៃសិរីល្អលើគាត់...ឃើញទេ ព្រោះនោះជាសិរីរុងរឿងធម្មជាតិ នោះជាច្បាប់ធម្មជាតិ។ ហើយបើលោកម៉ូសេ ដោយដឹងថាច្បាប់នោះត្រូវវិនាស ប៉ុន្តែសិរីល្អអស្ចារ្យណាស់ដែលធ្វើឲ្យមនុស្សខ្វាក់ ដូច្នេះពួកគេត្រូវយកស្បែកបាំងមុខគាត់ តើវានឹងមានចំនួនប៉ុន្មានទៀត? មនុស្សខ្វាក់ខាងវិញ្ញាណ! អូ-ហូ។ សិរីល្អនោះនឹងរសាត់ទៅប៉ុន្តែសិរីល្អនេះនឹងមិនរសាត់ទៅណាឡើយ។ ឃើញទេ? ម៉ូសេមានច្បាប់ខាងសាច់ឈាម ការប្តោលទោស គ្មានព្រះគុណ គ្មានអ្វីសោះ វាគ្រាន់តែប្តោលទោសអ្នក។ ប៉ុន្តែនេះយើងកំពុងនិយាយអំពី...នោះគ្មានការលើកលែងទោសទេ ដែលគ្រាន់តែប្រាប់អ្នកថាអ្នកជាអ្វី។ នេះផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវផ្លូវចេញ។

133 ហើយនៅពេលដែលព្រះបន្ទូលត្រូវបានបើកសម្តែង អូ ខ្ញុំអើយ តើមុខនឹងទៅយ៉ាងណា? វានឹងត្រូវបិទបាំង។ វាត្រូវតែបិទបាំង។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ដូច្នេះព្រះវិញ្ញាណត្រូវបានបាំងនៅក្នុងព្រះវិហាររបស់មនុស្សឃើញទេ ទ្រង់មានបន្ទូលពីពាក្យធម្មជាតិដោយស្បែកមុខធម្មជាតិ។

134 ឥឡូវនេះ ប៉ុលកំពុងនិយាយនៅទីនេះ ហើយក្នុងន័យនេះ—វិញ្ញាណ-ព្រះបន្ទូល “យើងជាអ្នកដឹកនាំ មិនមែនមកពីច្បាប់ទេ ប៉ុន្តែអាចជាអ្នកបម្រើព្រះវិញ្ញាណ” ថាព្រះវិញ្ញាណយកសំបុត្រហើយបង្ហាញវា។

135 នោះគ្រាន់តែជាច្បាប់ អ្នកត្រូវតែទៅមើលវា និយាយថា “អ្នកមិនត្រូវប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ឡើយ។ អ្នកមិនត្រូវលួចឡើយ។ អ្នកមិនត្រូវកុហកឡើយ។ អ្នកមិនត្រូវធ្វើបែបនេះ នោះ ឬរៀនទៀតឡើយ។” ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែមើលវា។

136 ប៉ុន្តែនេះគឺជាព្រះវិញ្ញាណដែលមកលើព្រះបន្ទូលសន្យាសម្រាប់សម័យកាលនេះ ហើយបង្ហាញចេញមក មិនមែនច្នៃពីរដុំទេ ប៉ុន្តែជាវត្ថុមានរបស់ព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ មិនមែនជាកំនិតទេវកថាដែលនរណាម្នាក់បង្កើតឡើង ឬហ្វូឌីនីខ្លះ ជាល្បិច ប៉ុន្តែការសន្យារបស់ព្រះបានបើកសម្តែងហើយបាន

បើកសម្តែងនៅចំពោះមុខយើង។ តើវាមានន័យប្រភេទណាដែលនឹងនៅពីក្រោយ?
ហើយដើម្បី—បាត់បង់វា...

137 ឃើញទេ វាអស្ចារ្យណាស់រហូតដល់សូម្បីតែមនុស្សនិយាយថា ពួកគេបាន
និយាយនៅពេលដែលពួកគេបានឃើញព្រះយេស៊ូវាយាងចុះមកក្នុងបង្គោលភ្លើង
ហើយចាប់ផ្តើមអង្រួនផែនដី និង—និងអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ និងភ្នំភ្លើងឆេះ។ ហើយ
ទោះបីជាមាននរណាម្នាក់ព្យាយាមទៅភ្នំនោះក៏ដោយ ក៏ត្រូវវិនាស។ វាអស្ចារ្យ
ណាស់រហូតដល់លោកម៉ូសេខ្លាចការញ្ជួយដី។ បើពេលនោះទ្រង់អង្រួនភ្នំ លើក
នេះទ្រង់នឹងអង្រួនមេឃនិងផែនដី។

138 ចុះសិរីល្អនេះវិញ? ប្រសិនបើនោះត្រូវបានបាំងដោយស្បែកធម្មជាតិ នេះគឺ...
ស្បែកមុខដោយវាមានន័យវិញ្ញាណ។ ដូច្នេះកុំព្យាយាមមើលធម្មជាតិ បំបែកចូល
ទៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណហើយមើលកន្លែងដែលអ្នកនៅ សូមមើលអ្វីដែលយើងកំពុង
រស់នៅ។

139 តើវាសមហេតុផលសម្រាប់អ្នកទេ? ឃើញទេ វាជាវាមានន័យវិញ្ញាណដែល
គ្របលើមនុស្ស និយាយថា “ខ្ញុំជាមេតូឌីស្ទ។ ខ្ញុំល្អដូចអ្នកណាទាំងអស់។ ខ្ញុំជាបា
ទីស្ទ។ ហើយខ្ញុំជាពេនទីកុស្ត។” តើអ្នកមិនដឹងថាវាជាស្បែកមុខប្រពៃណីទេឬ?
វាលាក់ព្រះពីអ្នក។ នោះហើយជាអ្វីដែលរារាំងអ្នកពីការរីករាយទាំងអស់...

អូ អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំស្រែកហើយលោតឡើងចុះ។”

140 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “គ្រប់ពាក្យទាំងអស់!” អេវ៉ាបានជឿគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល។
ឃើញទេ? វាជាព្រះបន្ទូលពេញលេញរបស់ព្រះ ការសន្យានៃម៉ោងនេះបានបង្ហាញ
ឱ្យឃើញ។ ឃើញទេ?

141 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះនៅពេលយើងបន្ត។ មានច្រើននៅទីនេះដើម្បី
និយាយ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានប្រហែលម្ភៃទំព័រ ប៉ុន្តែវា...នៃ—ចំណាំ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងមិន
និយាយអំពីពួកគេទាំងអស់ទេ។ ឃើញទេ ខ្ញុំនឹងប្រញាប់។

142 គាត់ត្រូវបានបាំងដោយស្បែកធម្មជាតិ មុនពេលគាត់អាចនិយាយព្រះបន្ទូល
ទៅកាន់មនុស្ស។ ឥឡូវនេះ ព្រះត្រូវបាំងអង្គទ្រង់ ដូចដែលទ្រង់បានសន្យា ក្នុង
សាច់ឈាមមនុស្ស។ ព្រះអើយ! តើអ្នកទទួលបានវាទេ? ព្រះត្រូវបាំងអង្គទ្រង់
នៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស ហើយដាក់ស្បែកមុខខាងវិញ្ញាណលើពួកគេ (និយាយ

ថា “មែនហើយ ខ្ញុំជានេះហើយខ្ញុំជាអ្នកនោះ” ដើម្បីនិយាយទៅកាន់ប្រជាជន។ នៅពេលដែលស្បែកមុខ ដែលជាវាំងននប្រពៃណី ត្រូវបានហែកចេញ បន្ទាប់មក... អ្វីដែលពួកគេនិយាយ “ហេតុអ្វី ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ។”

143 បុរសម្នាក់បាននិយាយមកខ្ញុំកាលពីថ្ងៃមុនថា—គ្រូអធិប្បាយបាទីស្តិក ចម្ងាយនៅទីនោះ មករកខ្ញុំ បងប្រុសគ្រីន ហើយគាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ នេះគឺជាជឿនមួយដែលខ្ញុំបានប្រឆាំងនឹងអ្នក។” គាត់បាននិយាយ ថា “អ្នកកំពុងព្យាយាមធ្វើឱ្យប្រជាជន...” វាគឺនៅវ៉ាម៉ាដាអ៊ីន នៅពេលដែលយើង មានកិច្ចប្រជុំនៅទីនោះ។ បាននិយាយថា “អ្នកកំពុងព្យាយាមធ្វើឱ្យប្រជាជនជឿ លើសម័យសាវក ដើម្បីរស់នៅសព្វថ្ងៃនេះដូចពួកគេនៅក្នុងសម័យសាវក។” បាន និយាយថា “សម័យសាវកបានឈប់ជាមួយពួកសាវក។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាកើតឡើង?”

“បាទ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើនរណាជាអ្នកនាំពាក្យនៅក្នុងសម័យសាវក?”

គាត់ថា “សាវកដប់ពីរនាក់នៅបន្ទប់ខាងលើ។”

144 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បន្ទាប់មកប៉ុលបានចេញមក។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកនាំពាក្យគឺពេត្រុស។ ហើយពេត្រុសបាននិយាយថា នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ នៅពេលដែលពួកគេបានឃើញការទាំងអស់នេះកើតឡើង ហើយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធជាអ្នក គាត់បាននិយាយថា ការសន្យាគឺសម្រាប់អ្នក និងកូនរបស់អ្នក ហើយចំពោះអ្នកដែលនៅឆ្ងាយ សូម្បីតែច្រើនតាមតែព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃយើង រាល់គ្នានឹងហៅ។ ប្រសិនបើទ្រង់នៅតែហៅ នោះរឿងដដែលគឺនៅទីនេះ។ តើ សម័យសាវកបានឈប់នៅពេលណា? សម័យសាវកឈប់នៅពេលដែលព្រះ ឈប់ហៅ។” គាត់មិនដែលនិយាយអ្វីទេ ប៉ុន្តែបានលើកម្នករបស់គាត់ហើយ ដើរចេញទៅ។

145 វាត្រូវការព្រះបន្ទូលដើម្បីធ្វើវា។ វាជាព្រះបន្ទូល។ ព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់ សាតាំងថា “វាត្រូវបានសរសេរ។” ឃើញទេ? នោះហើយជាវា “វាត្រូវបាន សរសេរ។”

146 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពេត្រុសបាននិយាយថាវានឹងមិនបញ្ចប់ទេ។ ជាច្រើន ដូចជាព្រះអម្ចាស់បានត្រាស់ហៅ ពរជ័យនេះគឺសម្រាប់ពួកគេ។ ឥឡូវអ្នកនិយាយ ថា ‘ទ្រង់បានឈប់ហើយ’ ពេលណា?”

“មិនបានធ្វើបាបទេឬ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទេ លោក មិនមែនបន្តិចសោះ។ ទៅមុខទៀត។” អូ-ហូ។ នៅទីនោះ។ ឃើញទេ?

147 ពេត្រុសបាននិយាយថាវាគឺសម្រាប់មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលព្រះនឹងហៅ នឹងទទួលបានពរជ័យសារវកដូចគ្នា។ នោះហើយ—នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។ ឃើញទេ?

148 ឥឡូវនេះរបាំងធម្មជាតិ។ ព្រះជាម្ចាស់ ជាព្រះបន្ទូល បានបាំងនៅក្នុង សាច់ឈាមមនុស្ស។ តើវាជាអ្វី? ព្រះបានបាំងមុខនៅក្នុងលោកម៉ូសេ។ ព្រះ គង់នៅក្នុងលោកម៉ូសេ បាំងមុខ ហើយវត្តមានរបស់ព្រះគឺនៅក្នុងគាត់។ ទ្រង់ ល្អឥតខ្ចោះជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលនៅក្នុងទ្រង់ដូច្នោះ រហូតដល់គាត់ត្រូវបាំងមុខ។ ហើយវាគឺជាហោរាដែលបានបើកសម្តែងព្រះបន្ទូល ហើយប្រាប់ពួកគេថា “អ្នកមិន ត្រូវ! អ្នកនឹង! ហើយអ្នកមិនត្រូវ!” ឃើញទេ?

149 ដើម្បីផ្តល់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដល់ជំនាន់នោះ ទ្រង់បានបាំងអង្គទ្រង់នៅក្នុង មនុស្ស ឬព្រះបន្ទូលនឹងធ្វើឱ្យខ្វាក់សូម្បីតែការហៅចេញ។ ឃើញទេ? សូម្បីតែ មនុស្សដែលនៅទីនោះ ពួកគេមិនអាចឈរមើលវាបានទេ។ នៅក្នុង—និក្ខមន៍ យើងរកឃើញថា ពួកគេបាននិយាយថា “ទុកឲ្យម៉ូសេនិយាយ មិនមែនព្រះទេ។” ឃើញទេហេតុអ្វីបានជាបង្គោលភ្លើងមិនលេចឡើងច្រើនពេក? ឃើញទេ?

150 ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។ ខ្ញុំនឹងលើកពួកគេឡើងជា ហោរា។” អាម៉ែន! “ខ្ញុំនឹងលើកពួកគេឡើង។” ហើយទ្រង់បានយាងមកយ៉ាង ពិតប្រាកដ។ “ខ្ញុំនឹងលើកឡើង ហើយទ្រង់នឹងមានព្រះបន្ទូល។”

151 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើពួកគេចង់ឃើញអ្វីដែលជាព្រះបន្ទូល...” បាន និយាយថា “ឥឡូវនេះ ម៉ូសេ ខ្ញុំបានបង្ហាញខ្លួនដល់អ្នកនៅត្រង់នេះ គឺជាគុម្ពោត ដែលកំពុងឆេះ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងចុះមកដុតភ្នំនោះ។” បាននិយាយថា “ពួកគេនឹងឃើញថាអ្នកបានប្រាប់ការពិត។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញខ្លួននៅទីនេះ—នៅក្នុង

—វិធីដុតដូចគ្នា។ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញខ្លួននៅទីនេះនិងបង្ហាញដល់ប្រជាជន ខ្ញុំនឹងបញ្ជាក់អំពីព័ន្ធកិច្ចរបស់អ្នក។” នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់បានប្រាប់ម៉ូសេនៅទីនេះ ពាក្យជាច្រើន។

152 សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងទៅ—ខ្ញុំនឹងលើកតម្កើងអ្នកនៅចំពោះមុខប្រជាជន។” បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកបានប្រាប់ពួកគេថាខ្ញុំបានជួបអ្នកនៅទីនោះនៅក្នុងព្រៃដែលកំពុងឆេះ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងចុះមក ភ្លើងដដែល ហើយខ្ញុំនឹងឲ្យមនុស្សឃើញថាអ្នកមិនដែលកុហកអំពីវាទេ។” អ្នកអាចបញ្ជាក់វាតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រ សូម្បីតែប្រសិនបើអ្នកចង់។ ឃើញទេ? ខ្ញុំនឹងចុះមកក្លាម ហើយប្រាប់ពួកគេឱ្យដឹង។”

153 ហើយនៅពេលដែលទ្រង់ចាប់ផ្តើមផ្ទុយលាន់ នៅពេលដែលព្រះយេហូវ៉ាចាប់ផ្តើមផ្ទុយលាន់ ប្រជាជនបាននិយាយថា “ទេ! ទេ! ទេ! កុំឲ្យព្រះយេហូវ៉ាមានបន្ទូល យើងនឹង—យើងនឹងស្លាប់។”

154 ឃើញទេ ទ្រង់ត្រូវតែបាំងមុខ ដូច្នេះព្រះបានបាំងអង្គទ្រង់នៅក្នុងលោកម៉ូសេ ហើយប្រទានព្រះបន្ទូលដល់លោកម៉ូសេ។ ហើយលោកម៉ូសេចុះមក ហើយនិយាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដោយពាក់ស្បែកមុខ។ ត្រូវទេ? ព្រះយេហូវ៉ាបានបាំងមុខក្នុងទម្រង់ជាហោរា ព្រោះវាពិតជា...ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់នឹងមិននិយាយជាមួយពួកគេទៀតទេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ពួកគេដោយហោរាប៉ុណ្ណោះ។ នោះជាវិធីតែមួយគត់ដែលទ្រង់នឹងនិយាយចាប់ពីពេលនោះមក។ នោះជាវិធីតែមួយគត់ដែលទ្រង់ធ្លាប់មានបន្ទូល។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ គ្មានវិធីផ្សេងទៀតទេ។ ទ្រង់មិនកុហកទេ។

155 សូមកត់សម្គាល់ មានតែលោកម៉ូសេទេដែលមានព្រះបន្ទូល។ ឥឡូវនេះ មិនមាន—ក្រុមមួយចុះមក មិនមែនមានតែពួកជាវិស៊ី ឬពួកសាឌូស៊ីទេ ឬវាមិនមែនជានិកាយជាក់លាក់ឬត្រកូលមួយ។ គឺលោកម៉ូសេ! ទ្រង់មានបុរសម្នាក់។ ទ្រង់មិនអាចមានគំនិតពីរបីផ្សេងគ្នាទេ។ ទ្រង់យកមនុស្សម្នាក់។ ម៉ូសេមានព្រះបន្ទូល ហើយម៉ូសេតែម្នាក់គត់។ យ៉ូស្វេក៏មិនមានវាដែរ។ គ្មាននរណាម្នាក់មានវាទេ។ អាម៉ែន! យ៉ូស្វេគឺជា—មេទ័ពម្នាក់ យ៉ូស្វេជាមេទ័ពនៃកងទ័ព យ៉ូស្វេជាអ្នកជឿ ជាគ្រីស្ទានម្នាក់។ ប៉ុន្តែម៉ូសេជាហោរា! ព្រះបន្ទូលមិនអាចមកដល់យ៉ូស្វេបានទេ វាត្រូវតែមករកលោកម៉ូសេ។ គាត់គឺជាហោរាដ៏សំខាន់នៃសម័យកាល។ សូម

កត់សម្គាល់ ព្រះបន្ទូលមិនដែលមកដល់យ៉ូសេទេ ហេតុដល់លោកម៉ូសេបានបាត់ទៅ។ អត់ទេ បាទ។ ព្រះដោះស្រាយជាមួយមួយក្នុងពេលតែមួយ។ ព្រះគឺតែមួយ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ មានតែលោកម៉ូសេទេដែលមានព្រះបន្ទូល មិនមែនជាក្រុមទេ។

156 មើល ព្រះបានព្រមានមនុស្សណាម្នាក់មិនឱ្យព្យាយាមដើរតាមលោកម៉ូសេចូលទៅក្នុងរាំងនននោះ អ្នកក្លែងបន្លំ។ ឃើញទេ? ស្រ្តី បុរស បូជាចារ្យ អ្នកណាក៏ដោយ គោរពព្រះយ៉ាងណា ចរិកបែបណា កិត្តិយសប៉ុណ្ណា ទំហំចិត្តប៉ុន្មាន ទ្រង់បានព្រមានថា “ទុកឲ្យម៉ូសេមកតែម្នាក់ឯង! ហើយបើមនុស្សណា សូម្បីតែសត្វ ពាល់វា ត្រូវតែស្លាប់នៅទីនោះ។” កុំបំបែកពីមុខរបាំងនោះ។ រាំងនននោះជាកម្មសិទ្ធិរបស់មនុស្សម្នាក់។ សារនោះគឺមួយ។ ឃើញទេ? នៅក្នុងព្រះវិហារ បុរសម្នាក់បានចូលម្តងក្នុងមួយឆ្នាំ ចាក់ប្រេងតាំងនិងជួសជុលដើម្បីចូលទៅ មិនមែនដើម្បីនាំព្រះបន្ទូលចេញទេ ប៉ុន្តែដើម្បីថ្វាយឈាម។ សូម្បីតែដើរនៅទីនោះមុនពេលវា មានតែម្នាក់ប៉ុណ្ណោះ។ មនុស្សផ្សេងទៀតបានស្លាប់។ ឃើញទេ?

157 ពួកគេបានស្លាប់ខាងវិញ្ញាណឥឡូវនេះ។ នេះគឺជារបាំងខាងវិញ្ញាណ។ ឃើញទេ? នោះគឺជារបាំងធម្មជាតិ។ នេះគឺជារបាំងខាងវិញ្ញាណ។ ឃើញទេ? ពួកគេបន្តដើរនៅពីក្រោយទីនោះ អ្នកអាចប្រាប់ពួកគេ។ “អូ ខ្ញុំដឹង! ខ្ញុំដឹងរឿងនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទៅមុខ វាមិនអីទេ វាគ្រាន់តែនិយាយ...” អ្នកចាំទេ គ្រោះកាចចុងក្រោយនៅអេហ្ស៊ីបគឺការស្លាប់ មុនពេលការចាកចេញ។ គ្រោះកាចចុងក្រោយនៅលើផែនដីគឺការស្លាប់ខាងវិញ្ញាណ មុនពេលការចាកចេញ។ បន្ទាប់មកពួកគេនឹងត្រូវបានបូជាហើយត្រឡប់ទៅជាឆ្មលីដី ហើយមនុស្សសុចរិតនឹងដើរចេញនៅលើផែនដីរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែរឿងចុងក្រោយគឺការស្លាប់ខាងវិញ្ញាណដោយបដិសេធព្រះបន្ទូល។

158 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ ព្រះជាម្ចាស់បានព្រមានមនុស្សទាំងអស់កុំឱ្យព្យាយាមដើរតាមលោកម៉ូសេចូលទៅក្នុងរាំងននភ្លើង។ ម៉ូសេត្រូវបានបាំងមុខគាត់ត្រូវតែចេញពីទីនោះ។ លោកម៉ូសេបានចូលទៅក្នុងដូចលោកម៉ូសេ បានចូលទៅក្នុងបង្គោលភ្លើងនេះ ហើយពេលគាត់ដើរចេញមក គាត់ត្រូវបានបាំងមុខ។ ដ្បិតគាត់បានចូលទៅក្នុងទីនោះ ចេញពីប្រពៃណីរបស់គាត់ ប្រពៃណីរបស់អ្នកចាស់ទុំ។ គាត់បានឃើញបង្គោលភ្លើង ប៉ុន្តែឥឡូវនេះគាត់ចូលទៅក្នុងបង្គោលភ្លើង។

ឃើញទេ? អាម៉ែន! ហើយគាត់បានចេញមក បាំងមុខ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នៅក្នុងបុរសម្នាក់ រំពាំង! នៅទីនេះគាត់ដើរចេញមក អូ ខ្ញុំអាចឃើញវា។ បាន ព្រមានគ្មាននរណាម្នាក់សាកល្បងវា គ្មាននរណាម្នាក់អាចក្លែងបន្លំបានទេ។ អ្នក មិនប្រសើរជាង។ ឃើញទេ? សូម្បីតែបូជាចារ្យបុរសបរិសុទ្ធ អ្នកណាក៏ដោយ ខា ឌីណាល់ ប៊ីស្យូត អ្វីផ្សេងទៀតដែលព្យាយាមចូលទៅក្នុងរាំងនននោះបានស្លាប់។ ព្រះបានព្រមានពួកគេ។ យើងនឹងមិនមានការក្លែងបន្លំទេ។

159 ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ត្រូវបានបង្ហាញដល់ម្នាក់។ វាតែងតែមាន ហោរាម្នាក់ បានមកជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ គ្រប់សម័យកាល រាល់ពេល ចុះតាមរយៈបទគម្ពីរ។ ព្រះបន្ទូលមកដល់មួយ។ នៅគ្រប់សម័យកាល ដូចគ្នា សូម្បីតែនៅក្នុងសម័យក្រុមជំនុំ តាំងពីដំបូងរហូតដល់សម័យចុងក្រោយ។ អ្នក ផ្សេងទៀតមានកន្លែងរបស់ពួកគេ ត្រឹមត្រូវហើយ សូមកត់សម្គាល់ ប៉ុន្តែនៅឱ្យ ឆ្ងាយពីបង្គោលភ្លើងនោះ។ ឃើញទេ? អ្វីជាមេរៀនដែលយើងរៀននៅទីនេះ! ឃើញ ទេ គ្រប់គ្នាចង់ក្លាយជាម៉ូសេ ហើយគ្រប់គ្នា...

160 តើអ្នកចាំអ្វីដែលជាថាននិងពួកគេបាននិយាយនៅទីនោះទេ? ពួកគេបាន និយាយថា “ឥឡូវនេះ ម៉ូសេ រង់ចាំនៅទីនេះបន្តិច! អ្នកយកខ្លួនឯងច្រើនពេក ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ មានបុរសផ្សេងទៀតនៅទីនេះដែលព្រះបានហៅ។”

161 នោះជាការពិត។ ពួកគេម្នាក់ៗ ធ្វើបានល្អដរាបណាពួកគេដើរតាម ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលមនុស្សម្នាក់ព្យាយាមឡើងហើយយកតំណែងរបស់ព្រះដែលទ្រង់ បានប្រទានដល់ម៉ូសេ ដែលត្រូវបានគំរូទុកជាមុនហើយត្រូវបានតែងតាំងសម្រាប់ ការងារនោះ ព្យាយាមយកវា ភ្លើងបានចុះមក ហើយបើកផែនដីហើយលេបពួកគេ ចូលទៅក្នុងវា។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? សូមប្រយ័ត្ន។ ឃើញទេ? សូមធ្វើជាមនុស្ស ល្អ គ្រីស្ទានរបស់ព្រះ ជឿព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? នៅឱ្យឆ្ងាយពីសសរនោះ។ អ្វីជា មេរៀន!

162 ព្រះបានលេចមកដល់ម៉ូសេជាលើកដំបូងនៅក្នុងគុម្ពោតដែលឆេះ ព្រះជាម្ចាស់ បានបាំងមុខនៅក្នុងបង្គោលភ្លើង។ ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ឱ្យជិតមួយនាទី។ ព្រះជាម្ចាស់យាងមកដល់លោកម៉ូសេជាមុនសិន ទ្រង់ត្រូវបានបាំងមុខ។ ព្រះគឺ នៅក្នុងបង្គោលភ្លើង លាក់ខ្លួននៅក្នុងព្រៃ ឃើញទេ ដូចជានៅពីក្រោយស្បែក ឃើញទេ ត្រឡប់មកវិញដោយបល្ល័ង្កមេត្តានៅអាសនៈ។ ឃើញទេ? ទ្រង់ត្រូវបាន

បាំង។ ទ្រង់តែងតែបាំងមុខ។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់យាងមកឯម៉ូសេ ទ្រង់នៅក្នុងបង្គោលភ្លើង បាំងនៅក្នុងបង្គោលភ្លើង។ ប៉ុន្តែនៅទីនេះ នៅចំពោះមុខប្រជាជន ព្រះបានបើកសម្តែងគាត់ដោយបង្គោលភ្លើងដូចគ្នា។ ឃើញទេ? លោកម៉ូសេបាននិយាយថា...

163 ឥឡូវនេះមើល។ តើអ្នកកំពុងអានទេ? តើអ្នកកំពុងទុកគំនិតរបស់អ្នករសាត់ចេញទេ? តើអ្នកអាចទេ? អាច...“អ្នកណាដែលមានត្រចៀក ចូរឲ្យអ្នកនោះស្តាប់ចុះ។” ឃើញទេ?

164 នៅពេលដែលព្រះបានលេចមកឯលោកម៉ូសេ វាក៏នៅក្នុងបង្គោលភ្លើងនៅពេលដែលទ្រង់បានហៅគាត់ឱ្យទៅព័ន្ធកិច្ចរបស់គាត់។ ហើយម៉ូសេបានមកហើយប្រាប់ប្រជាជនអំពីវា។ ពួកគេមិនអាចជឿបានទេ ប៉ុន្តែគាត់បានធ្វើការអស្ចារ្យនិងអ្វីៗជាច្រើន។ ប៉ុន្តែ លើកនេះ ទ្រង់បានលេចមកតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រ ហើយបានបង្ហាញពីការបម្រើរបស់ម៉ូសេថាជាព្រះតែមួយដែលបាននិយាយទៅកាន់គាត់ ព្រោះទ្រង់បានលេចមកក្នុងទម្រង់ជាបង្គោលភ្លើងហើយដុតភ្នំ។ ហើយវាមកដល់ម៉ូសេនៅក្នុងគុម្ពោតមួយ និយាយទៅកាន់គាត់។ ត្រូវហើយ។

165 ការលេចមកជាលើកដំបូងរបស់ព្រះ ទៅកាន់ម៉ូសេ នៅក្នុងគុម្ពោតព្រៃដែលឆេះ។ នៅចំពោះមុខប្រជាជន ព្រះបានលាក់បាំងម្តងទៀត ហើយបើកសម្តែងលោកម៉ូសេ ដោយបាំង ដោយបាំងអង្គទ្រង់ដោយភ្លើងដដែល បង្គោលភ្លើងដដែលបានធ្លាក់ចុះមក។ ចាប់ពី—ចាប់ពីពេលនោះមក...ពីពួកគេ ដូច្នេះពួកគេអាចឮតែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អ្នកយល់ទេ? គ្រាន់តែព្រះបន្ទូល ពួកគេបានឮសំឡេងរបស់ទ្រង់។ ដ្បិត ម៉ូសេ គឺជាព្រះបន្ទូលដ៏រស់។ ម៉ូសេ! ឃើញទេ ព្រះបានបង្ហាញព្រះបន្ទូលនោះដោយលោកម៉ូសេ! ឃើញទេ លោកម៉ូសេបាននិយាយថា...ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់ម៉ូសេថា “ចុះទៅទីនោះ។ ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក។ គាត់...គ្មានអ្វីនឹងឈរនៅមុខអ្នកទេ។ ខ្ញុំគឺជាខ្ញុំ។”

166 ម៉ូសេចុះមក ហើយនិយាយថា “អ្នកប្រហែលជាមិនជឿរឿងនេះទេ ប្រហែលប៉ុន្តែព្រះបានលេចមកខ្ញុំនៅក្នុងបង្គោលភ្លើង ហើយទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំពីរឿងទាំងនេះ។”

167 “អូ យើងមានរឿងគ្រប់យ៉ាងដូចជាកំពុងបន្ត។” ជាធានីមានបន្ទូលថា “ហេតុអ្វី!” គ្រូគង្វាលជាធានីបាននិយាយថា “មែនហើយ អ្នកមានល្បិចវេទមន្ត

ថោក។ ហេតុអ្វី ខ្ញុំមានគ្រូមន្តអាគមនៅទីនេះដែលអាចប្រែក្លាយពស់ទៅជា...
ដំបង—ឈើមួយទៅជាពស់។ មកទីនេះ ពួកវាទមន្ត។” ហើយពួកគេមកទីនោះ
ហើយធ្វើដូចគ្នា។

168 លោកម៉ូសេបានដឹង។ គ្មានអ្វីវិបាកគាត់ទេ។ តើមានអ្នកក្លែងបន្លំប៉ុន្មាននាក់
ដែលមិនមានភាពខុសគ្នាបន្តិច។ ម៉ូសេបានឈរនៅស្ងៀម។ រឿងដំបូងដែល
អ្នកដឹង ពួកគេលួនជុំវិញមួយរយៈ ហើយដោយផ្ទាល់ ពស់របស់លោកម៉ូសេ
គ្រាន់តែស៊ីពួកគេដែលនៅសល់។ ឃើញទេ? ហេតុអ្វី? ដូចជាពួកសាវ័ក ពួកគេ
មិនអាចពន្យល់វាបានទេ។ ម៉ូសេមិនដឹងថាព្រះនឹងធ្វើវាដោយរបៀបណាទេ ប៉ុន្តែ
ទ្រង់នឹងធ្វើវា។

169 សូមចាំថា ទ្រង់មានបន្ទូលថា យ៉ាមប្រេស និងយ៉ាណេសនឹងត្រឡប់មកវិញ
នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ឃើញទេ ការក្លែងបន្លំ។ “ហើយនឹងបញ្ឆោតពួកវីសតាំងបើអាច”
ម៉ាថាយ ២៤:២៤។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែរឿងដូចគ្នា ធ្វើអព្ភកហេតុដូចគ្នានិងអ្វីៗ
ទាំងអស់។ មើលព្រះបន្ទូលនោះ! មើលព្រះបន្ទូលនោះ! បុរសនោះនិយាយថាគាត់
ធ្វើអព្ភកហេតុ ហើយនៅតែចង់ជឿថាមានព្រះប៊ីអង្គ ហើយមានប្រភេទទាំងអស់
នេះ អ្នកចេញឆ្ងាយពីប្រភេទនោះ។ យើងដឹងថា—នោះជាការខុស ឃើញទេ គ្មាន
រឿងបែបនេះទេ។ ឃើញទេ? ព្រះបន្ទូល គ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល គ្រប់ព្រះបន្ទូលដែល
ចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ! លោកុប្បត្តិ ព្រះបន្ទូលមួយ! នៅទីនេះ បាននិយាយថា
“កុំយកប្រល័យពាក្យមួយ។” ឃើញទេ វាត្រូវតែជាព្រះបន្ទូលដដែលនោះ។ ឃើញ
ទេ?

170 សូមកត់សម្គាល់ មនុស្សបានឃើញអ្វីមួយដែលបានកើតឡើង។ ម៉ូសេត្រូវ
បានបិទបាំងជា...គាត់គឺជាហោរា ហើយព្រះបានបើកសម្តែងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់
ឥឡូវនេះ បានចុះទៅទីនោះ។ ហើយគាត់បានឃើញទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ។
ហើយបន្ទាប់មក មិនអីទេ ប្រជាជននេះបានបំបែកខ្លួនទៅជាក្រុមជំនុំ។ ឃើញ
ទេ ក្រុមជំនុំមានន័យថា “បានហៅចេញ។” ឃើញទេ? បន្ទាប់ពីពួកគេត្រូវបាន
ហៅចេញពីលោកិយ ហើយក្លាយជាប្រជាជន ឃើញទេ បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់
អនុញ្ញាតឱ្យខ្លួនគេដឹងថាទ្រង់គឺជាបង្គោលភ្លើងនោះ។ ទ្រង់បានបង្ហាញសាររបស់
លោកម៉ូសេ។ ឃើញទេ? ទ្រង់គឺជាបង្គោលភ្លើង។ ពួកគេប្រហែលជាបានថតរូប
វា ខ្ញុំគិតថា ប្រសិនបើពួកគេមានការមេរោ ព្រោះវាទាំងអស់នៅលើភ្លើង។ ប៉ុន្តែ

ពួកគេ—ពួកគេបានបង្ហាញថា ព្រះបង្ហាញថាសារនោះត្រឹមត្រូវ។ សារគឺជិតដល់ហើយ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺពួកគេនឹងត្រូវចាកចេញនៅពេលនោះ។ បាំងហោរារបស់ទ្រង់ដល់ប្រជាជនដែលចាកចេញនេះ។

171 ប្រជាជនគិតថា បានឃើញអ្វីមួយបានកើតឡើងចំពោះគាត់។ ឥឡូវនេះគាត់ខុសពីជនជាតិអ៊ីស្រាអែលដទៃទៀត។ គាត់គឺខុសពីគេ សាររបស់គាត់គឺខុសគេ គាត់ខុសពីពួកសង្ឃ គាត់ខុសពីអ្វីៗទាំងអស់។ ឃើញទេ គាត់ជាមនុស្សផ្សេង។ មនុស្សបានឃើញអ្វីមួយបានកើតឡើង។ ព្រះបានបាំងអង្គទ្រង់នៅក្នុងហោរារបស់ទ្រង់ ដើម្បីនិយាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទៅកាន់ពួកគេ។ នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។ ម៉ូសេគឺជាព្រះបន្ទូលដ៏រស់ទៅកាន់មនុស្ស ដែលគ្របបាំងដោយបង្គោលភ្លើង និងយាយអ្វីដែលត្រូវលាក់បាំងនៅពីក្រោយស្បែកសត្វស្នាំង។ ឃើញទេ?

172 ព្រះបន្ទូលត្រូវតែមកពីលោកម៉ូសេជាមុនសិន។ ឃើញទេ? លោកម៉ូសេមានព្រះបន្ទូល។ ពួកគេត្រូវបានសរសេរដោយព្រះ គ្មាននរណាម្នាក់អាចបកស្រាយពួកគេបានទេ ម៉ូសេត្រូវបកស្រាយពួកគេជាមុនសិន។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលគាត់បាំងមុខរបស់គាត់ ព្រោះគាត់...តើអ្នកឃើញទេ? ឃើញទេ?

វានៅទីនេះ។ យើងអាចរើសវា ខ្ជាប់វា និងអ្វីៗផ្សេងទៀតនៅទីនោះ ប៉ុន្តែវាត្រូវតែបង្ហាញ។ ដើម្បីបង្ហាញ ម៉ូសេត្រូវតែក្លាយជាព្រះដល់មនុស្ស។

អ្នកនិយាយថា “នោះមិនសមហេតុសមផលទេ។”

173 ហេតុអ្វី ទ្រង់បានប្រាប់ សូម្បីតែប្រាប់ម៉ូសេ ទ្រង់ផ្ទាល់ “អ្នកនឹងក្លាយជាព្រះហើយអើនឹងនឹងក្លាយជាហោរារបស់អ្នក!...?” ឃើញទេ? ដូច្នេះ ទ្រង់យាងមកឃើញទេ ទ្រង់ត្រូវបាំងអង្គទ្រង់ ព្រោះព្រះតែងតែនៅពីក្រោយរាំងនន។ អូ ខ្ញុំអើយ! តើអ្នកឃើញវាទេ? ព្រះត្រូវបានលាក់ពីសាធារណជន។

174 បាននិយាយថា “ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំសូមអរគុណទ្រង់ ទ្រង់បានលាក់វាពីអ្នកប្រាជ្ញនិងអ្នកប្រយ័ត្ន ហើយបង្ហាញវាដល់ទារក ដល់ពួកគេដែលចង់រៀន។” ឃើញទេ?

175 ព្រះបានលាក់ខ្លួននៅពីក្រោយរាំងនន។ ម៉ូសេបានបាំងមុខរបស់គាត់។ ម៉ូសេគឺជាព្រះបន្ទូលដ៏រស់ដែលគ្របបាំងនៅពេលនោះ។ ប្រជាជនបានឃើញបង្គោល

ភ្លើងនោះបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះយើងពេញចិត្តហើយ។” ឃើញទេ? “អនុញ្ញាត ឱ្យលោកម៉ូសេនិយាយ។” ឃើញទេ? “កុំឲ្យព្រះមានបន្ទូល ក្រែងយើងស្លាប់។” ម៉ូសេបានដើរចូលទៅក្នុងបង្គោលភ្លើងនោះ។ ឃើញទេ?

176 ហើយមានបន្ទូលឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងមិន និយាយជាមួយពួកគេទៀតទេ។ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវហោរា។” ឃើញទេ? ហើយ នោះជាវិធីដែលទ្រង់តែងតែធ្វើវា។ ឃើញទេ? បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះអនុញ្ញាត ឱ្យពួកគេឡើងទៅ។” ប៉ុន្តែហោរានេះត្រូវតែមានព្រះបន្ទូលនេះ។ ប្រសិនបើគាត់ លាក់បាំងដោយប្រពៃណី នោះព្រះមិនដែលបញ្ជូនគាត់ទេ។ ប្រសិនបើគាត់បាំង ដោយព្រះបន្ទូល ព្រះនឹងបើកសម្តែងវា។ ព្រះបកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ លោកម៉ូសេបាននិយាយទៅកាន់ពួកគេ ព្រះបានបកស្រាយពួកគេ។ អាម៉ែន។

177 ម៉ូសេបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលដូច្នេះ!” ហើយព្រះអម្ចាស់បាន ធ្វើដូចអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។ នោះបានធ្វើឲ្យវាត្រឹមត្រូវ។

178 ឥឡូវនេះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ ម៉ូសេ អ្នកយល់ហើយ។ ប្រជាជន យល់ឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ ខ្ញុំបានបង្ហាញអ្នក ខ្ញុំបានបើកសម្តែងឱ្យអ្នក។” ព្រះបាន បាំងអង្គទ្រង់នៅក្នុងហោរានេះ ដើម្បីនិយាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទៅកាន់មនុស្ស។ ម៉ូសេគឺជាព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ចំពោះពួកគេ ជាព្រះបន្ទូលដ៏មានព្រះជន្មរស់របស់ ព្រះបានបើកសម្តែង។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលមុខរបស់គាត់ត្រូវបានបាំង។ ឃើញទេ?

179 ហើយតើអ្នកដឹងទេថាជឿដូចគ្នានៅក្នុងគ្រីស្ទានពិតប្រាកដត្រូវបានបាំងនៅ ថ្ងៃនេះ ដល់អ្នកមិនជឿ? ពួកគេឃើញពួកស្រ្តីដែលមានសក់វែងនិងអ្វីៗ និយាយថា វាជា... “មើលគំរូចាស់បុរាណនោះ។” ស្រ្តីគ្រីស្ទានរបស់ពួកគេឡើងលើខ្នង និយាយ ថា “មានសំបកកង់ សំបកកង់ទំនេរនៅទីនោះ។” ឃើញទេ វាត្រូវបានបិទបាំង ទាំងអស់។ ពួកគេខ្វាក់។ “អូ” ពួកគេនិយាយថា “ខ្ញុំមានសញ្ញាប័ត្របណ្ឌិត...” ខ្ញុំ មិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកទទួលបានទេ អ្នកនៅតែល្ងង់ខ្លៅចំពោះព្រះបន្ទូល។ ពិតជា ត្រឹមត្រូវ។ “អូ នោះគ្រាន់តែជាជឿដូចតាចប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំ...” យកមេរៀនតូចៗ ជាមុនសិន។

180 ចុះមនុស្សដែលនិយាយថាពួកគេលាក់ខ្លួននៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះ ហើយ អធិប្បាយប្រពៃណីក្រុមជំនុំខ្លះ? អូ សេចក្តីមេត្តាករុណា សេចក្តីល្អ! ដែលបន្ថែម

និងយកពី និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ដោយចាក់បញ្ចូលប្រធានបទផ្ទាល់ខ្លួននិងគំនិត របស់ពួកគេផ្ទាល់ មិនមែនព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ ឃើញទេ តើវាមានប្រភេទណា? នោះមានវាវាងននខាងសាសនា។ ព្រះបានហែកវាវាងនននោះចេញ!

181 ពួកគេបាននិយាយថា “មិនមានរឿងដូចហោរាទេ។ គ្មានរឿងបែបនេះទេ នៅ ថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ជាសាវ័កនិងហោរា។ មិនមានរឿងដូចជាការព្យាបាលដីទេវភាព ទេ។ គ្មានរឿងដូចអ្នកមើលធុតទៀតទេ។ មិនមានរឿងដូចម៉ាកុស ១៦ ត្រូវបាន បំពេញទេ។ សម័យសាវ័កបានបញ្ចប់។” ពួកគេបានបាំងវាពីប្រជាជន។ ប៉ុន្តែ ព្រះបានយាងចេញទៅដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៃភ្លើង ហើយជួលរបស់នោះពី កំពូលទៅបាត...[កន្លែងទេវនៅលើកាសែត—អេដ ១] ព្រះបានហែកវាវាងនន។

182 ម៉ូសេគឺបានបាំងមុខ ព្រះបន្ទូលដ៏មានព្រះជន្មរស់របស់ព្រះបានបាំងពីក្រោយ សាច់ឈាមមនុស្ស។ បង្គោលភ្លើងគឺនៅក្នុងលោកម៉ូសេ ពិតណាស់ ការនិយាយអ្វី ដែលត្រូវលាក់បាំងនៅពីក្រោយស្បែក អ្នកឃើញទេ។

183 ឥឡូវនេះ ព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលត្រូវបាននាំចេញ បន្ទាប់មកវាត្រូវបានសរសេរ ចេញ បន្ទាប់មកវាត្រូវបានគេដាក់នៅពីក្រោយ ហើយនៅតែបាំងមុខ ដ្បិតព្រះ តែងតែនៅក្នុងព្រះបន្ទូលនោះ។ អាម៉ែន! ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល ជានិច្ច។ ទ្រង់នៅក្នុង ព្រះបន្ទូលនោះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះបន្ទូលត្រូវបិទបាំង។

184 អូ បងប្អូន ប្រុសស្រី តើអ្នកចាប់វាបានទេ? មើល! តើអ្នកមិនឃើញទេឬ? វាត្រូវ បានបិទបាំងតាមរយៈសម័យកាលទាំងនេះ យោងទៅតាមអ្វីដែលព្រះបានមាន បន្ទូល ហើយវានឹងត្រូវបានបើកនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ត្រាទាំងប្រាំពីរនឹងត្រូវបានបំបែក ហើយរឿងពេញលេញនឹងចូលមកក្នុងទិដ្ឋភាពរបស់មនុស្ស អ្វីដែលបានកើតឡើង នៅតាមបណ្តោយ។ ម៉ោងនៃសាររបស់ទេវតាទីប្រាំពីរ អាថ៌កំបាំងទាំងអស់របស់ ព្រះគួរតែត្រូវបានគេស្គាល់នៅក្នុងអេលីយ៉ា ដែលជាម៉ោងចុងក្រោយនេះ របៀប ដែលព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានដាក់ចេញពីក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ របៀប ដែលទ្រង់ត្រូវបានបើកសម្តែងជាកូនមនុស្សម្តងទៀត របៀបដែលក្រុមជំនុំត្រូវបាន ដាក់ឱ្យមានសណ្តាប់ធ្នាប់ និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងសម្រាប់ថ្ងៃចុងក្រោយ គ្មានជំនឿ គ្មាន និកាយ គ្រាន់តែជាព្រះបន្ទូលដែលរស់នៅក្នុងបុគ្គល។ “ខ្ញុំនឹងយកមួយ ហើយ ទុកមួយ។ ខ្ញុំនឹងយកនេះ ហើយទុកនោះចោល។” ឃើញទេ? មានតែ...គ្មានខ្សែ គ្មាននិកាយ គ្មានការចងប្រគល់អ្វីសោះ វាជាបេះដូងជាមួយព្រះ ហើយមានតែទ្រង់

ប៉ុណ្ណោះ? ឃើញទេ?

185 សូមកត់សម្គាល់ ស្បែកមុខនៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ ម៉ូសេជាមួយនឹង ព្រះបន្ទូលនោះ និយាយអ្វីដែលត្រូវដាក់នៅពេលក្រោយនៅពីក្រោយស្បែកសត្វ។ ដូច្នោះ...ព្រះគ្រីស្ទគឺម៉ូសេរបស់យើង។ ព្រះគ្រីស្ទគឺជាម៉ូសេរបស់យើង។ ទ្រង់គឺជា ព្រះដែលគ្របបាំងនៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស រ៉ាំងនននៅក្នុងមនុស្សជាតិ នៅក្នុង សាច់ឈាម។ ហ្នឹងហើយ។ ហើយទ្រង់គឺនៅតែដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ទ្រង់ត្រូវបានគ្របដោយស្បែកសត្វស្នាំង។ ទ្រង់ត្រូវបាន បាំង។ ហើយលើកនេះទ្រង់ត្រូវបានបាំងដោយមនុស្ស។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ “ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត” បានសន្យា ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅសម័យនេះ។ ទ្រង់នៅតែជាព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះបន្ទូលសន្យា ដល់សម័យនេះ ដែលបាំងក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ ព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។

186 ការចាក់ប្រេងតាំងគឺជាមនុស្សម្នាក់។ ពាក្យថាព្រះគ្រីស្ទមានន័យថា “អ្នកចាក់ ប្រេងតាំង” ឃើញទេ “អ្នកចាក់ប្រេងតាំង។” បន្ទាប់មក ម៉ូសេគឺជាព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុង ជំនាន់របស់គាត់ គាត់គឺជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំង។ យេស៊ូគឺជាព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុង ជំនាន់របស់គាត់ ជាមួយនឹងផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូលសម្រាប់ថ្ងៃនោះ។

187 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវិយាងមក ទ្រង់បានយាងមកជាអ្នកប្រោស លោះដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ហើយនោះគឺទាំងលោកម៉ូសេ និងអ្វីៗទាំងអស់ នៅក្នុងលោកម៉ូសេ និងព្រះបន្ទូលទាំងអស់ និងរូបកាយព្រះទាំងអស់គឺនៅក្នុង ទ្រង់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលរ៉ាំងននព្រះវិហារទាំងមូលរំហែក ហើយបល្ល័ង្ក មេត្តាមកក្នុងទិដ្ឋភាពដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ទ្រង់គឺជាអ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំង។

188 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ រ៉ាំងនននៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស ព្រះបន្ទូល សន្យានៅសម័យនេះក៏ត្រូវតែបាំងដែរ។ ចំណាំ។ សមាជិកក្រុមជំនុំដែលស្រឡាញ់ អំពើបាបនិងមនុស្សមានបាបមិនអាចមើលឃើញវាដោយសារតែរ៉ាំងននរបស់ មនុស្ស។

189 នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកគេមិនអាចមើលឃើញទ្រង់។ “ហេតុអ្វី ទ្រង់ ជាមនុស្ស។ តើទ្រង់មកពីណា? តើទ្រង់មានកាតប្រកបអ្វី? តើទ្រង់ជាកម្មសិទ្ធិ របស់ក្រុមជំនុំអ្វី? ខ្ញុំចង់និយាយនៅយប់នេះ “តើទ្រង់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំ អ្វី?” ឃើញទេ? ដូច្នោះ ឃើញទេ ឥឡូវនេះ “តើក្រុមជំនុំអ្វីដែលទ្រង់ជាកម្មសិទ្ធិរបស់

—ក្រុមអ្វី? តើទ្រង់មានសាលាអ្វី? តើទ្រង់បានទទួលការអប់រំរបស់ទ្រង់នៅឯណា? មែនហើយ បុរសនេះបានកើតមកតាមប្រពៃណី ឬយោងទៅតាម—រឿងព្រេងរបស់ ទ្រង់នៅទីនេះ បុរសនេះបានកើតក្រៅរង្វង់ពីអាពាហ៍ពិពាហ៍ដ៏បរិសុទ្ធ។ ហេតុអ្វី ទ្រង់ ប្រាកដណាស់ ទ្រង់ជាបស់អារក្ស។ ឃើញទេ ទ្រង់—ទ្រង់ជាបស់អារក្ស។ ទ្រង់បានកើតក្រៅរង្វង់អាពាហ៍ពិពាហ៍ដ៏បរិសុទ្ធ ហើយយ៉ូសែបទើបតែរៀបការ ជាមួយនាង ដើម្បីកុំឲ្យនាងត្រូវគេគប់ដុំថ្ម ព្រោះនាងជាស្រីធិតក្បត់។ ហើយបុរស នោះមកជុំវិញហើយប្រាប់ទៅសង្ឃថាអ្វីដែលត្រូវធ្វើ?”

190 ហើយមានព្រះឈរនៅទីនោះ បើកសម្តែងព្រះបន្ទូលនោះ ស្រែកថា “ឱព្រះ នៃទូលបង្គំអើយ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់បោះបង់ចោលទូលបង្គំ?” បទចម្រៀងដែល ពួកគេកំពុងច្រៀងនៅក្នុងព្រះវិហារ ដែលជាវីឌីបានធ្វើសម្រាប់ពួកគេកាលពីឆ្នាំមុន ទាក់ទងនឹងព្រះគ្រីស្ទ។ “ឆ្លឹងរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ពួកគេសម្លឹងមកខ្ញុំ។ ពួកគេបាន ចាក់ទម្លុះដៃនិងជើងរបស់ទូលបង្គំ។” ហើយនៅទីនោះពួកគេបានឈរនៅទីនោះ ច្រៀងបទនោះ ហើយបុរសនោះបានស្លាប់នៅលើឈើឆ្កាង។ ហើយនៅពេលដែល ពួកគេបានឆ្លងកាត់និង...

191 នៅពេលដែលទ្រង់សុគត ព្រះនៃស្ថានសួគ៌បានយាងចុះមក ដូចជាទ្រង់បាន ធ្វើនៅលើភ្នំស៊ីណាយ ជាមួយនឹងភ្លើងបរិសុទ្ធ ហើយបានដុតរាំងននព្រះវិហារ ពីកំពូលទៅដល់បាត ហែកវាចេញ។ ហើយតើពួកគេអាចធ្វើអ្វីបាន? មើលទៅ ខាងស្តាំនៅទីនោះចេញពីបង្អួចព្រះវិហារនៅលើកាល់វ៉ារី ហើយមានព្រះនៅក្នុង ទិដ្ឋភាពធម្មតា ជាយញ្ញបូជា។

192 ប៉ុន្តែពួកគេមិនទាន់ឃើញវានៅឡើយទេនៅថ្ងៃនេះ។ ព្រះនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ បានដកទំនៀមទម្លាប់ទាំងនោះចេញ ហើយបាននាំព្រះបន្ទូលសម្រាប់សម័យនេះ យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ហើយពួកគេនៅតែមិនស្គាល់វា។ ពួកគេគ្រាន់តែមិនស្គាល់វា។ វា—វា សាមញ្ញណាស់។ ឃើញទេ វាសាមញ្ញណាស់។ វានៅឆ្ងាយពីលោកិយ។

193 ខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅថ្ងៃផ្សេងទៀតនៅឯការជួបជុំជាក់លាក់មួយ នៃ “ការ ធ្វើជាមនុស្សឆ្លុត។” ថ្ងៃមួយខ្ញុំចង់និយាយអំពីរឿងនោះ: “ជាមនុស្សឆ្លុត។” យើង ទាំងអស់គ្នាជាមនុស្សឆ្លុតសម្រាប់នរណាម្នាក់ ដូច្នោះ—ដូច្នោះខ្ញុំនឹងក្លាយជាម្នាក់ សម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ។ ប៉ុលបាននិយាយថាគាត់ “ត្រូវបានរាប់ថាជាមនុស្សល្ងើង។” ប្រាកដណាស់ អ្នកត្រូវតែជា។ ឃើញទេ វាត្រូវការភាពខុសឆ្គងដើម្បីកាន់របស់

ជាមួយគ្នា។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។

194 ដូច្នេះសូមកត់សម្គាល់ស្បែកមុខ ជាសាច់ឈាមមនុស្ស។ ទេ ឥឡូវនេះ មនុស្សដែលមានបាបមិនអាចមើលឃើញទេ។ អ្នកកាន់សាសនាប្រពៃណីទាំងនោះ ពួកគេមិនអាចមើលឃើញទេ ព្រោះទ្រង់ជាមនុស្ស។ ហេតុអ្វី? សាច់ឈាមរបស់មនុស្សបានលាក់ព្រះ។

195 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់ជាបង្គោលភ្លើងដ៏អស្ចារ្យដែលចុះមក ឃើញទេ បង្គោលភ្លើងដ៏អស្ចារ្យមួយបានចុះមក ហើយបង្ហាញពួកគេថាទ្រង់ជាអ្វី ថាទ្រង់គឺជាបង្គោលភ្លើងដ៏អស្ចារ្យនេះ ពួកគេប្រហែលជាជឿថា ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវបានយាងជុំវិញ។

ប៉ុន្តែអ្នកឃើញអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ ដូច្នេះទ្រង់អាចរំលងពួកគេទាំងអស់ ជាមនុស្សឆ្លាត ទ្រង់គ្រាន់តែបង្ហាញអង្គទ្រង់ដូចជាទ្រង់បានសន្យាជាមួយលោកម៉ូសេ ឃើញទេ “ខ្ញុំនឹងនិយាយទៅកាន់ពួកគេតាមរយៈហោរា។” ហើយទ្រង់ជាកូនមនុស្ស ជាហោរា។ ហើយពួកគេខ្លះបានទទួលស្គាល់វា ប្រហែលមួយរយភាគរយនៃមួយរយនៅលើពិភពលោក ពួកគេបានជឿវា ពួកគេដែលនៅសល់មិនបានធ្វើទេ។ ប៉ុន្តែ ទ្រង់គឺដូចគ្នា។

196 ប៉ុន្តែមានព្រះដ៏មានមហិទ្ធិឬទ្ធិឈរនៅក្នុងទិដ្ឋភាពពេញលេញ បល្ល័ង្កមេត្តា! ទ្រង់បានសុគតនៅពេលដែលកូនរបស់ទ្រង់និយាយថា...កូនរបស់ទ្រង់នៅទីនោះ ដោយនិយាយថា “យើងនឹងមិនមានទ្រង់ទេ! ទៅជាមួយទ្រង់!” ស្តោះទឹកមាត់លើទ្រង់។

197 ប្រភេទមួយ ផ្លូវត្រចៀកបមកវិញ នៅពេលដែលដាវីឌកំពុងចាកចេញពីព្រះវិហារស្តេចដែលគេបានបដិសេធ។ ដើរតាមផ្លូវ ហើយមានបុរសពិការជើងចាស់ម្នាក់កំពុងលូនតាម មិនដែលធ្វើដូចគាត់ទេ គាត់បានហៅគាត់ថា “មនុស្សកំពុតចាស់” ឬអ្វីមួយ ស្តោះទឹកមាត់ដាក់មុខរបស់គាត់។ ហើយអ្នកយាមនោះទាញដាវនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងឲ្យក្បាលឆ្កែនោះនៅលើវា ហើយស្តោះទឹកមាត់ដាក់ស្តេចខ្ញុំ?”

198 ដាវីឌបាននិយាយថា “ទុកគាត់ឱ្យនៅម្នាក់ឯង ព្រះបានប្រាប់គាត់។” ដាវីឌប្រហែលជាមិនដឹងថាគាត់និយាយអ្វីទេ។ ឡើងលើភ្នំ ក្រឡេកមើលទៅក្រោយយំ។

199 ប្រាំបីរយឆ្នាំពីទីនោះ ព្រះរាជបុត្រាជាវីឌកំពុងឡើងភ្នំដដែល ក្រឡេកមើល
ទាំងយំសោកចំពោះក្រុងយេរូសាឡឹម ជាស្តេចដែលគេបដិសេធ។ ហើយពួកគេ
បានស្តោះទឹកមាត់ដាក់ព្រះភក្ត្រទ្រង់។

200 តើអ្នកមិនឃើញទេឬ? វាជារឿងដូចគ្នា។ ឃើញព្រះបន្ទូលចុះមក បន្ត
ចុះក្រោមថ្ងៃនេះ? តែងតែបដិសេធដោយភាគច្រើន ឃើញទេ ហើយជឿលើ
ជនជាតិភាគតិច។

201 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ ពួកគេមិនអាចជឿវាបានទេ។ ជនជាតិក្រិចទាំងនោះ
ពួកគេមិនអាចមើលឃើញទ្រង់ទេ ទ្រង់នៅក្នុងព្រះវិហាររបស់មនុស្សរបស់ទ្រង់។
“ហេតុអ្វី” ពួកគេបាននិយាយថា “ឈ្មោះរបស់បុរសនេះគឺព្រះយេស៊ូវ គាត់មក
ពីណាសារ៉ែត។”

202 ឥឡូវនេះ ពួកគេមានឈ្មោះតែមួយនៅទីនោះក្នុងសម័យនោះ។ ដូចជា “ចន
ដឹម” ពួកគេនិយាយថា “ចនមកពីជេហ្វីសាន់រីល ដឹមមកពីញូអាល់បាននី” ឬអ្វី
មួយដូចនោះ អ្នកឃើញទេ។

203 គាត់បាននិយាយថា “នេះគឺជាព្រះយេស៊ូវមកពីណាសារ៉ែត។ វាជារឿង
ធម្មតាដែលជឿថាម្តាយរបស់ទ្រង់មានផ្ទៃពោះដោយទាហាន។” ឃើញទេ? ហើយ
បន្ទាប់មកនោះជាអ្វីដែលពួកគេបានជឿ។ ប្រាកដណាស់! ហើយនិយាយថាពួកគេ
បាននិយាយថា ឥឡូវនេះ “ហើយនេះគឺជាព្រះយេស៊ូវនៃណាសារ៉ែត។” អ្នកឃើញ
ទេ? “តើទ្រង់ជានរណា?” ឃើញទេ ពួកគេមិនអាចយល់បានទេ។

204 ប៉ុន្តែ ហេតុអ្វីបានជាព្រះបន្ទូលនេះសម្រាប់ថ្ងៃនោះ នៅពេលដែលទ្រង់
កំពុងអធិប្បាយ បាននិយាយថា “ស្វែងរកក្នុងបទគម្ពីរ។ នៅក្នុងពួកគេអ្នក
គិតថាអ្នកមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយពួកគេថ្លែងទីបន្ទាល់ថាខ្ញុំជានរណា។
ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចជឿខ្ញុំ បំភ្លេចខ្ញុំ ដូចជាស្បែកមុខ ជឿព្រះបន្ទូលដែលនឹងចេញ
មក។ មានពីរនាក់គឺជាសាក្សី” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនិយាយ ហើយព្រះបិតាមាន
បន្ទូលជំនួសខ្ញុំ។” អាម៉ែន។ ហ្នឹងហើយ។

205 ខ្ញុំនិយាយអំពីព្រះបន្ទូលនៃថ្ងៃនេះ ហើយព្រះវរបិតាបានបញ្ជាក់វា។ ឥឡូវនេះ
តើនោះជាសាក្សីដល់អ្នកឬ? វាគឺ ឃើញទេ។ នោះហើយជារបៀបដែលវាត្រូវបាន
បំពេញ។

206 សូមកត់សម្គាល់នៅក្នុងកូរិនថូសទី២ ឥឡូវនេះ...នៅក្នុងកូរិនថូសទី២ ជំពូកទី៣ ខទី៦ ព្រះវិហារចាស់បានដាក់ព្រះនៅពីក្រោយស្បែកចាស់ ពីសាសន៍យូដា។ នៅពេលដែលវាវងននចាស់ត្រូវបានហែក ជនជាតិយូដានៅតែ...ខ្វាក់ថាទ្រង់ជានរណា ហើយទ្រង់ជានរណា។ ហើយបន្ទាប់មកពេនទឹកស្អុយបានបង្ហាញពីនរណាជាព្រះដ៏ពិត និងមានព្រះជន្មរស់ នៅពេលដែលវាវងនននោះត្រូវបានកាត់ជាពីរជាមួយព្រះ ពីកំពូល។ ហេតុអ្វីបានជាវាវងនននោះធ្វើដូច្នោះ? ហេតុអ្វីបានជាវាធ្វើអញ្ចឹង?

207 ហេតុអ្វីបានជាមានសារបែបនេះនៅថ្ងៃនេះ ដើម្បីធ្វើអ្វីដែលបានកើតឡើង? ហេតុអ្វីបានជាវាមក? ហេតុអ្វី?

208 មាននរណាម្នាក់នឹងហៅខ្ញុំ នៅថ្ងៃណាមួយមិនយូរប៉ុន្មានទេ ចង់ដឹងជាក់ជាមួយខ្ញុំអំពី—សម័យក្រុមជំនុំ ថា “ព្រះនៅក្នុងព្រះវិហារបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់” និងរឿងដូចនោះ។ ហើយខ្ញុំបានរកឃើញថាវាជាគ្រូអធិប្បាយស្ត្រីមួយចំនួន ហើយខ្ញុំទើបតែភ្លេចអំពីវា។ ឃើញទេ ប្រសិនបើវាមានមនុស្សមួយចំនួនដែលនឹងមិនអីទេ វាខុសគ្នា។ ប៉ុន្តែ ដូច្នោះ ប៉ុន្តែអ្វីដែលជាការប្រើប្រាស់បំពង់ទឹកទៅកាន់ប្រទេសមួយផ្សេងទៀតនៅទីនោះ នៅពេលដែលខ្ញុំត្រូវចាកចេញពីការប្រជុំនៅទីនេះដើម្បីធ្វើវា អ្នកឃើញទេ? ដូច្នោះខ្ញុំទុកឱ្យពួកគេនៅតែគេ។ មនុស្សខ្វាក់ដឹកនាំមនុស្សខ្វាក់ពួកគេ—ពួកគេទាំងអស់ធ្លាក់ក្នុងរណ្តៅ។

209 ដូច្នោះ ឥឡូវនេះនៅក្នុងសម័យកាលនេះ នៅពេលដែលនិកាយចាស់និងវាវងននប្រពៃណីត្រូវបានហែក ពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដូច្នោះវាអាចត្រូវបានបង្ហាញ! តើអ្នកឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? ប្រពៃណីនិយាយថា “រឿងទាំងអស់នោះបានកន្លងផុតទៅហើយ។” ទុកឱ្យវាត្រាំបន្តិច។ “អ្វីៗបានកន្លងផុតទៅហើយ។” ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ វាវងននប្រពៃណីត្រូវបានហែកចេញ ហើយនៅទីនេះមានបង្គោលភ្លើង។ ឃើញទេ? ទ្រង់នៅទីនេះ បង្ហាញព្រះបន្ទូលសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ វាវងននត្រូវបានហែក។

ឥឡូវនេះ ពិភពលោកនៅតែមិនជឿ។ មិនថាអ្វីក៏ដោយពួកគេមិនឃើញវាទេ។ ពួកគេមិនឃើញវាទេ។ វាមិនត្រូវបានបញ្ជូនទៅពួកគេទេ។

210 សូមចាំថា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះមិនត្រូវបានបង្ហាញដល់ក្រុងសូដុមទេ អ្នកនាំសារពីរនាក់គឺ។ ហ្នឹងហើយ។

211 ប៉ុន្តែ នេះ ព្រះទ្រង់ផ្ទាល់នៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្សត្រូវបានបង្ហាញដល់អ័ប្រាហាំ ជាអ្នករើសតាំង។ ហើយមើលអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើដើម្បីបង្ហាញអង្គទ្រង់។ ហើយឥឡូវនេះអ័ប្រាហាំបានដឹង នៅពេលដែលទ្រង់ដឹងពីអ្វីដែលនៅក្នុងគំនិតរបស់សារ៉ានៅពីក្រោយទ្រង់ គាត់បាននិយាយថា ហៅទ្រង់ថា “អេឡូហ៊ីម! អ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់...”

212 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ ដូច្នេះវាអាចត្រូវបានបង្ហាញ។ ព្រះបន្ទូលបានគ្របបាំងវាជាច្រើនឆ្នាំមកនេះ ដល់មនុស្ស “វាមិនអាចធ្វើបានទេ។”

213 តើអ្នកចាំសេចក្តីអធិប្បាយដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយពេលព្រឹកនៅពេលដែលខ្ញុំចាកចេញពីទីនេះជាលើកដំបូង អំពីកូលីយ៉ាតនិងដាវីឌទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “មើលអ្នកប្រកួតប្រជែងនៅទីនោះ ដោយនិយាយថា ‘ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ។’”

មើលខ្សែអាត់ទាំងនោះនៅពេលពួកគេចុះមក មើលម្នាក់ៗ របៀបដែលវាមកកាន់តែច្បាស់និងច្បាស់ជាងមុន ប្រសិនបើអ្នកមានត្រចៀកសម្រាប់ស្តាប់មើលឃើញ ភ្នែកដើម្បីមើល។

អ្វី? ខ្ញុំបាននិយាយថា “មានពិភពខាងសាសនាដ៏អស្ចារ្យនៅទីនោះ និយាយនៅក្នុងយុគសម័យវិទ្យាសាស្ត្រនេះ វាមិនអាចធ្វើបានទេ។” ប៉ុន្តែខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះ...” នៅក្នុងពន្លឺនោះ ពីមុនវាត្រូវបានគេយក ប៉ុន្តែម្តង មិនដែលត្រូវបានគេយកទេ។ វាបានចុះនៅលើទន្លេនៅទីនោះ ពួកគេមិនដែលថតរូបវាទេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់បានប្រាប់ខ្ញុំថាវានឹងត្រូវបានធ្វើ ទ្រង់នឹងធ្វើការហៅ ហើយវានឹងវាយបំផ្លាញប្រជាជាតិនានា។”

214 ហើយសូម្បីតែបណ្ឌិត ដេវីស បាននិយាយថា “អ្នកជាមួយនឹងការអប់រំនៅសាលាវេយ្យាករណ៍ បានចូលដល់ថ្នាក់ទីប្រាំពីរ នឹងអធិស្ឋានសម្រាប់ស្តេចនិងរាជានិយម ហើយនឹងចាប់ផ្តើមការរីកផុសផុលដែលនឹងបោសសំអាតជាតិសាសន៍?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល។”

215 ហើយវាត្រូវបានធ្វើរួច។ ឃើញទេ? ឃើញទេ វាត្រូវបានធ្វើរួច។ នោះជារឿងរបស់វា គឺទ្រង់មិនត្រូវការការបកស្រាយទេ។ ទ្រង់បានធ្វើវាហើយ។ ឃើញទេ ទ្រង់

បានធ្វើវាឆ្ងល់ហើយ ដែលបកស្រាយដោយខ្លួនវា ឃើញទេ ហៅទ្រង់ផឹសតាំង ឃើញ ពី—ពីគ្រប់ស្រទាប់វណ្ណៈ។ ឥឡូវនេះវាត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។

216 ខ្ញុំបាននិយាយថា ដាវីឌបានឈរនៅទីនោះ បន្តិច តូច ល្ងិល្ងិ ជាមួយនឹងខ្នង របស់គាត់ទាំងអស់ខិនចូល ខ្សែដង្កក់នៅក្នុងដៃរបស់គាត់។ ហើយហេតុអ្វី សូល មើលទៅគាត់ ដែលជាប្រធានសមាគមអ្នកបម្រើព្រះ បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី អ្នក មិនបានទទួលការបណ្តុះបណ្តាល!” គាត់បាននិយាយថា “អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំមើលថា តើខ្ញុំអាចផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវភីអេច ឌី ឬអីខ្លះ។” ដាក់គ្រឿងសឹកនេះលើគាត់ វា...គាត់ បានរកឃើញថាវាមិនសមនឹងមនុស្សរបស់ព្រះទេ។

217 បាននិយាយថា “យករបស់នេះចេញពីខ្ញុំ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹងអ្វី ទាំងអស់អំពីរឿងនោះ។” បាននិយាយថា “អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចូលទៅក្នុងវិធីដែលខ្ញុំដឹង អ្វីដែលខ្ញុំបានប្រយុទ្ធជាមួយសត្វគោ អ្វីដែលខ្ញុំបានប្រយុទ្ធជាមួយខ្លាឃ្មុំ។” គាត់ ជាប្រភេទជាងឈើ។ គាត់បាននិយាយថា “អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំទៅតាមផ្លូវនេះ។”

218 ហើយកូលីយ៉ាតចំណាស់នេះបាននិយាយថា “តើអ្នកបញ្ជូនឆ្កែមកវាយ ខ្ញុំទេ?” បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងយកអ្នកនៅលើចុងលំពែងរបស់ខ្ញុំ ហើយព្យួរ គ្រោងឆ្អឹងរបស់អ្នកនៅទីនោះ ហើយទុកឱ្យសត្វស្លាប់ស៊ីវា។”

219 ដាវីឌបាននិយាយថា “អ្នកជួបខ្ញុំជាជនជាតិកីលីស្ទិន និងមានគ្រឿងសឹកនិង លំពែង ហើយខ្ញុំនឹងជួបអ្នកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃអ៊ីស្រាអែល។” សូមមើលហោរា ដាវីឌ បាននិយាយថា “ថ្ងៃនេះខ្ញុំនឹងកាត់ក្បាលរបស់អ្នកពីស្នា របស់អ្នក។” អាម៉ែន! អូ ខ្ញុំអើយ! គាត់ដឹងពីអ្វីដែលគាត់មាន ដែលគាត់បានជឿ ហើយត្រូវបានបញ្ចុះបញ្ចូលយ៉ាងពេញលេញ ទ្រង់អាចរក្សាអ្វីដែលគាត់បានប្តេជ្ញា ចិត្តចំពោះទ្រង់។ ឃើញទេ? ដូច្នេះវាបានកើតឡើងយ៉ាងណាក៏ដោយ។

220 ពាក្យចាស់ថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ” ជញ្ជាំងត្រូវបានដួល រលំ! ព្រះយេស៊ូវនៅតែឈរនៅក្នុងទិដ្ឋភាពពេញលេញ បង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់ បានបង្ហាញមួយ។ ហ្នឹងហើយ។ ចំណាំ។

221 ក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃក៏ត្រូវបានខ្ជាក់ដោយចាំងរាំងនន បន្ទាប់ពីវាត្រូវបាន ហែកចេញហើយបានបង្ហាញដល់ព្រះ រាំងននខាងសាសនា។ យ៉ាងម៉េច? ដោយ ចាំងព្រះបន្ទូលនៅក្នុងមនុស្សម្តងទៀត។ នោះហើយជាអ្វីដែលអ៊ីស្រាអែលបាន

បរាជ័យក្នុងការមើលឃើញ។ ប្រសិនបើវាអាចជាទេវតាឬអ្វីមួយ អ៊ីស្រាអែលនឹងជឿវា។ ប៉ុន្តែដោយសារវាមិនអាចជាទេវតាបានទេ វាត្រូវតែជាមនុស្ស។ អាម៉ែន!

ព្រះមិនអាចបំបែកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានទេ។ នៅថ្ងៃចុងក្រោយវាត្រូវតែជារឿងដដែលម្តងទៀត។ ឃើញទេ? តើអ្វីដែលធ្វើឱ្យអ៊ីស្រាអែលងងឹតភ្នែក? បុរសនោះ។ “អ្នកជាមនុស្សដែលតាំងខ្លួនឯងជាព្រះ។” នោះហើយជាអ្វីដែលពួកគេបានសម្លាប់ទ្រង់ ហើយថ្ងៃនេះ ដោយសារតែសារមកតាមរយៈមនុស្ស មិនមែនទេវតាទេ។ ឃើញទេ? ព្រះមិនអាចផ្លាស់ប្តូរផ្លូវរបស់ទ្រង់ទេ ផ្លាស់ប្តូរព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់មិនបានផ្លាស់ប្តូរទេ។ ឃើញទេ? ចំណាំ សន្យា! ហើយសាសន៍ដទៃគឺដូចជាខ្នាក់ដូចអ៊ីស្រាអែលសព្វថ្ងៃនេះដែរ ពីព្រោះ (អ្វី?) រចាំង។ ព្រះបានបាំងមុខមនុស្ស ធ្វើឱ្យអ៊ីស្រាអែលខ្ញុំក្នុង។

សូមកត់សម្គាល់ ធ្លាប់ធ្វើឱ្យមនុស្សម្នាក់ងងឹតភ្នែក។ មួយ វានឹងខ្ញុំក្នុងមួយទៀត វានឹងបង្ហាញការពិត។ វានឹងបិទភ្នែករបស់អ្នកខ្លះ ហើយបើកភ្នែករបស់អ្នកដទៃ។

222 មើល ព្រះយេស៊ូវឈរហើយមានបន្ទូលថា “មែនហើយ ឈ្មោះរបស់អ្នកគឺ—គឺ—គឺស៊ីម៉ូន ហើយឪពុករបស់អ្នកឈ្មោះយ៉ូណាស។”

គាត់បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ!” ឃើញទេ? ភីលីព...

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកដឹងដោយរបៀបណា?”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មើលជនជាតិអ៊ីស្រាអែលម្នាក់ ដែលគ្មានទោស!”

ហើយគាត់បាននិយាយថា “លោកគ្រូអើយ តើលោកស្គាល់ខ្ញុំនៅពេលណា?”

223 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មុនពេលភីលីពហៅអ្នក ពេលអ្នកនៅក្រោមដើមឈើ ខ្ញុំបានឃើញអ្នក។”

224 គាត់ថា “លោកគ្រូ ទ្រង់គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ទ្រង់គឺជាស្តេចនៃអ៊ីស្រាអែល។”

225 មែនហើយ មានអ្នកដែលឈរនៅទីនោះ និយាយថា “ទ្រង់គឺជាបេលសេប៊ូល។” ឃើញទេ? តើវាបានធ្វើអ្វី? បើកភ្នែក ធ្វើឱ្យម្ខាងទៀត។ តើពួកសង្ឃបាននិយាយអ្វី? “ហេតុអ្វី បុរសនោះគឺជាបេលសេប៊ូល!”

226 ស្រ្តីតូចនោះបាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាព្រះមេស៊ីនឹងយាងមក ដែលត្រូវបានគេហៅថាជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំង។ ឃើញទេ អ្នកចាក់ប្រេងតាំងនឹងមក។ យើងមិនមានហោរាទេ...អ្នកច្បាស់ជាហោរា។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំងនឹងមក។ យើងកំពុងស្វែងរកទ្រង់។ នេះជាថ្ងៃចុងក្រោយសម្រាប់សាសន៍ដទៃ...ឬសម្រាប់ជនជាតិយូដា។” បាននិយាយថា “នេះគឺជាថ្ងៃចុងក្រោយ។” ឃើញទេ ទាំងសាសន៍សាម៉ាវីនិងសាសន៍យូដាកំពុងស្វែងរកព្រះមេស៊ី។ ឃើញទេ? បាននិយាយថា “នេះគឺជាពេលវេលាសម្រាប់ទ្រង់នឹងលេចមក។ យើងដឹងថា នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ទ្រង់នឹងធ្វើការទាំងនេះ។ ទ្រង់នឹងប្រាប់យើងពីរឿងទាំងនេះ។”

ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាទ្រង់។”

ភ្នែករបស់នាងត្រូវបានបើក បូជាចារ្យត្រូវបានខ្ជាក់។

227 នោះហើយជាអ្វីដែលដំណឹងល្អតែងតែធ្វើ។ វាបើកភ្នែករបស់មនុស្សខ្លះ បង្ហាញការពិតដល់អ្នកខ្លះ ខណៈពេលដែលវាធ្វើឱ្យអ្នកផ្សេងទៀតខ្ជាក់ មានអត្ថន័យពីរ។ អ្នកខ្លះអាចយកព្រះរាជបុត្រានោះហើយមើលទៅត្រង់ចូលទៅក្នុងវា ហើយខ្ជាក់ភ្នែក អ្នកផ្សេងទៀតអាចយកវាហើយដើរចេញជាមួយវា វាខុសគ្នា។

228 ដូចដែលវាត្រូវបានធ្វើនៅគ្រប់សម័យកាល ព្រះបានលាក់បាំងនៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ ចំណាំ ទ្រង់បានធ្វើ។ ហោរាគឺជាអាទិទេព គ្របបាំង។ ពួកគេគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ (តើត្រូវទេ?) ស្បែកមុខនៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ ដូច្នេះ ពួកគេមិនបានកត់សម្គាល់ពីម៉ូសេរបស់យើងទេ ឃើញទេ ព្រះយេស៊ូវ។

229 ចំណាំ ស្បែកមុខនៅពីក្រោយស្បែកសត្វចាស់នៅក្នុងព្រះវិហារចាស់ គឺជាព្រះបន្ទូល គឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានបង្ហាញនៅលើផ្ទាំងថ្ម។

230 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមចាកចេញក្នុងរយៈពេលប្រហែលម៉ោងនាទីឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើបាន ធ្វើឱ្យវាម៉ោងដប់មួយកន្លះ។ ចំណាំ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ខ្ញុំបានបើកទំព័រមួយចំនួននៅទីនេះ អ្នកឃើញទេ ដើម្បីកុំឱ្យទទួលបាន...ដូច្នេះខ្ញុំនឹងរក្សាពីការកាត់...ធ្វើឱ្យវាវែងពេក។ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកក្តៅ ហត់នឿយ។

231 នៅពីក្រោយប្រាសាទចាស់ ក្នុងរ៉ាងនន តើមានអ្វីនៅពីក្រោយនៅទីនោះ? តើព្រះយេហូវ៉ាជាអ្វី? តើមានអ្វីត្រូវបានលាក់នៅទីនោះ? តើស្បែកលាក់អ្វី? អូ ហាលេលូយ៉ា! តើស្បែកលាក់អ្វី? វាត្រូវបានលាក់ព្រះបន្ទូល។ ស្បែកមុខ ស្បែកសត្វចាស់ ត្រូវ

បានលាក់បាំង លាក់ព្រះបន្ទូលទៅនិងភ្នែកធម្មជាតិ របស់ពួកគេ។ នៅពីក្រោយ ក៏មាននំប៉័ងដែរ។ នៅពីក្រោយ ក៏មានសិរីរុងរឿងរបស់សេគីណាដែរ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានលាក់ពីពួកគេ។ វាត្រូវបានលាក់ទាំងអស់។ សិរីល្អរបស់ព្រះគឺនៅពីក្រោយស្បែកចាស់នោះ ត្រឹមត្រូវហើយ ទាំងអស់លាក់បាំងភ្នែកធម្មជាតិ។

232 វាគឺនៅថ្ងៃនេះផងដែរ។ វាត្រូវបានគេហៅថា “ក្រុមដំបូងសុទ្ធ អ្នកនិយមជ្រុល” ប៉ុន្តែពួកគេមិនដឹងថាមានអ្វីលាក់ខ្លួននៅទីនោះទេ។ នោះជាអ្វីដែលពួកគេមិនដឹង។ ឃើញទេ?

233 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលព្រះ ដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា ហែករ៉ាំងននឱ្យពួកគេឃើញ ពួកគេត្រូវបានបញ្ចប់នៅក្នុងប្រពៃណីរបស់ពួកគេ...វានៅតែលាក់បាំងចំពោះពួកគេ រហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនេះ។

234 ដូចគ្នាឥឡូវ! សិរីរុងរឿង អំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សិរីរុងរឿងរបស់សេគីណាដែលមកលើអ្នកជឿ ឥឡូវនេះខ្ញុំមានន័យថាអ្នកជឿពិតប្រាកដ ដែលបណ្តាលឱ្យកិច្ចការរបស់ព្រះនិងជំនឿចូលមកក្នុងគាត់ ដើម្បីជឿព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ វាលាក់បាំងពីភ្នែកពួកគេ។ ពួកគេនិយាយថា “អ្វីៗបានកន្លងផុតទៅហើយ។” អ្នកឃើញទេ ពួកគេនៅតែរស់នៅនៅពីក្រោយរ៉ាំងនន។

អ្នកមិននៅពីក្រោយរ៉ាំងនននោះទៀតទេ ក្មេងតូច ព្រះបានយាងមកក្នុងទិដ្ឋភាពពេញលេញសម្រាប់អ្នក។

235 នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត បងប្រុសហ្វ្រេដ សុតមែន បងប្រុស ថម ស៊ុមសុន...ខ្ញុំមិនដឹងថាគាត់ធ្លាប់មកទីនេះឬអត់ទេ។ យើងជាច្រើននាក់បានឡើងនៅព្រះវិហារបាទីស្ទ ហើយអ្នកដឹកនាំបាននិយាយអ្វីមួយដែលស្តាប់ទៅដូចជាល្អណាស់។ យើងទាំងអស់គ្នាបាននិយាយថា “អាម៉ែន!” គ្រប់គ្នានៅក្នុងព្រះវិហារបានលើកដៃឡើង ហើយមើលទៅក្រោយ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? យើងបានរកឃើញកំទេចកំទីដែលមកពីក្រោយសេគីណានៅទីនោះ អ្នកដឹងទេ ហើយយើងរីករាយដែលបានយកវា។ យើងបាននិយាយម្យ៉ាងទៀតថា “សូមអរគុណ ព្រះអម្ចាស់!” ឃើញទេ? ហើយនៅពេលដែលពួកគេធ្វើដូច្នោះ មិត្តទាំងនេះត្រូវបានបាំងមុខយ៉ាងខ្លាំងពួកគេគ្រាន់តែសើចដាក់វា។ ពួកគេមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ។ ឃើញទេ? ពួកគេនៅតែបិទបាំង។ ដូច្នោះមានខ្លះនៅខាងក្នុងនិងខាងក្រៅ។ ហើយដូច្នោះ...ប៉ុន្តែព្រះគឺនៅក្នុងទិដ្ឋភាពពេញលេញនៃយើង លាក់។ ដូចគ្នាឥឡូវ!

236 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលព្រះ នៅក្នុងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ហែក រ៉ាំងនន ទ្រង់ត្រូវបាននាំចូលទៅក្នុងទិដ្ឋភាពធម្មតា។ ប៉ុន្តែពួកគេត្រូវបានរុំដោយ ប្រពៃណីរបស់ពួកគេ ទ្រង់នៅតែលាក់ខ្លួនពីពួកគេ។

ដូចគ្នាឥឡូវ! សិរីល្អទាំងអស់ដែលបានលាក់ ត្រូវបានលាក់សម្រាប់យើង នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ជាព្រះបន្ទូល ដែលជាព្រះវិហាររបស់យើង។

237 អូ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងត្រូវដឹកកាយបន្តិច។ សូមទោសចំពោះអារម្មណ៍របស់ខ្ញុំ នៅព្រឹកនេះ ប៉ុន្តែ អូ ខ្ញុំបាន—ខ្ញុំចង់ផ្តល់ឱ្យវាយូរមកហើយ ខ្ញុំ...វាគ្រាន់តែចង នៅក្នុងខ្ញុំ។ ឃើញទេ?

238 សូមកត់សម្គាល់ សិរីល្អទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទគឺនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ ពរជ័យទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទគឺនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ វាត្រូវបានលាក់ សម្រាប់អ្នកមិនជឿ ដោយប្រពៃណី។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? ប៉ុន្តែវា ទាំងអស់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ អ្វីទាំងអស់ដែលជាព្រះ ទ្រង់បានបង្ហាញទ្រង់ផ្ទាល់ “កេនណូស” ហើយបានចូលមកក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ហើយយើងចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ នៅពីក្រោយរ៉ាំងនន។

239 “មែនហើយ ខ្ញុំចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ” អ្នកនិយាយ។ ហើយបន្ទាប់មកជឿថា មានព្រះបិតា? ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ? ជឿលើទំនៀមទំលាប់និងអ្វីទាំងអស់ដែលអ្នកជឿលើអ្នកចាស់ទុំ? ទេ អ្នកនៅតែនៅពីក្រោយរ៉ាំងនន។ ឃើញទេ? ចូលមកក្នុងរបាំង។ ទ្រង់ ព្រះគ្រីស្ទ គឺជាព្រះបន្ទូល។

240 “ដោយរបៀបណា? ខ្ញុំមិនជឿលើការព្យាបាលដទៃទៀតទេ។ ខ្ញុំមិនជឿលើការ អស្ចារ្យទាំងនេះនិងរឿងដូចនោះទេ។”

241 មែនហើយ អ្នកឃើញទេ អ្នក—អ្នកមិននៅក្នុង នៅខាងក្នុងរ៉ាំងននទេ។ អ្នក មិនដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីវាទេ។ ឃើញទេ? ព្រះគ្រីស្ទគឺជាព្រះបន្ទូល! ហើយនៅពេល ដែលយើងនៅក្នុងព្រះបន្ទូល យើងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយតើខ្ញុំអាចនៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ ដោយបដិសេធព្រះគ្រីស្ទដោយរបៀបណា? វាគឺជាទ្រង់ដែលបានមាន បន្ទូលថា “គ្មានពាក្យណាមួយនឹងត្រូវបានបន្ថែមឬយកចេញពីឡើយ។” តើអ្នក អាចយកពីនិងបន្ថែមទៅ ដោយរបៀបណា? ឃើញទេ វាបង្ហាញអ្នកពីអ្វីដែលស្បែក មុខបាននាំអ្នកចេញ។ ឃើញទេ?

242 យើងនៅក្នុងទ្រង់! បន្ទាប់មក យើងនៅក្នុងទ្រង់ យើងនៅតែលាក់បាំងចំពោះអ្នកកាន់សាសនានិងសាស្ត្រាចារ្យនៃពិភពលោក។ ឃើញទេ សិរីល្អរបស់យើងដែលយើងមាននិងរីករាយ យើងនៅតែបាំងពួកគេពីខាងក្រៅ។ ពួកគេគិតថាយើង “ឆ្ងុត ល្ងង់” ម្តងទៀត។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ ប៉ុន្តែយើងដែលនៅទីនេះ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ បានទទួលបុណ្យជម្រកក្នុងទ្រង់ (កូរិនថូសទី១ ១២) ចូលទៅក្នុងទ្រង់ យើងគឺជាចំណែកនៃសិរីល្អនេះ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែមិនមែននៅខាងក្រៅទេ អ្នកនៅតែមើលទៅក្នុង បដិសេធនា។ ឃើញទេ?

243 ដូច្នេះឥឡូវនេះយើងត្រូវបានអញ្ជើញឱ្យចូលទៅក្នុងទ្រង់ ដើម្បីជាចំណែកនៃអ្វីដែលទ្រង់មាន។ យើងត្រូវបានអញ្ជើញឱ្យចូលទៅក្នុងទ្រង់ ដែលត្រូវបានលាក់បាំងដល់អ្នកមិនជឿ ដោយរាំងនននៃសាច់ឈាមមនុស្ស។ ឃើញទេ? ពួកគេដឹងថាសិរីល្អ ពួកគេបានអានពីវា វាស្ថិតនៅក្នុងព្រះបន្ទូលនៅទីនេះ “សិរីល្អនៃព្រះ” និងរឿងដូចនោះ វាគ្រាន់តែជាពាក្យសម្រាប់ពួកគេ។ សម្រាប់យើង វាជាការបង្ហាញ! ឃើញទេ? វាមិនមែនជាពាក្យទៀតទេ វាជាការពិត! អាម៉ែន!

244 ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យមានពន្លឺ” នោះគឺជាព្រះបន្ទូល។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះមានពន្លឺ។ វាមិនមែនជាពាក្យទេ វាជាពន្លឺ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ?

245 ឥឡូវនេះវាមិនមែនគ្រាន់តែជាព្រះបន្ទូលដែលសរសេរមកយើងទេ វាគឺជាការពិត។ យើងនៅក្នុងទ្រង់។ ឥឡូវនេះយើងកំពុងរីករាយ។ ឥឡូវនេះយើងឃើញទ្រង់។ ឥឡូវនេះយើងឃើញទ្រង់ ជាព្រះបន្ទូល បង្ហាញអង្គទ្រង់។ វាត្រូវបានលាក់នៅទីនោះ ព្រោះ (ហេតុអ្វី?) វាត្រូវបានបាំងនៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ ឃើញទេ?

246 អូ ពួកគេនិយាយថា “ក្រុមមនុស្សនោះ តើពួកគេបានទៅសាលារៀននៅឯណា? អ្វី—តើពួកគេមានការអប់រំអ្វី? កន្លែងណា អ្វី—តើពួកគេមកពីអ្វី? អ្វី—អ្វី—តើពួកគេជាក្រុមអ្វី?” ឃើញទេ? ហ្នី! ឃើញទេ ពួកគេមិនទទួលបានវាទេ។

247 បុរសម្នាក់បាននិយាយទៅកាន់បុរសម្នាក់ទៀតនៅថ្ងៃផ្សេងទៀតថា “អ្នកត្រូវតែជាកម្មសិទ្ធិរបស់និកាយដើម្បីក្លាយជាគ្រីស្ទាន។”

248 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាគ្រីស្ទាន ខ្ញុំមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកគេទេ។” អូ-ហ្ន៎។ បាននិយាយថា “ព្រះបានយកជំងឺមហារីកនេះចេញពីខ្ញុំ” បាននិយាយថា “តើអ្នកគិតយ៉ាងណាអំពីរឿងនោះ?” វាជាអ្នកព្យាបាល។ គាត់បាននិយាយថា

“បង្ហាញខ្ញុំពីនិកាយដែលកំពុងធ្វើវា។” ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? វានៅតែ គ្របបាំង។

249 យើងនៅខាងក្នុងនៃព្រះគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះ អ្នកជឿពិតទាំងអស់ឃើញទ្រង់ ជា ព្រះបន្ទូលសន្យានៃថ្ងៃនេះ បានបង្ហាញដោយបើកចំហ។ នោះជាពាក្យធំប្រសិនបើ អ្នកអាចយល់បាន។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? អ្នកជឿពិតទាំងអស់ នោះគឺនៅក្នុង ព្រះបន្ទូល ឃើញព្រះដោយបើកចំហ។ រាំងននត្រូវបានរំហែក ហើយព្រះឈរ ដោយបើកចំហនៅចំពោះមុខអ្នក បានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ ឃើញទេ? ព្រះបានបើក សម្តែង។

250 ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ រាំងននប្រពៃណីរបស់និកាយចាស់របស់យើងត្រូវតែត្រូវបាន ជួលម្តងទៀត។ ដើម្បីមើលថាតើវាជាអ្វី អ្នកត្រូវតែចេញពីក្នុងចំណោមវត្តនោះ។ ឃើញទេ? អ្នកនឹងមិនធ្វើវាទេ ពួកគេនឹងបន្តទាញរាំងនននោះនៅចំពោះមុខអ្នក រាល់ពេល “អូ គ្មានអ្វីសោះ។” ប៉ុន្តែនៅទីនេះវាត្រូវបានសរសេរ ហើយនៅទីនេះវា ត្រូវបានបើកសម្តែង អ្នកឃើញទេ? ឃើញទេ?

251 ឥឡូវនេះ ចុះបើមិត្តម្នាក់បដិសេធមិនឃើញព្រះអាទិត្យ និងយាយថា “អូ នៅ ទីនោះ ខ្ញុំដឹងថាព្រះមានបន្ទូលថា ‘ចូរឱ្យមានពន្លឺ’ ប៉ុន្តែមិនមានរឿងបែបនេះទេ។ ខ្ញុំនឹងចុះទៅបន្ទប់ក្រោមដី។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែបដិសេធមិនឃើញវា?” បុរសនោះឆ្លុក ហើយ។ មានអ្វីខុសជាមួយគាត់។

252 មានអ្វីខុសជាមួយបុរសឬស្ត្រី អាចមើលឃើញការសន្យារបស់ព្រះ ហើយ ឃើញវាបានបង្ហាញ ហើយបន្ទាប់មកបដិសេធមិនជឿវាដោយសារតែនិកាយបាន ទាញរាំងននចុះ។ ឃើញទេ រហាំង!

253 ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ រហាំងប្រពៃណីរបស់និកាយរបស់យើងត្រូវតែបែកចេញ ដោយ ព្រះវិញ្ញាណនៃភ្លើងនិងដាវរបស់ព្រះ ដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់តែងតែជាដាវរបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? ហើយទ្រង់បានយកដាវរបស់ទ្រង់ នៅថ្ងៃនោះ ពេញដោយភ្លើង ហើយបែករាំងនននោះពីកំពូលទៅបាត។ គាត់ធ្វើ ដូចគ្នាជាមួយដាវដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ! មិនមែន “គោលលទ្ធិរបស់ខ្ញុំ សៀវភៅគោល លទ្ធិរបស់ខ្ញុំ—សាសនារបស់ខ្ញុំ។” ប៉ុន្តែដាវរបស់ព្រះអម្ចាស់ ឃើញទេ បែករាំងនន ចុះ ហើយអ្នកឃើញព្រះឈរនៅក្នុងទិដ្ឋភាពធម្មតា បានបង្ហាញនៅក្នុងព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់។ ទិដ្ឋភាពដ៏អស្ចារ្យដែលត្រូវមើល! ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ព្រះវិញ្ញាណ

បរិសុទ្ធនិងភ្លើងរបស់ព្រះ ជាវរបស់ទ្រង់ ហែកវា។ ព្រះបន្ទូលបានហែកវាវងនននិកាយ។

254 មែនហើយ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែនិយាយថា “ព្រះបន្ទូល” ហើយព្រះបន្ទូលមិនដំណើរការទេ? តើដាវនឹងមានអ្វីល្អនៅទីនេះ ហើយនិយាយថា “វាមិនអាចហែកបានទេ?” និយាយថា “អូ” ហើយវានឹងមិនច្រៀកទេឬ?

255 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកដាក់ដាវរបស់ព្រះនៅទីនោះ ហើយមើលនាងហែកនាងគី—នាងត្រូវបានកាន់ដោយដៃដែលបានតែងតាំងឱ្យធ្វើដូច្នោះ។ ឃើញទេ ហែកវាចេញ ហើយទ្រង់គង់នៅទីនោះ។ នៅទីនោះវាបង្ហាញព្រះយ៉ាងច្បាស់នៅក្នុងទិដ្ឋភាព ព្រះយេហូវ៉ាដ៏អស្ចារ្យ។ នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បានបើកសម្តែង ជាចំណែកដែលត្រូវបានសន្យាដល់សព្វថ្ងៃ។ តើអ្នកយល់វាបានទេ? ឃើញទេ? នៅពេលដែលដាវ ការសន្យានៅថ្ងៃនេះ នៅថ្ងៃនេះ អ្វីដែលសន្មត់ថាអញ្ចឹង ហើយព្រះយកដាវរបស់ទ្រង់ហើយហែកវាវងនននិកាយហើយទាញវាមកវិញ ហើយបង្ហាញអង្គទ្រង់ ហើយបង្ហាញថាទ្រង់គង់នៅទីនោះ នៅតែជាបង្គោលភ្លើងដដែល។ សូមកត់សម្គាល់ នោះគឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានបើកសម្តែងសម្រាប់ការសន្យានៅថ្ងៃនេះ។

256 យើងឃើញវាដូចពេត្រុសពេលគាត់និយាយ “ព្រះអម្ចាស់អើយ បន្ទាប់ពីបានឃើញការនេះ តើយើងនឹងទៅឯអ្នកណា?” តើយើងនឹងទៅទីណា? តើក្រុមជំនុំអ្វីដែលយើងអាចចូលរួមបាន នៅពេលដែលយើងកើតមកតែមួយ? ឃើញទេ? តើអ្នកអាច...តើនិកាយអ្វីដែលអ្នកអាចចូលរួមបានបន្ទាប់ពីដឹងពីសេចក្តីពិតទាំងនេះ ឃើញទេ នៅពេលដែលពួកគេ (ម្នាក់ៗ) បដិសេធា? ពួកគេម្នាក់ៗ! ខ្ញុំមិនមានម្នាក់ដែលនឹងនិយាយឬធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់វាទេ។ ត្រូវហើយ។ ហ្នឹងហើយ។

257 ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមធ្វើដំណើរទាំងនេះនៅទីនេះ ជាកន្លែងដែលព្រះវិហារសែសិបពីរនៅកន្លែងតែមួយជាអ្នកឧបត្ថម្ភ ពេលខ្ញុំទៅដល់ទីនោះ ខ្ញុំគ្មានទេ។ ពួកគេម្នាក់ៗបាននិយាយថា “គាត់ជឿលើសុវត្តិភាពអស់កល្បជានិច្ច។” នោះទុកឱ្យអ្នកច្បាប់ចេញ។ ម្នាក់បាននិយាយថា “គាត់ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។” ការនោះអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទាំងអស់ចេញ ឃើញទេ? ដូច្នោះ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបាននិយាយថា “គាត់ជឿលើពូជរបស់សត្វពស់។ សត្វពស់គ្មានពូជទេ!” នោះអនុញ្ញាត

ឱ្យ...

258 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ខ្ញុំនឹងដាក់សេចក្តីខ្មាំងសត្រូវរវាងពូជរបស់នាងនិងពូជរបស់សត្វពស់។” ឃើញទេ? ឃើញទេ?

259 វា រហាំង—រហាំង ត្រូវបានដកចេញពីព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ វាត្រូវបានបង្ហាញដល់ទារក។ វាជា—វាត្រូវបានលើកឡើង។ ពួកគេឃើញវា។ ហើយនឹងដូចដែលបាននិយាយ...ត្រូវហើយ។ បន្ទាប់មកវានឹងដូចដែលបាននិយាយថា “នៅពេលដែលអ្នកឃើញ” នៅពេលដែលរាំងនននេះត្រូវបានដកចេញពីព្រះបន្ទូល ប្រពៃណីត្រូវបានដកចេញពីព្រះបន្ទូល ដូចដែលព្រះយេស៊ូវធ្លាប់មានបន្ទូលថា “ពេលអ្នកឃើញខ្ញុំ អ្នកឃើញព្រះវរបិតា។” ឃើញទេ? ព្រះនិងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺតែមួយ។ ឥឡូវអ្នកយល់ទេ? នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលត្រូវបានបើកសម្តែង តើវាជាអ្វី? ឃើញទេ?

260 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ស្វែងរកបទគម្ពីរ អ្នកគិតថាអ្នកមានអី...អ្នកបានជឿលើព្រះ ហើយជឿលើខ្ញុំដែរ។ បើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះវរបិតាខ្ញុំទេ នោះកុំជឿខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែបើខ្ញុំធ្វើកិច្ចការនោះ ខ្ញុំនិងព្រះវរបិតាគឺតែមួយ។ ពេលអ្នកឃើញខ្ញុំ អ្នកបានឃើញព្រះវរបិតា។”

261 ហើយនៅពេលដែលអ្នកឃើញព្រះបន្ទូលបានបើកសម្តែង អ្នកឃើញព្រះវរបិតា ពីព្រោះព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះវរបិតា។ ព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលដែលបានបើកសម្តែង គឺព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់យកព្រះបន្ទូលផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ ហើយបង្ហាញវាក្នុងចំណោមអ្នកជឿ។ គ្មានអ្វីអាចធ្វើឲ្យរាស់បានទេ ប៉ុន្តែអ្នកជឿ គ្រាន់តែជាអ្នកជឿប៉ុណ្ណោះ។ វាមិនមែន...វានឹងមិន...

262 អ្នកអាចយកស្រូវសាលីហើយដាំវានៅក្នុង—ក្នុង—ប្រភេទដីផ្សេង វានឹងមិនអាចដុះលូតលាស់បានទេ។ ប៉ុន្តែ អ្វី វាត្រូវតែមានដីជាក់លាក់នៅក្នុងដីដើម្បីចិញ្ចឹមស្រូវសាលី។ ហើយប្រសិនបើគ្មាន—ប្រសិនបើមាន...ប្រសិនបើដីនៅក្នុងដីគឺមិនមែន—មិនមែនទេ ស្រូវសាលីមិនត្រូវបានបង្កកំណើតដល់ការបង្កកំណើតនោះទេ វានឹងមិនអាចលូតលាស់បានទេ។ ដូច្នេះមិនថាព្រះបន្ទូលធ្លាក់ទៅណាទេ បើវាមិនធ្លាក់ក្នុងចិត្តត្រឹមត្រូវ...

263 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ។ “ខ្លះធ្លាក់តាមផ្លូវ ខ្លះលើដីថ្ម ហើយសត្វស្លាបហើរមកចឹកជាចំណីនៅលើវា។” ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់មានបន្ទូលថា “មានខ្លះ

ធ្លាក់ក្នុងបន្ទា និងដើមអញ្ចាញ ដែលដុះឡើងហើយញាក់ចេញភ្លាមៗ” ប្រពៃណី និកាយ ការខ្វល់ខ្វាយនៃពិភពលោកបានរារាំងវា។ ប៉ុន្តែបាននិយាយថា “មាន ខ្លះបានចូលទៅក្នុងដីល្អហើយបង្កើតផលមួយរយដង” បាននិយាយថា “នោះជា ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ។”

វាជារឿងដូចគ្នា ឃើញទេ អ្នកខ្លះនឹងមិនជឿទាល់តែសោះ។

264 អ្នកខ្លះនឹងជឿមួយភ្លែត ដូចជាពួកសិស្ស។ ពួកគេបានដើរតាមទ្រង់ ភាគច្រើន នៃពួកគេ ចិត្តសិបនាក់បានដើរតាមទ្រង់អស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ ដើម្បីស្វែងរក ប្រហែលមួយឆ្នាំកន្លះឬពីរឆ្នាំ គ្រាន់តែដើម្បីស្វែងរក រហូតដល់ពួកគេអាចរកឃើញ អ្វីមួយនៅក្នុងទ្រង់...ដូចជាវិធីខ្លះដែលទ្រង់មានអំណាចខ្លះដើម្បីធ្វើរឿងទាំងនេះ ឬដូចជាជើងទន្សាយ ជាគ្រូផ្តល់នៃប្រភេទមួយចំនួន អ្វីដែលទ្រង់អាចធ្វើបានដើម្បី ផលិតរឿងទាំងនេះ របៀបដែលទ្រង់អាចដឹងពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់មនុស្សនិង អ្វីដែលពួកគេកំពុងគិត។ ហើយទីបំផុតពួកគេបានរកឃើញថាទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់ “ចុះមកពីស្ថានសួគ៌” ទ្រង់ “ជាព្រះបន្ទូលផ្ទាល់។” ហើយនៅពេលដែលពួកគេ ធ្វើបែបនោះ នោះគឺច្រើនពេកសម្រាប់ពួកគេ។ ពួកគេបាននិយាយថា “គ្មាននរណា ម្នាក់អាចយល់ពីរឿងនេះបានទេ។” ហើយពួកគេបានដើររចេញពីទ្រង់។ នោះគឺជា អ្នកដែលធ្លាក់ក្នុងចំណោមបន្ទា។

265 វានាំមកនូវរឿងដដែលនេះ នៅគ្រប់ក្រុមជំនុំ អ្នកមានអ្នកជឿ អ្នកមិនជឿ និង អ្នកជឿ។ វាមាននៅគ្រប់ក្រុមជំនុំ។ អ្នករកឃើញពួកគេគ្រប់ពេល។ ពួកគេខ្លះ ធ្វើដូចជាពួកគេជាអ្នកជឿ នោះជាប្រភេទអាក្រក់បំផុត។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេ មានអ្នកដែលពិតជាមិនជឿ គាត់នឹងមិនរំខានអ្នកទេ គាត់នឹងដើររចេញហើយ ត្រូវក្បាល។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលធ្វើឲ្យ-ជឿ និយាយថាពួកគេជាអ្នកជឿ នោះជាប្រភេទ នោះជាប្រភេទដែលអ្នកត្រូវមើល ជាអ្នកជឿទាំងនោះ។ ហើយបន្ទាប់មកមាន អ្នកជឿពិតប្រាកដមួយចំនួន។ ឃើញពួកគេទាំងបីនៅទីនោះទេ?

266 មានអ្នកមិនជឿ។ ដរាបណាទ្រង់មានបន្ទូលថា “បរិភោគសាច់នៃកូនមនុស្ស” អូ មនុស្ស នោះហើយ!

267 អ្នកផ្សេងទៀតជាអ្នកជឿ។ ពួកគេបានស្នាក់នៅរហូតដល់ ដូចជាយូដាសបាន ធ្វើ រហូតដល់ទីបញ្ចប់។

268 ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកអ្នកជឿពិតប្រាកដ ពួកគេមិនអាចពន្យល់វាបានទេ ប៉ុន្តែពួកគេជឿវា ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ពួកគេបានឆ្លងកាត់។

269 រ៉ាំងនន ប្រពៃណីរបស់អ្នកមិនជឿ បានយកចេញ អ្នកឃើញព្រះ។ នៅពេលដែលរ៉ាំងនននៃប្រពៃណីត្រូវបានដកចេញ អ្នកអាចមើលឃើញថាព្រះនៅតែជាព្រះនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់នៅតែរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់គឺជា—ទ្រង់ជាព្រះ អ្នកនិពន្ធនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

វាត្រូវបានលាក់នៅពីក្រោយស្បែកស្បែក ចំពោះអ្នកដទៃ។ បាទ ហ្នឹងហើយ។ សម្រាប់អ្នកដែលមិនអាចនៅពីក្រោយរ៉ាំងនន ទ្រង់នៅតែនៅពីក្រោយរ៉ាំងននស្បែក។

270 ចំណាំ។ បន្ទាប់មក យើងបន្ទាប់មកយើងក្លាយជាផ្នែកនៃទ្រង់ ដូចជាអ្នកគឺជាស្បែកមុខដែលបាំងទ្រង់។ អ្នកគឺជាផ្នែកមួយនៃទ្រង់ ដរាបណាព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងអ្នក ដូចជាព្រះគ្រីស្ទមកពីព្រះ។ ដោយសារតែព្រះគង់នៅក្នុងទ្រង់ បានបង្កើតទ្រង់ជាព្រះ។ ហើយដូចជាព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងអ្នក ក្តីសង្ឃឹមនៃសិរីល្អ អ្នកក្លាយជាផ្នែកនៃព្រះគ្រីស្ទ។ “អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកនោះនឹងធ្វើដែរ។” ឃើញទេ? អ្នកក្លាយជាផ្នែកនៃព្រះគ្រីស្ទ ដរាបណាព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានលាក់នៅក្នុងអ្នក។ បន្ទាប់មកវាត្រូវបានបាំងដល់អ្នកមិនជឿ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាទ្រង់គង់នៅក្នុងអ្នក។ អ្នកគឺជាព្រះវិហារនៃព្រះគ្រីស្ទដែលនៅពីក្រោយរ៉ាំងនន ជាស្បែក។ បន្ទាប់មកយើង ដោយសារតែ...នៅពីក្រោយ ដោយសារតែស្បែកមុខនេះ រ៉ាំងននម្តងទៀតនៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស លាក់ព្រះ (ព្រះបន្ទូល) ពីអ្នកមិនជឿ។

271 ដូចដែលវាត្រូវបានសរសេរ ឃើញទេ “បានសរសេរ អ្នកត្រូវបានសរសេរជាសំបុត្រ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយ។ ឥឡូវនេះ តើសំបុត្រគឺជាអ្វី? គឺជា “ពាក្យដែលបានសរសេរ។” ហើយអ្នកគឺជា “ការសរសេរ។” ពាក្យផ្សេងទៀត អ្នកនឹងអានវាដូចនេះ: “អ្នក” វាបាននិយាយថា “អ្នកជាសំបុត្រដែលបានសរសេរ” ឬ “អ្នកគឺជាព្រះបន្ទូល ដែលត្រូវបានសរសេរ បង្ហាញឱ្យឃើញ” គ្មានអ្វីអាចត្រូវបានបន្ថែមទៅក្នុងវាទេ។ អ្នកមិនអាចនិយាយថា “ខ្ញុំជាសំបុត្រដែលបានសរសេរ” ហើយរស់នៅប្រភេទផ្សេងទៀតនៃអ្វីមួយ ប៉ុន្តែអ្វីដែលបានសរសេររួចហើយ ពីព្រោះគ្មានអ្វីអាចត្រូវបានបន្ថែមឬដកចេញទេ។

272 ដូចដែលបណ្ឌិតលី វេលកំពុងសរសេរសៀវភៅដ៏ល្អល្អាញនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យ

អ្នកមើលវាបន្ទាប់ពីមួយរយៈ។ បងប្រុសវេលនៅទីនេះ គឺនៅលើដីនៅកន្លែងណាមួយ។ ខ្ញុំបានឃើញគាត់នៅខាងក្រៅ។ ខ្ញុំមិនគិតថាគាត់អាចចូលបានទេ។ ប៉ុន្តែគាត់កំពុងសរសេរសៀវភៅនៅទីនោះ ហើយ—ហើយគួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើលណាស់នៃសម័យកាលឡេឌីសេ។ ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក...វានឹងបិទសារព័ត៌មានឆាប់ៗនេះ។ ដូច្នោះ យើងកំពុងអានចុងក្រោយរបស់វាឥឡូវនេះ។ ហើយកំពុងសរសេរហើយយើងកំពុងពិភាក្សាវានៅទីនោះ ឃើញទេ អំពី...

273 គ្រប់គ្នាតែងតែមករកខ្ញុំ និយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ពួកគេមានផ្លូវលាន់ទាំងប្រាំពីរដែលសំឡេងផ្លូវលាន់ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘កុំសរសេរវា ឃើញទេ ប៉ុន្តែបិទវាឡើង’” បាននិយាយថា “នោះនឹងមានផ្លូវលាន់ប្រាំពីរដែលនឹងត្រូវបានបង្ហាញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ ឃើញទេ ផ្លូវលាន់ប្រាំពីរដែលនឹងប្រាប់យើង?” ឥឡូវនេះ តើវាមិនមែនជាការល្អទេឬ? ឃើញទេ? ប៉ុន្តែមើលអ្វីដែលអ្នកកំពុងនិយាយនៅពេលអ្នកនិយាយដូច្នោះ។

គាត់បាននិយាយថា “ឃើញទេអ្នកសរសេរវាមិនមែនទេ?” ឃើញទេ? ផ្លូវលាន់ទាំងប្រាំពីរនេះបន្តិចសំឡេងរបស់ពួកគេ ឃើញទេ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំសរសេរវា ឃើញទេ ប៉ុន្តែវាត្រូវបោះត្រានៅក្នុងសៀវភៅរហូតដល់ថ្ងៃចុងក្រោយ។”

274 ឥឡូវនេះមាននរណាម្នាក់បាននិយាយមកខ្ញុំ ហើយអ្នកវិទូបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ...” បាននិយាយថា “ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើ...ជាមួយនឹងបទពិសោធន៍របស់អ្នក ដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រទានដល់អ្នកសម្រាប់វាស្រ្តរបស់ទ្រង់” ដោយបន្ទាបខ្លួននិយាយបែបនេះ បាននិយាយថា “អ្នកនឹងមានសិទ្ធិសរសេរ—ព្រះគម្ពីរដោយខ្លួនឯង ព្រះបន្ទូលរបស់អ្នកប្រសិនបើព្រះបានបើកសម្តែង។”

275 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះប្រហែលជាការពិត។” ឃើញទេ គាត់កំពុងព្យាយាមចាប់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ។”

គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនអាច? អ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិទាំងអស់។”

276 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអ្នកមើលទៅ ពាក្យមួយមិនអាចបន្ថែមឬដកចេញបានទេ។” ឃើញទេ?

277 ហើយគាត់បាននិយាយថា “អញ្ចឹង ផ្ទះលាន់ទាំងប្រាំពីរអ្នកឃើញទេ” បាននិយាយថា “តើពួកគេមិនមានផ្ទះលាន់ប្រាំពីរផ្ទះទេ តើនោះមិនមែនជាការបើកសម្តែងទេឬអី?”

278 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ លោក វានឹងបន្ថែមអ្វីមួយទៅក្នុងវា ឬយកអ្វីមួយពីវា។”

279 វាត្រូវបានបង្ហាញទាំងអស់នៅទីនោះ ហើយត្រាទាំងប្រាំពីរបានបើកការបើកសម្តែងនៃអ្វីដែលនោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលវាគឺជា។ ឃើញទេ វានៅតែមាននៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ អ្នកឃើញទេ អ្នកមិនអាចចេញពីព្រះបន្ទូលនោះទេ។ វានឹងមិនចាកចេញពីព្រះបន្ទូលឡើយ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះនឹងមិនចាកចេញពីព្រះបន្ទូលនោះទេ។ វានឹងនៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល បិទភ្នែកខ្លះ ហើយបើកភ្នែកអ្នកដទៃ។ វានឹងតែងតែធ្វើដូច្នោះ។

280 “អ្នកគឺជាសំបុត្រដែលបានសរសេរ ពីមនុស្សទាំងអស់។” ឬអ្នកគឺ...ខ្ញុំបកប្រែថា បង្វែរផ្លូវនេះ ឃើញទេ គ្រាន់តែបង្វែរវានៅជុំវិញ “អ្នកគឺជាសំបុត្រដែលត្រូវបានសរសេរ” ព្រោះអ្នកមិនអាចបន្ថែមអ្វីទៅក្នុងវាបានទេ “ដែលត្រូវបានអានពីមនុស្សទាំងអស់ បង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ” នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀត។

ហើយពេត្រុសនិងយ៉ូហាន ដើម្បីបង្ហាញវា នៅពេលដែលពួកគេឡើងទៅទីនោះ ពួកគេដឹងថាពួកគេល្ងង់ ហើយមិនបានរៀន ពួកគេគ្មានការអប់រំទេ ប៉ុន្តែពួកគេបានកត់សម្គាល់ឃើញថាពួកគេបាននៅជាមួយព្រះយេស៊ូវ។ ឃើញទេ? ពួកគេល្ងង់ខ្លៅនិងមិនបានរៀន ប៉ុន្តែពួកគេត្រូវបានសរសេរសំបុត្រ ឃើញទេ អានថាពួកគេបាននៅជាមួយព្រះយេស៊ូវ។ ពីព្រោះ ព្រះយេស៊ូវបានបង្ហាញអង្គទ្រង់តាមរយៈពួកគេ ព្រះគ្រីស្ទបានលាក់បាំងនៅក្នុងសាច់ឈាមរបស់ពួកគេ បានបង្ហាញ ធ្វើឱ្យមានជីវិត។

281 ដូចជាទ្រង់នៅក្នុងលោកម៉ូសេ។ នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលនៅក្នុងលោកម៉ូសេ គាត់គឺជាព្រះនៅក្នុងសាច់ឈាម។ នៅពេលដែលវានៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ វាគឺជាព្រះនៅក្នុងសាច់ឈាម។ ឃើញទេ? រឿងតែមួយគត់ដែលទ្រង់បានធ្វើគឺផ្លាស់ប្តូរបាំងរបស់ទ្រង់ មិនមែនព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ មិនមែនធម្មជាតិរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ទ្រង់គ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូរទម្រង់របស់ទ្រង់។ គាត់បានផ្លាស់ប្តូរពីល្អឆរទៅជាម៉ូសេ ទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរពីម៉ូសេទៅជា

ដារីខ ពីដារីខ យ៉ូសែប រហូតដល់ទ្រង់បានចូលទៅក្នុងភាពពេញលេញនៃរូបកាយ ព្រះ។ ឃើញទេ?

282 វានៅតែជាព្រះដដែល! អាម៉ែន។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវានឹងឆ្លងកាត់។ ឃើញ ទេ? វាគឺជាព្រះតែមួយ ប៉ុន្តែទ្រង់គ្រាន់តែយកវាវងននមួយទៀត។ ឃើញទេ ទ្រង់ ដាក់របាំងមួយទៀត។

283 គាត់បានធ្វើវានៅក្នុងអ្នកកំណែទម្រង់ យកស្បែកមុខ យកស្បែកមុខ។ រហូតដល់ ទីបំផុត វាចុះមកតាមរយៈយុគសម័យលូធើរាន ចុះតាមរយៈសម័យកាល ផ្សេងទៀត បន្ទាប់មកទីបំផុតវាចេញមកពេញលេញ។ មុនពេលវាមកដល់ ហោរា ម្នាក់កើតឡើងម្តងទៀត។ អ្វីដែលវាធ្វើ វាបង្ហាញពីព្រះបន្ទូល បង្ហាញនៅទីនេះ បង្ហាញពីអ្វីដែលបានធ្វើ អ្វីដែលត្រូវបានបន្សល់ទុក ថាក្រុមជំនុំនឹងគ្មាន...មិនមែន ដោយគ្មានការយល់ដឹងទេ។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលវារលត់ទៅ ដូចជាយ៉ូហាន បាននិយាយថា “ខ្ញុំត្រូវតែបន្ថយ ទ្រង់ត្រូវតែកើនឡើង” បន្ទាប់មកទាំងអស់ ចូលមកក្នុងទ្រង់។ ទ្រង់ត្រូវបានបង្ហាញយ៉ាងពេញលេញ តាមរយៈលូធើរ វេស លី និងសម័យពេនទីកុស្ត ហើយចុះមក ចុះមក ទ្រង់ត្រូវបានបង្ហាញយ៉ាង ពេញលេញ អ្នកឃើញទេ ចុះមក គ្រាន់តែជាការបង្ហាញ ព្រះលាតត្រដាងៈ សូម មើលទ្រង់ (ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់។) បានបំពេញនៅក្នុងការសន្យារបស់ទ្រង់ សម្រាប់ថ្ងៃនេះ ដូចដែលពួកគេមាន។

284 ឥឡូវនេះលោកម៉ូសេគឺជាព្រះបន្ទូលនៅថ្ងៃនោះ ពីព្រោះព្រះបន្ទូលត្រូវបាន ប្រទានដល់គាត់សម្រាប់ថ្ងៃនោះ ម៉ូសេ។ យ៉ូសែបគឺជាព្រះបន្ទូលនៅក្នុងសម័យ របស់គាត់ ដោយបង្ហាញពីព្រះគ្រីស្ទយ៉ាងពិតប្រាកដ។ ឃើញទេ ពួកគេម្នាក់ៗគឺជា ព្រះបន្ទូល។

285 ហើយនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានយាងមក ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលនៅក្នុង ភាពពេញលេញរបស់វា ពីព្រោះផែនការទាំងមូលនៃការប្រោសលោះបានដាក់ នៅក្នុងទ្រង់។ ផែនការនៃការប្រោសលោះទាំងមូលមិនបានដាក់នៅក្នុងលោក ម៉ូសេ មិនបានដាក់នៅក្នុងយ៉ូសែប មិនបានដាក់នៅក្នុងអេលីយ៉ាទេ។ ឃើញទេ ពួកគេគ្រាន់តែជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូល ដែលចង្អុលទៅវា។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ រក្សាគំនិតរបស់អ្នក នៅទីនេះវាមកដូចដែលខ្ញុំនិយាយ។ ឃើញ ទេ ផែនការទាំងមូលមិនមាននៅក្នុងពួកគេទេ។ ពួកគេបានចង្អុលទៅវា។

286 ដូច្នេះបន្ទាប់ពីទ្រង់ ភាពពេញលេញ យើងមិនអាចចង្អុលទៅអ្វីផ្សេងទៀត បានទេ។ វាចង្អុលទៅទ្រង់ ព្រះបន្ទូល។ នេះគឺជាវិវរណៈពេញលេញ គ្មានអ្វីអាច ត្រូវបានបន្ថែមឬយកចេញពីវាទេ។ មានការបើកសម្តែងពេញលេញ។ ទាំងអស់ នោះជាស្រមោលរបស់ទ្រង់ដែលនឹងយាងមក ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ទ្រង់គឺល្អឥតខ្ចោះ។ ហេតុអ្វី? ១ “ព្រះពីដើមមានបន្ទូលនឹងពួកពួងកោតាមរយៈពួក ហោរា” ព្រះបានមានបន្ទូលតាមរយៈស្បែកមុខ ពួកហោរា “ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃចុងក្រោយ នេះ តាមរយៈព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” ហ្នឹងហើយ។ បាន បង្ហាញនៅទីនោះនៅលើកាលវិវរណ៍ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ បានបង្ហាញ។

287 ចំណាំ “ធ្វើឱ្យមានជីវិត។” ហើយសព្វថ្ងៃនេះ នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលត្រូវបាន បង្ហាញនៅក្នុងនាវារបស់មនុស្ស ស្បែកមុខ វាជាព្រះបន្ទូលដែលបានបំពេញនៅថ្ងៃ នោះ ដែលត្រូវបានបំបែកជាព្រះវិញ។ ដោយបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងទ្រង់ យោងទៅតាមកូរិនថូសទី១ ១២ យើងត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណជាមួយទ្រង់។ អាម៉ែន។

288 ខ្ញុំនិយាយកន្លះម៉ោង ប៉ុន្តែតើខ្ញុំអាចយូរបន្តិចបានទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។ ឃើញទេ? មើល ខ្ញុំមិនអាចខកខានវានៅទីនេះទេ។ ចំណាំ កំណត់អត្តសញ្ញាណជាមួយទ្រង់!

289 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ តើមានពលរដ្ឋអាមេរិកប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ? លើកដៃឡើង។ មិនអីទេ អ្នកគឺជាពលរដ្ឋអាមេរិក បន្ទាប់មកអ្នកត្រូវបានកំណត់ អត្តសញ្ញាណជាមួយប្រជាជាតិនេះ។ ប្រជាជាតិនេះជាអ្វី អ្នកត្រូវតែជាដូច្នោះ។ តើ វាត្រូវទេ? អ្នកគឺជាសិរីរុងរឿងរបស់នាងហើយអ្នកទាំងអស់សុទ្ធតែជាភាពអាម៉ែន របស់នាង។ អ្នកត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណជាមួយនាង។ អ្នកជាជនជាតិ អាមេរិក ដូច្នេះអ្នកយកអាមេរិក។ ហាលេលូយ៉ា!

290 ខ្ញុំនៅជាមួយចច វ៉ាស៊ីនតោន នៅពេលដែលគាត់ឆ្លងកាត់ ដេឡាវែរ។ ខ្ញុំ ត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណជាមួយគាត់។ ហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំនៅជាមួយអំប្រាហាំ លីនខុននៅអាសយដ្ឋានហ្គេតទីសប៊ីក។ ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។ ខ្ញុំនៅជាមួយ ទាហាននៅលើកោះហ្គាំ ក្មេងប្រុសអើយ នៅពេលដែលអ្នកលើកទងនោះ។ ខ្ញុំ នៅទីនោះ។ ខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិក ខ្ញុំត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណជាមួយវា។ អា ម៉ែន។ ឥឡូវនេះ ដើម្បីក្លាយជាជនជាតិអាមេរិក អ្វីក៏ដោយដែលនាងខ្មាស់រៀន

នៅក្នុងបដិវត្តន៍ ខ្ញុំទ្រាំព្រោះខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិក។ ហ្នឹងហើយ។

291 ហើយក្នុងនាមជាគ្រីស្ទានម្នាក់ ខ្ញុំត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណជាមួយទ្រង់។ អាម៉ែន! ខ្ញុំនៅជាមួយពលកាត់ចូលទៅក្នុងទូក។ ខ្ញុំនៅជាមួយម៉ូសេ ពេលគាត់ចេញពីស្រុកអេស៊ីប។ អាម៉ែន! ខ្ញុំជាអេលីយ៉ានៅលើភ្នំកើមែល។ បាទ មែនហើយ! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ខ្ញុំនៅជាមួយគាត់ពេលគាត់ធ្វើដូច្នោះ។ ខ្ញុំពិតជា នៅជាមួយទ្រង់ ខ្ញុំបានកំណត់អត្តសញ្ញាណខ្លួនឯងនៅក្នុងការសុគតរបស់ទ្រង់ នៅទីនោះនៅកាលវ៉ារី នៅពេលដែលខ្ញុំស្លាប់ចំពោះរឿងលោកិយ ចំពោះខ្លួនខ្ញុំ និងប្រពៃណីទាំងអស់។ ខ្ញុំត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណជាមួយទ្រង់។ ខ្ញុំត្រូវបាន កំណត់អត្តសញ្ញាណជាមួយទ្រង់នៅព្រឹកបុណ្យអ៊ីស្ទើរ នៅពេលដែលទ្រង់បាន រស់ពីសុគតឡើងវិញ។ ខ្ញុំត្រូវបានសម្គាល់អត្តសញ្ញាណជាមួយទ្រង់នៅថ្ងៃបុណ្យ ទី៥០ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងចុះមកដូចជាខ្យល់បក់ខ្លាំង។ ខ្ញុំ ត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណជាមួយទ្រង់។ ទាំងអស់ដែលទ្រង់គឺជាខ្ញុំ ទាំងអស់ របស់ខ្ញុំគឺជាទ្រង់ អាម៉ែន ដោយបានស្លាប់នៅក្នុងទ្រង់ យើងត្រូវបានកំណត់ អត្តសញ្ញាណជាមួយទ្រង់។ អ្វីជាទ្រង់ខ្ញុំជាបែបហ្នឹង។ អាម៉ែន!

292 តើជាតិទេនេះខ្ញុំជាអ្វី។ ខ្ញុំមានមោទនភាពដែលបានក្លាយជារឿងនោះ។ ខ្ញុំត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីទទួលភាពអាម៉ាស់របស់នាង។ ខ្ញុំត្រៀមខ្លួន ទទួលការតិះដៀលថាជាជនជាតិអាមេរិក។ ហ្នឹងហើយ។ ហើយខ្ញុំទ្រេងចំពោះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ! ទាំងអស់ដែលទ្រង់ធ្លាប់ជាខ្ញុំ។ ខ្ញុំចូលចិត្តបង្ហាញអត្តសញ្ញាណ ជាមួយទ្រង់។

293 ពួកសាវ័កទាំងនោះ ពេលត្រឡប់មកវិញ ពួកគេបានគិតថា...ពួកគេបាន លេងសើច ហើយហៅអ្វីផ្សេងទៀត ពួកគេគិតថាវាជាកិត្តិយសដ៏អស្ចារ្យក្នុងការ ទទួលការតិះដៀលពីព្រះនាមទ្រង់។

294 ខ្ញុំសប្បាយចិត្តនៅថ្ងៃនេះដែលបានក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ដែល ត្រូវបានសម្គាល់ដោយព្រះបន្ទូល ដែលជាព្រះគ្រីស្ទ។ កំណត់អត្តសញ្ញាណ ជាមួយទ្រង់! ដោយបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងទ្រង់ យើងបានក្លាយជា អត្តសញ្ញាណ បានកំណត់អត្តសញ្ញាណនៅក្នុងរូបរាងរបស់ទ្រង់ សម្គាល់ដោយ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដែលជាទ្រង់។ ប្រសិនបើខ្ញុំនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ខ្ញុំជាព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់ ដ្បិតទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល ហើយទ្រង់ជាខ្ញុំ។ អាម៉ែន! តើអ្នកយល់វាទេ?

ត្រូវហើយ។

295 ព្រះបន្ទូលបានបើកសម្តែង ឬបើកសម្តែងនៅក្នុងវិវិធានៈនៅក្នុងនោះ តើវាដាក់ អ្វីដល់ខ្ញុំ? ប្រសិនបើទ្រង់ជាសិរីល្អរបស់សេគីណា ខ្ញុំជាផ្នែកនៃវា។ អាម៉ែន! អូ! អាម៉ែន! ហ្នឹងហើយ។ ព្រះបន្ទូលបានបើកសម្តែង បង្ហាញខ្លួនវាផ្ទាល់។

គិត! អាថ៌កំបាំងរបស់ព្រះបានបើកសម្តែងដល់យើងនៅថ្ងៃនេះ ដោយ អ្នកនាំសារនៅស្ថានសួគ៌ដដែលដែលបានបើកសម្តែងដល់ពួកគេនៅក្នុងថ្ងៃនោះ ចំណាំ បង្គោលភ្លើងដូចគ្នាដែលបានបញ្ជូនលោកម៉ូសេ បង្គោលភ្លើងដូចគ្នាដែល នៅលើលោកម៉ូសេដែលបានសរសេរព្រះគម្ពីរ បង្គោលភ្លើងដដែលដែលប៉ុលបាន ជួបនៅតាមផ្លូវចុះទៅក្រុងដាម៉ាស។

296 ហើយប៉ុលបានសរសេរគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ សូមចាំថា ម៉ាថាយ ម៉ាកុស លូកា និងយ៉ូហាន ពួកគេសរសេរតែអ្វីដែលពួកគេបានឃើញ ប៉ុន្តែប៉ុលមានការបើក សម្តែង។ គាត់បានទាញវាចេញ ដ្បិតគាត់បានជួបបង្គោលភ្លើង ដោយខ្លួនឯង។ ហើយគិតដូចគ្នា...

297 នៅទីនោះ យ៉ូសេប ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានសរសេរអ្វីដែលបានកើតឡើង គ្រប់គ្នាបានសរសេរត្រឡប់មកវិញនៅថ្ងៃនោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលម៉ូសេមកដល់ កន្លែងកើតហេតុ គាត់មានការបើកសម្តែង។ គាត់បានជួបបង្គោលភ្លើង ហើយវាត្រូវ បានបើកសម្តែងដល់ម៉ូសេពីរបៀបដែលលោកុប្បត្តិ។ គាត់បានសរសេរសៀវភៅ បួនក្បាលដំបូងនៃព្រះគម្ពីរ លោកម៉ូសេបានធ្វើ។ តើវាត្រូវទេ? ដ្បិតគាត់បានជួប ព្រះនៅក្នុងទម្រង់នៃបង្គោលភ្លើង រវាងនរនៅក្នុងបង្គោលភ្លើង។

298 នៅពេលដែលប៉ុលបានជួបទ្រង់នៅតាមផ្លូវ...ពួកសិស្សគ្រាន់តែសរសេរ អ្វីដែលពួកគេបានឃើញទ្រង់ធ្វើ ប៉ុន្តែលោកម៉ូសេមានការបើកសម្តែង បាន ចុះទៅអេហ្ស៊ីបអស់រយៈពេលបីឆ្នាំហើយបានសិក្សា ហើយបានឃើញថាព្រះនៃ សញ្ញាចាស់គឺជាព្រះយេស៊ូវនៃថ្មី ការបើកសម្តែង! “ខ្ញុំមិនស្តាប់បង្គាប់នឹងនិមិត្តនៃ ស្ថានសួគ៌ទេ។” ហ្នឹងហើយ។ ត្រូវហើយ!

299 ហើយគិតពីវា! បង្គោលភ្លើងដូចគ្នាដែលមកលើបុរសទាំងនោះដែលបាន សរសេរព្រះគម្ពីរ គឺជាបង្គោលភ្លើងដូចគ្នានៅទីនេះ ថ្ងៃនេះ បកស្រាយព្រះគម្ពីរ។ អាម៉ែន! តើយើងអរព្រះគុណទ្រង់យ៉ាងណា! ដូចគ្នា! តើជាការល្អណាមួយ

យ៉ាងណា! អត្តសញ្ញាណអ្វី! ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណ នៅក្នុងនោះ ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីទេ! ខ្ញុំចង់ត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណនៅក្នុង នោះជាជាងបាទីស្ទ មេតូឌីស ព្រីសប៊ីធ័រដៀន លូធ័រដៀន និងអ្នកផ្សេងទៀត ទាំងអស់។ កំណត់អត្តសញ្ញាណនៅក្នុងព្រះបន្ទូលនោះដែលជាកន្លែងដែល សិរីរុងរឿងរបស់សេគីណានិងការបើកសម្តែងតាំងនៅ!

300 បង្គោលភ្លើងលេចឡើងក្នុងចំណោមពួកយើង ដោយសម្គាល់ថាសារគឺ ត្រឹមត្រូវ ដូចជាទ្រង់បានធ្វើនៅភ្នំស៊ីណាយ។ សូមចាំថា មុនពេលដែលសារពិត ចេញមក លោកម៉ូសេបានអធិប្បាយ ហើយគាត់បាននាំពួកគេចេញពីអេហ្ស៊ីប ប៉ុន្តែនៅទីនោះ មុនពេលបញ្ញត្តិពិតត្រូវបានដាក់ចុះ (ត្រាត្រូវបាននាំយកមក) ព្រះយាងចុះមកមុខប្រជាជន ហើយបង្ហាញថាលោកម៉ូសេត្រូវបានបញ្ជូនពីទ្រង់ (ត្រូវទេ?) នៅក្នុងបង្គោលភ្លើងដែលម៉ូសេបាននិយាយថាគាត់បានឃើញនៅក្នុង គុម្ពាតហើយនិយាយជាមួយគាត់។

301 អូ នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ ដើម្បីមើលបង្គោលភ្លើងដែលនោះ នៅក្នុងចំណោមពួកយើង និយាយព្រះបន្ទូលដូចគ្នា មិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណឹងទេ ប៉ុន្តែការ បកស្រាយវាដោយធ្វើឲ្យវាបង្ហាញ ហើយបង្ហាញវា វាជាសេចក្តីពិត។

ដូច្នោះ មនុស្សមិនមានវិធីមួយដើម្បីមិនជឿទេ ក្រែងពួកគេគ្រាន់តែចង់ ដោយចេតនា។ ហើយបន្ទាប់មក “អ្នកណាដែលធ្វើបាបដោយចេតនាបន្ទាប់ពី បានស្គាល់សេចក្តីពិត នោះគ្មានយញ្ញបូជាសម្រាប់បាបទៀតទេ។”

302 សូមកត់សម្គាល់ បង្គោលភ្លើងដែលបានបញ្ជូនទៅលោកម៉ូសេនិងប៉ូល ដែលបានសរសេរព្រះគម្ពីរ ឥឡូវនេះបានបញ្ជូនដើម្បីបង្ហាញវា។ ព្រះគុណនៃព្រះ ជាព្រះដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ បំពេញការសន្យានៃម៉ាថាយ ២៨ “មើល ខ្ញុំនៅជាមួយ អ្នកជានិច្ច” ការបំពេញយ៉ូហាន ១៤:១២ “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ធ្វើផងដែរ” បំពេញលូកា ១៧:២៤-២៩ “នៅថ្ងៃចុងក្រោយ កូនមនុស្សនឹងត្រូវបានបង្ហាញ” ឃើញទេ ឃើញទេ ម៉ាឡាគី ៤ “មើល ខ្ញុំចាត់អេលីយ៉ាជាហោរា ដែលនឹងស្តារ ជំនឿរបស់ប្រជាជនត្រឡប់ទៅពាក្យដើមវិញ។” ឃើញទេ? តើនេះ...ឃើញទេ? អូ ខ្ញុំអើយ!

303 ទ្រង់បានសុគត ដើម្បីបង្ហាញអង្គទ្រង់ដល់យើង។ ឥឡូវនេះ ចូរយើងស្តាប់ ដោយខ្លួនឯង ដើម្បីបង្ហាញទ្រង់ដល់អ្នកដទៃ។ សូមឱ្យយើងស្តាប់ទៅនឹងប្រពៃណី

និងអ្វីៗ ដើម្បីបង្ហាញទ្រង់ដល់អ្នកដទៃ។ ស្លាប់ពីនិកាយ ដើម្បីបង្ហាញអង្គទ្រង់ដល់អ្នកដទៃ។

304 សូមកត់សម្គាល់ ព្រះវិហារចាស់មានសិរីល្អរបស់សេគីណា និងពន្លឺនៃសេគីណាលើព្រះបន្ទូល។ ព្រះបន្ទូលគឺជាគ្រាប់ពូជ វាបាននាំចេញនូវគម្ពីរបង្ហាញដល់អ្នកជឿប៉ុណ្ណោះ។ ឈាមក៏នៅលើសម្ពន្ធមេត្រី ហើយឈាមគឺជាទឹក ទឹកដែលផ្តល់ជីវិតដល់គ្រាប់ធញ្ញជាតិ ស្រូវសាលី គ្រាប់ពូជដែលជាព្រះបន្ទូល។

305 ដូចព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ដូចលោកម៉ូសេលើកពស់លង្ហិនឡើង” ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់មានបន្ទូលម្តងទៀត “ព្រះស្រឡាញ់លោកិយ ទ្រង់បានប្រទានព្រះរាជបុត្រាតែមួយរបស់ទ្រង់ អ្នកណាដែលជឿលើទ្រង់មិនត្រូវវិនាសឡើយ។” ម៉ូសេបានវាយថ្មនៅទីរហោស្ថាន ដើម្បីសង្គ្រោះមនុស្សដែលត្រូវវិនាស ឬនាំទឹក។ ព្រះបានវាយព្រះយេស៊ូវ ដើម្បីនាំព្រះវិញ្ញាណចេញពីទ្រង់ សម្រាប់មនុស្សដែលវិនាស។ ឈាមបានមកពីទ្រង់ ដែលជា “ទឹកនៃការលាងដោយព្រះបន្ទូល។” ដែលទឹកនាំមកនូវជីវិតដល់គ្រាប់ពូជ។ ហើយវាបាននាំមកនូវសិរីល្អរបស់សេគីណា ចាំងលើព្រះបន្ទូលដែលបាននាំមក។ ហើយនំប៉័ងគឺសម្រាប់តែមនុស្សដែលបានជ្រើសរើសប៉ុណ្ណោះ។ អូ-ហូ។ ត្រូវទេ?

306 ឥឡូវនេះបំបែកចូលទៅក្នុងរាំងនន តាមរយៈរាំងនន ចូលទៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ ជាកន្លែងដែលព្រះបន្ទូលគឺ (មិនមែនជាគោលលទ្ធិ) ព្រះបន្ទូល នៅទីនោះ ឃើញសិរីល្អ សេគីណា សេគីណា អំណាច ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចាំងលើព្រះបន្ទូល នាំមកនូវការសន្យា បង្ហាញថាអ្នកនៅពីក្រោយរាំងនន។ អាម៉ែន!

ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ស្បែកមុខដែលសិរីល្អមិនដែលសាបសូន្យ
(អូ!)

ហាលេលូយ៉ា ហាលេលូយ៉ា
ខ្ញុំកំពុងរស់នៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះមហាក្សត្រ។
ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ស្បែកមុខដែលសិរីល្អមិនដែលសាបសូន្យ
ខ្ញុំកំពុងរស់នៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះមហាក្សត្រ។

307 ស្បែកសត្វចាស់ និកាយត្រូវបានរំហក។ ខ្ញុំបានទម្លុះវា ចូលទៅក្នុងសិរីល្អរបស់សេគីណា ហើយខ្ញុំឃើញព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំឃើញបង្គោលភ្លើងកំពុងធ្វើចលនា។

ខ្ញុំឃើញព្រះបន្ទូលបានបើកសម្តែង។ អ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើនៅថ្ងៃ ចុងក្រោយនេះ ខ្ញុំឃើញថាវារីកចម្រើន។ ខ្ញុំឃើញក្មេងៗបរិភោគនំប៉័ងសេគីណា ដែលមកពីការទុំនៃព្រះបន្ទូលនោះ ដែលជឿវា។ អាម៉ែន! តើម៉ោងដ៏អស្ចារ្យដែល យើងកំពុងរស់នៅ! ឃើញទេ សេគីណាគឺនៅលើព្រះបន្ទូល ហើយនៅក្រោមនោះ មាននំប៉័ង។ ហើយមានឈាមប្រោះ ដែលផ្តល់ទឹក។ ព្រះវិញ្ញាណផ្តល់ជីវិតដល់ ព្រះបន្ទូល។ ហើយ...

តើប៉ុន្មាននាក់បានអាន បានឮខ្សែអាត់នៅលើការជំនុំជំរះ? បាទ។ មនុស្សជា ច្រើនបាន។ អ្នកឃើញនៅទីនោះ វាត្រូវការ...

ព្រះបន្ទូលនោះត្រូវតែរីកចម្រើន។ ដើម្បីដុះលូតលាស់ វាត្រូវតែនៅក្នុងប្រភេទ ដីត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ? ហើយព្រះធ្វើការសន្យា ហើយវាប៉ះពាល់ដល់ចិត្តនោះ វា មិនអាចបរាជ័យបានទេ។

308 ល្អអេបានរង់ចាំមួយរយម៉ែឆ្នាំ។ អំប្រាហាំបានរង់ចាំម៉ែប្រាំឆ្នាំ លើកូន។ ព្រះ ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ ហើយវាបានសម្រេច។ ឃើញទេ? តើវាជាអ្វី? ព្រះបន្ទូលនៅ ទីនោះត្រូវបានស្រោចទឹកដោយសេចក្តីជំនឿ ជឿវា វាបាននាំមកនូវលទ្ធផល។ វាប ង្កើតបានកូនប្រុសមួយ វាបាននាំមកនូវភ្ញៀវ វាបាននាំមកនូវទឹកជំនន់ វាបាននាំ ស្ត្រីព្រហ្មចារីដែលមានផ្ទៃពោះ។

309 ហោរាម្នាក់បាននិយាយថា “ស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌។” គ្មានការសង្ស័យ ទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលក្មេងស្រីតូចៗគ្រប់រូបបានទៅត្រៀមសម្លៀកបំពាក់កូនរបស់ នាងរួចរាល់។ មែនហើយ ហោរាអេសាយនេះត្រូវបានកំណត់អត្តសញ្ញាណជា ហោរា បង្ហាញការពិតពីព្រះ។ ហើយព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលថា “ស្ត្រីព្រហ្មចារីនឹង មានគភ៌។ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវទីសំគាល់ដ៏អស្ចារ្យមួយ ជាសញ្ញាដ៏អស្ចារ្យ ស្ត្រី ព្រហ្មចារីនឹងមានគភ៌។”

310 នៅទីនោះ មនុស្សទាំងអស់ ពួកគេជាអ្នកជឿ ដូចអ្នកទាំងអស់គ្នាដែរ។ ហើយពួកគេបានឮហោរានិយាយដូច្នោះ ក្មេងស្រីតូចគ្រប់រូប... បុរសគ្រប់រូបបាន និយាយថា “នោះនឹងក្លាយជាកូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។ បាទ លោក។” គ្រប់គ្នាបានទៅទិញ សៀវភៅដើមនិងសត្វស្លាបនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ត្រៀមខ្លួនជាស្រេច ព្រោះពួកគេដឹងថា នាងនឹងមានវា។ ជំនាន់នោះបានកន្លងផុតទៅ ហើយពួកគេបានគិតថា “ហោរា

ដែលបានកំណត់អត្តសញ្ញាណ បញ្ជាក់អំពីព្រះ តើគាត់អាចប្រាប់អ្វីដែលខុស ដោយរបៀបណា? វាត្រូវតែដូច្នោះ!”

311 វាគឺប្រាំបីរយឆ្នាំក្រោយមក ប៉ុន្តែនាងបានបង្កើតកូន។ “ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹង រលាយបាត់ទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនឹងមិនរលាយបាត់ឡើយ។”

312 “ហើយវានឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ” ព្រះទ្រង់មានបន្ទូល។ ឃើញទេ យើងនៅទីនេះ—ពន្លឺលើព្រះបន្ទូល។ ដូចជាពន្លឺនៃព្រះអាទិត្យផ្លាស់ប្តូរគ្រាប់ពូជ ពីសិរីរុងរឿងមួយទៅសិរីរុងរឿង យើងក៏បានក្លាយជា—កាន់តែដូចទ្រង់ នៅពេល ដែលយើងរស់នៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់ ដូចជាទ្រង់ ដោយធ្វើតាមរូបភាពដ៏មានពរ របស់ទ្រង់ ពេលយើងដើរជាមួយទ្រង់។

313 មើលអ្វីដែលព្រះអាទិត្យធ្វើ។ អ្នកដាំគ្រាប់ពូជតើមានអ្វីកើតឡើង? គ្រាប់ពូជ នោះរលួយ។ នៅខាងក្នុងគ្រាប់ពូជគឺជាជីវិត។ ជីវិតចេញមកហើយនាំមកនូវ ពន្លក។ ឥឡូវនេះ វាមើលទៅមិនដូចដំបូងទេ។

មានលូដើ។ វាគឺជាដើម។ ត្រូវហើយ។

ដើមបានបន្ត ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង វាបានចេញជារំយោល។ ឃើញទេ នោះគឺជាការរីកដុះដាលរបស់វេសលី មិនដូចអ្នកដទៃទេ។

បន្ទាប់មកការរីកដុះដាលរបស់ពេនទីកុស្តមកដល់ ឃើញទេ បាននាំមកនូវ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ត្រូវហើយ។

តើមានអ្វីកើតឡើង? យើងទទួលបានផ្សិតនៅលើត្រចៀក។ វាចាប់ផ្តើម មើលទៅខុស។ រឿងនេះ រឿងនោះ វាមិនមើលទៅដូចជាព្រះបន្ទូលទេ។ វាមិនដូច អ្វីដែលនៅសល់ទេ។ វាមិនដូចជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិដើមបានចូលទេ។

314 ប៉ុន្តែព្រះនៅតែនៅទីនោះដើម្បីធ្វើ—នោះគឺដូចគ្នា។ ចំណាំ តើវាធ្វើអ្វី? ទីបំផុត វាត្រឡប់ទៅរកពូជដើមម្តងទៀត។ នៅពេលដែលទ្រង់យាងមកក្នុងទម្រង់ជាម៉ា ទីនលូដើ នៅពេលដែលទ្រង់យាងមកក្នុងទម្រង់ជាចនវេសលី នៅពេលដែល ទ្រង់យាងមកជាទម្រង់ពេនទីកុស្ត ទ្រង់ត្រូវបានសន្មត់ថាបង្ហាញអង្គទ្រង់ម្តង ទៀតដូចជាពូជដដែលបានចូលមក កូនមនុស្ស។ ទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ តាមរយៈយុគសម័យដើមជាដើម ប៉ុន្តែនៅគ្រាចុងក្រោយនេះ

ទ្រង់នឹងបង្ហាញអង្គទ្រង់ជាកូនមនុស្សម្តងទៀត។ ទទួលបាន? មិនអីទេ ដូចជាការចាប់ផ្តើម បង្កើត!

315 ហើយតើដើមនោះដុះអ្វី? វារីកចម្រើនគ្រប់ពេលវេលា។ ដើមតូចនោះដុះឡើងនៅតែមិនដូចគ្រាប់ដើម។ ទាំងមិនមែនជាសាររបស់លូដើ អត់ទេ មកជាមួយ—សារផ្សេងទៀត ហ្វីននី សាន់គី ណុក ខាលវីន ចុះក្រោម គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេទេ។ ពួកគេនៅតែជាសារ ប៉ុន្តែ តើវាជាអ្វី ពួកគេមិនបានទទួលការបើកសម្តែងពេញលេញរបស់វាទេ ព្រោះវាមិនមែនជាពេលវេលាទេ។ អ្នកមិនអាចដាក់ត្រចៀកលើពោតមុនពេលវាដល់ពេលទេ។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មក នៅទីបំផុត គ្រាប់ពូជដើមបានត្រឡប់មកវិញម្តងទៀត។

316 ឃើញទេ ព្រះធ្វើតាមធម្មជាតិយ៉ាងពិតប្រាកដ។ ឃើញទេ ទ្រង់បានកើតជាកូនចៀម នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់បានប្រសូតនៅក្នុងស្នូកសត្វ។ កូនចៀមមិនកើតនៅលើគ្រែទេ។ ឃើញទេ ទ្រង់ត្រូវបាននាំទៅកាល់វ៉ារី។ ចៀមចៀមត្រូវបានដឹកនាំ។ ហ្នឹងហើយ។ ពពែនាំពួកវាទៅទីសត្តយាត អ្នកដឹងទេ កន្លែងសត្តយាត។ ពពែដឹកនាំពួកគេ ប៉ុន្តែពួកគេត្រូវតែបានដឹកនាំ។ ហី! ហ្នឹងហើយ។ ដូច្នោះទ្រង់ត្រូវបាននាំទៅរកការសម្លាប់ ឃើញទេ ព្រោះទ្រង់ជាកូនចៀម។

317 អ្វីគ្រប់យ៉ាងបានកំណត់អត្តសញ្ញាណទ្រង់នៅក្នុងធម្មជាតិ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់ប្រសូតនៅខែមីនា ឬខែមេសា មិនមែននៅក្នុងខែធ្នូ ទ្រង់មិនអាចទេ មានព្រិលម៉ែ-ហ្វឹតឡើងនៅទីនោះនៅគ្រានៃឆ្នាំនោះ។ គ្មានព្រះ-ព្រះអាទិត្យទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ឃើញទេ? ព្រះ-ព្រះអាទិត្យរ៉ូម៉ាំងនៅថ្ងៃទីម៉ែ-ប្រាំនៃខែធ្នូ នៅពេលដែលព្រះអាទិត្យឆ្លងកាត់កន្លែងរបស់វានៅទីនោះ ហើយពួកគេមានសៀករ៉ូម៉ាំង ហើយបានហៅថ្ងៃកំណើតរបស់ព្រះអាទិត្យ ហើយពួកគេបានតាំងវាជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ទេ ទេ។ ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ខួបកំណើតរបស់ទ្រង់គឺនៅជាមួយធម្មជាតិដែលនៅសល់។ ពិតប្រាកដ។

ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ម្តងទៀតនៅពេលយើងបន្ត យើងនៅសល់ពេលតិចតួច។

318 ឥឡូវនេះទៅល្អឥតខ្ចោះ។ បន្ទាប់ពីដើមត្រូវបានបង្កើតឡើង បន្ទាប់ពីរយោលត្រូវបានបង្កើតឡើង បន្ទាប់ពីគ្រាប់ធញ្ញជាតិបានមកលើដើម បន្ទាប់មកវាត្រូវតែមានភាពល្អឥតខ្ចោះ ត្រឡប់ទៅជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិធម្មតាម្តងទៀត។

ហើយសូមចាំថា គ្រាប់ធញ្ញជាតិត្រូវតែមានដំណុះ។ ឃើញទេ? បើមិនអញ្ចឹងទេ វានឹងមិនរស់ទេ។ ឃើញទេ? គ្មានសារណាក្រៅពីសារទាំងនោះ នឹងមកដល់ជីវិតឡើយ។ វាត្រូវតែត្រូវបានបណ្តុះទៅវា។ ប៉ុន្តែសូមចាំថា ជីវិតដូចគ្នា ដែលមាននៅក្នុងដើមគឺនៅក្នុងគ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ វាគ្រាន់តែចាស់ទុំដោយខ្លួនឯង ឃើញទេ? ទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ (អ្វី?) កូនមនុស្ស គ្រាប់ធញ្ញជាតិដែលបាន ចូលទៅក្នុងដី។ ទទួលបានសារ?

ជនជាតិក្រិកបាននិយាយទៅកាន់ទ្រង់ថា “យើងនឹងឃើញព្រះយេស៊ូវ។”

319 គាត់បាននិយាយថា “លើកលែងតែគ្រាប់ពោតធ្លាក់ចូលទៅក្នុងដី។” ឃើញ ទេ? ត្រូវហើយ។

320 ឥឡូវនេះ តើទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់អ្វីបន្ទាប់? នៅក្នុងទម្រង់ផ្សេងគ្នា ដើម និងរំយោលជាដើម និងស្លឹកនិងអ្វីៗទាំងអស់។ ទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ (អ្វី?) វិញ្ញាណដូចគ្នា ប៉ុន្តែនៅក្នុងទម្រង់ខុសគ្នា។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែតើពោតនោះជាអ្វី? វា ត្រឡប់ទៅជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិដើមវិញ។ តើវាត្រូវទេ?

321 ហើយព័ន្ធកិច្ចរបស់ទ្រង់បានមកពីការកែទម្រង់ ត្រឡប់ទៅព្រះបន្ទូលដើមម្តង ទៀត។ ព្រះបន្ទូលមកដល់ហោរា។ ហើយទ្រង់បានសន្យាវា នៅក្នុងម៉ាឡាគី៤ “ហើយដើម្បីស្តារជំនឿរបស់ប្រជាជនត្រឡប់ទៅជាគ្រាប់ធញ្ញជាតិដើមវិញ។” អ្វី ដែលនៅក្នុងដីគឺនៅទីនេះដូចគ្នា។ គ្រាប់ធញ្ញជាតិបានមកទីនេះ។ វាឡើងមក ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ឥឡូវនេះវាបង្ហាញខ្លួនវានៅទីនេះជាកូនមនុស្ស ហើយ បន្ទាប់មកវាបង្ហាញខ្លួនឯងថាជាបុត្រារបស់ដាវីឌនៅលើបល្ល័ង្ក។ ឃើញទេ កូនប្រុសទាំងបី ពិតប្រាកដណាស់។ អូ ខ្ញុំអើយ ម្តងទៀតដូចដើម!

322 ឥឡូវនេះទៅព័ន្ធកិច្ចដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់ មិនមែនមនុស្សមួយចំនួន មិនមែននិកាយមួយចំនួន ដូចដែលពួកគេបានធ្វើការចុះតាមរយៈសម័យកាល នោះ ឃើញទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានបង្ហាញអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ បង្ហាញអង្គទ្រង់ចំពោះ ការសន្យា ធ្វើឱ្យសារកលូកា ១៧:២៨ ម៉ាឡាគី ៤ ជាដើម ហេព្រើរ ១៣:៨ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ពេលនោះ តើគួរដល់ម៉ោងប៉ុន្មាន? នៅពេលដែលពូជរាជវង្ស របស់អ័ប្រាហាំកំពុងស្វែងរកព្រះរាជបុត្រាដែលបានសន្យា។ ហើយគ្រប់ប្រភេទ ត្រូវតែបំពេញ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ផ្ទាល់បានលេចមកក្នុងទម្រង់ជាមនុស្ស ដល់ ពូជធម្មជាតិរបស់អ័ប្រាហាំ មុនពេលការបំផ្លាញ ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល

ថាវានឹងដូចគ្នាចំពោះពូជវាជវង្សនេះមុនពេលដែលព្រះរាជបុត្រាសន្យាយាង ត្រឡប់មកវិញ។

323 សូមកត់សម្គាល់រាំងននចាស់ដែលលាក់សិរីរុងរឿង។ ស្បែកសត្វចាស់ គ្មាន ភាពស្រស់ស្អាតដែលចង់បានរបស់វា ក៏មិនមែនជាសាច់ឈាមរបស់ទ្រង់ដែរ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលមនុស្សនិយាយថា “ចាស់បន្តិចបានឈរលើមិត្ត?” ប្រហែលជាអាយុសាមសិបឆ្នាំ ក្បាលពណ៌ប្រផេះ និងពុកចង្ការរបស់ទ្រង់មាន ពណ៌ប្រផេះ គឺមិនមានអ្វីត្រូវមើលច្រើនទេ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “គ្មានភាពស្រស់ ស្អាតដែលយើងគួរចង់បានពីទ្រង់ទេ។” ទ្រង់មើលទៅមិនដូចជាស្តេចទេ ស្បែក សត្វចាស់ ប៉ុន្តែ អូ អ្វីដែលនៅខាងក្នុង!

324 ហើយក្រុមតូចមួយនៃ “ហូលី-វ៉ូលឡី” អង្គុយជាមួយគ្នានៅក្នុងអគារ ក្តៅបែបនេះ ពួកគេហៅពួកគេថា សម្រស់មិនគួរឱ្យចង់បានទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែល នៅខាងក្នុង! ខ្ញុំប្រាកដថាវាត្រូវបានបាំងពីដួងចិត្តជាច្រើន។ អ្នកឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

325 ខាងក្រៅវាគ្មានអ្វីទេ ប៉ុន្តែទាំងអស់គឺនៅខាងក្នុង។ នៅពេលដែលនៅខាងក្នុង វា នោះអ្នកឃើញវា។ តើអ្នកចូលទៅក្នុងវាដោយរបៀបណា ចាប់ដៃ ចូលរួម? ទេ។ កើតនៅក្នុងវា។ ស្លាប់ កម្ចាត់ស្បែកចាស់របស់អ្នក ឃើញទេ ខ្លួនឯងចាស់របស់អ្នក ដើម្បីចូលទៅក្នុងថ្មីមួយ។ ឃើញទេ? បោះបង់ចោលស្បែកចាស់។

326 ពន្លឺសេគីណាមិន...ស្តាប់ទេ អ្នកបម្រើព្រះ! អ្នកបម្រើព្រះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកស្តាប់ រឿងនេះ។ នៅពេលដែលនៅខាងក្នុង...ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងយកភាពងាយស្រួលនេះ ដូច្នេះអ្នកនឹងប្រាកដថាទទួលបានវា។ នៅពេលដែលនៅខាងក្នុងរាំងនន នៅ ក្រោមសិរីរុងរឿងរបស់សេគីណា ពន្លឺសេគីណាមិនយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះហើយ បង្ហាញព្រះយេស៊ូវជា “គ្រូទាយ” ទេ ដូចជានិកាយធ្វើសព្វថ្ងៃនេះ “ការដឹងពូជ្ជវិចិត្ត អ្នកបរិសុទ្ធ បេលសេប៊ូល។” សិរីរុងរឿងរបស់សេគីណាមិនបង្ហាញទ្រង់ពីរឿងនោះ ទេ។

327 ប៉ុន្តែសិរីរុងរឿងរបស់សេគីណាបានទុំគ្រាប់ពូជដែលបានសន្យាសម្រាប់ម៉ោង នោះ នៃព្រះបន្ទូល បង្ហាញថាទ្រង់នៅតែជាផ្កាលីលីនៃជ្រលងភ្នំ។ វានាំមកនូវ គ្រាប់ពូជ ផ្កាលីលីនៃជ្រលងភ្នំ នំប៉័ងនៃជីវិត អាល់ហ្វានិងអូមេហ្គា ដូចគ្នាកាលពី ម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ទ្រង់គឺជាចំណែករបស់អ្នកជឿ។ សិរីរុងរឿង

របស់សេគីណាបង្ហាញដល់អ្នកជឿ ទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជា រៀងរហូត។

328 មិនមែន ថ្ងៃនោះ ទ្រង់បានកន្លងផុតទៅហើយ ហើយទ្រង់បានសុគត ហើយ វាចប់ហើយ។” ដូច្នោះមិត្តអើយ បើអ្នកជឿ បើអ្នកជឿ នោះអ្នកមិនដែលវាយ សិរីរុងរឿងរបស់សេគីណាទេ។ តើសិរីល្អរបស់សេគីណាអាចបង្ហាញទ្រង់ជាបីនាក់ យ៉ាងដូចម្តេច? ឃើញទេ? តើសិរីល្អរបស់សេគីណាអាចបង្ហាញទ្រង់យ៉ាងដូច ម្តេច ជាមនុស្សបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ក្នុងព្រះនាម “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” នៅពេលដែលគ្មាននរណាម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរបាន ជ្រមុជទឹកតាមរបៀបនោះ? តើសិរីល្អរបស់សេគីណាអាចដាក់កម្រិតទ្រង់ចំពោះ សាវ័កយ៉ាងដូចម្តេច នៅពេលដែលទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និង ជារៀងរហូត? ឃើញទេ?

329 សិរីរុងរឿងរបស់សេគីណាបង្ហាញទ្រង់។ វានាំមកនូវព្រះបន្ទូលសន្យា ចេញ មកសម្រាប់អ្នក។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់ត្រូវបាំងមុខម៉ូសេ ព្រោះ នៅក្នុងទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់បានបាំងព្រះយេស៊ូវ ជាបុរសតូចរាបទាប ដើម្បីកុំឲ្យពួកគេឃើញព្រះយេស៊ូវវា។ ហើយទ្រង់បានបាំងអង្គទ្រង់នៅថ្ងៃនេះ នៅក្នុងកាដេនីដី ជាមួយសេគីណា។ ខាងក្រៅមើលទៅដូចជាក្រុមដំបូងសុទ្ធ ស្បែក សត្វចាស់ ប៉ុន្តែនៅខាងក្នុងលាក់សិរីរុងរឿងរបស់សេគីណា។

ហើយវាទុំហើយ នំប៉័ងដែលយើងញ៉ាំ ហើយបើកបរឆ្លងកាត់ប្រទេសរាប់រយ ម៉ាយ ឃើញទេ? វាជាអាហាររបស់អ្នកជឿ។ វាសម្រាប់តែអ្នកជឿប៉ុណ្ណោះ។ សូម ចាំថា សេបបិដគឺសម្រាប់តែអ្នកជឿប៉ុណ្ណោះ ឃើញទេ ស៊ីបបិដ។ ចំណាំ។ តើវា ធ្វើអ្វី? សិរីល្អរបស់សេគីណា លើ ស្វីស រក្សាវាពីការបំផ្លាញ។

330 សូមចាំថានិមាណដែលមកពីស្ថានសួគ៌ វាត្រូវបានស្ថិតនៅក្នុងសិរីរុងរឿង របស់សេគីណា ពីជំនាន់មួយទៅជំនាន់មួយទៀត។ នៅខាងក្រៅវាមានកន្ទុយ នៅក្នុងវា ពេញមួយយប់ វាកខ្វក់។ តើវាត្រូវទេ?

331 នៅខាងក្រៅសិរីល្អរបស់សេគីណា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅ ហើយ។ ឃើញទេ វាជាការនិយមជ្រុលទាំងអស់។” ប៉ុន្តែនៅខាងក្នុង...

332 មើល ពួកគេមានគ្រាប់ពូជផ្កាឈូកវត្តខ្លះចេញពីដង្កែកនៅអេហ្ស៊ីបដែលដាក់

នៅទីនោះក្នុងថ្ងៃរបស់យ៉ូសែប បួនពាន់ឆ្នាំមុន។ យ៉ូសែបបានដាក់ពួកគេនៅក្នុង ជង្រុក។ ពួកគេបានដាំពួកគេ។ ពួកគេបានរស់នៅ។ ហេតុអ្វី? ពួកគេមានជីវិត។

333 តើសេគីណាសិរីរុងរឿងថ្ងៃនេះជាអ្វី? ដើម្បីទម្លុះស្បែកមុខ ដើម្បីមើលថាតើព្រះ កំពុងឈរនៅមុខអ្នក សូមមើលតើអ្នកណាដែលព្រះកំពុងឈរនៅទីនេះនៅមុខ យើង—បង្គោលភ្លើង។ ទ្រង់ត្រូវបានបាំងដោយសាច់ឈាមមនុស្ស។ ប៉ុន្តែតើសេក ណាបានធ្វើអ្វី? គ្រាប់ពូជសេបបិដ ជាព្រះបន្ទូលដែលយើងនឹងរស់នៅនៅថ្ងៃនេះ ដោយការសន្យាទាំងនេះ សិរីរុងរឿងរបស់សេគីណាបានទុំថា នំប៉័ង នាំវាមក ធ្វើឱ្យ វាក្លាយជានំប៉័ងដល់អ្នកជឿ ដែលដាក់នៅក្នុងទំព័រនៃព្រះគម្ពីរ ពីមួយឆ្នាំទៅមួយឆ្នាំ ព្រះបន្ទូលសម្រាប់សម័យនេះ។

334 ចំពោះនិកាយ វាជាការជំពប់ដួល។ ចំពោះនិកាយ ពួកគេជំពប់ដួលនៅវា។ អស់ជាច្រើនឆ្នាំ លូធើ វេសលី ម៉ាទីន លូធើ និងទាំងអស់ សានយី ហ្វីននី ចនស្ទីត ណុក ទាំងអស់បានជំពប់ដួលនៅវា។

335 ប៉ុន្តែតើត្រូវធ្វើអ្វីនៅថ្ងៃចុងក្រោយ? តើអ្វីជា “បង្ហាញ”? “នាំមក!” តើ ម៉ាឡាគី៤ត្រូវធ្វើអ្វី? ដើម្បីបង្វែរមនុស្សចេញពីឧបសគ្គនោះ ដើម្បីបំបែក ទំនៀមទម្លាប់ និងបង្ហាញនំប៉័ងជាមួយនឹងសិរីរុងរឿងរបស់សេគីណា។ មើល វាទុំហើយផលិតនូវអ្វីដែលវាបាននិយាយថាវានឹងធ្វើ អូ ខ្ញុំអើយ នំប៉័ងដប់ពីរដុំ សម្រាប់សម័យនេះ។ ដល់និកាយដែលជាការជំពប់ដួល “ក្រុមអ្នកនិយមជ្រុល។” ប៉ុន្តែយើងជាអ្នកជឿ!

336 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះដូចដែលវិវរណៈ១០បានសន្យា “អាថ៌កំបាំងទាំងអស់របស់ព្រះ ដែលត្រូវបានលាក់នៅក្នុងទំព័រចុះក្រោមតាមរយៈពួកគេជាច្រើនឆ្នាំ នឹងត្រូវបានទុំ នាំមកនៅសម័យកាលនៃសាររបស់ទេវតាទីប្រាំពីរ។” តើវាត្រូវទេ?

តើទ្រង់មានបន្ទូលអ្វី មួយឆ្នាំប្រាំមួយខែមុន ពីរឆ្នាំឥឡូវនេះ? “ចេញទៅតុក សុន ភាគខាងជើងនៃតុកសុន ការផ្ទះដ៏អស្ចារ្យ” ហើយអ្វីដែលនឹងកើតឡើង “ត្រា នឹងត្រូវបានបើក” ត្រាដែលបង្ហាញពីការទាំងនេះ។ ត្រឡប់មកវិញដូចដែលទ្រង់ មានបន្ទូល។

តើវាជាអ្វី? វាបង្ហាញថាវាមិនអាចជាមនុស្សបានទេ។ វាវាយលុកយ៉ាង ល្អឥតខ្ចោះ ត្រង់តាមដែលអាចធ្វើបាន រាល់ពេល។ តើវាជាអ្វី? វាជាព្រះហស្ត

របស់ព្រះ ឃើញទេ នៅចំពោះមុខយើង។ ហើយដោយសារតែវានៅក្នុងក្រុមតូចមួយ ស្បែកមុខនៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស វាត្រូវបានបាំងទៅពិភពខាងក្រៅ។ គាត់ត្រូវបានលាក់ពីពិភពខាងក្រៅ។ ទ្រង់កំពុងបង្ហាញអង្គទ្រង់ដល់ទារកដូចជានឹងរៀន។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។

337 ឃើញទេ គ្រប់ប្រស្នានៅក្នុងព្រះគម្ពីរ គ្រប់ប្រភេទនៃព្រះគម្ពីរ ត្រូវបានបង្ហាញនៅទីនេះចំពោះមុខយើង។ ព្រះតែមួយនៅក្នុងបង្គោលភ្លើង ដែលបានសរសេរព្រះគម្ពីរទាំងនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់និងសញ្ញាថ្មី គឺនៅទីនេះបង្ហាញវា បង្ហាញយ៉ាងច្បាស់ថាវាជាអ្វី បកស្រាយត្រឡប់មកវិញ ហើយដើម្បីធ្វើឱ្យប្រាកដថាវាជាការបកស្រាយ។

338 “យើងទទួលបានការបកស្រាយ!” បន្ទាប់មកសូមមើលវាកើតឡើង។ ឃើញទេ នោះហើយជាវា សូមមើលវាបានបង្ហាញឱ្យឃើញ។

339 បង្ហាញ! ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “បើខ្ញុំមិនធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះវរបិតាខ្ញុំទេ កុំជឿខ្ញុំ។” ឃើញទេ វាត្រូវតែបញ្ជាក់។

340 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះ មិនបានបង្ហាញឱ្យឃើញដូចព្រះយេស៊ូវទេ ពួកគេបានដាក់—កន្ទក់ជុំវិញព្រះសិររបស់ទ្រង់ ហើយវាយទ្រង់លើក្បាល បាននិយាយថា “ប្រសិនបើអ្នកជាហោរា ប្រាប់យើងថាអ្នកណាវាយអ្នក។” “ហើយបើទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ សូមបង្វែរនំប៉ុងទាំងនេះ។” ឃើញទេ នោះគឺជាអារក្ស។ “ប្រសិនបើអ្នកជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ សូមចេញពីលើឆ្ក—...”

341 ខ្ញុំមានន័យថា ការបើកសម្តែងដែលទ្រង់ត្រូវបានសន្មត់ថាធ្វើ នោះជាអ្វីដែលជាវា។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ដូចដែលវិវរណៈ១០ត្រូវបានបង្ហាញ អាថ៌កំបាំងនៃព្រះត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ ដូចដែលសៀវភៅគ្រាប្រាំពីរបានសន្យា។

ឥឡូវនេះសូមឱ្យជំនឿរបស់អ្នកលើទ្រង់ដែលជាព្រះបន្ទូល...មូលហេតុនៅក្នុងវិវរណៈ ១០ វានិយាយថា...

342 ឬ វិវរណៈ ១៩ ជាជាង។ ខ្ញុំបានសរសេរវានៅទីនេះ វិវរណៈ ១០ ដើម្បីទៅវា ប៉ុន្តែវាមិនមែន ១០ ទេ វាគឺ ១៩។ នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ទ្រង់នឹងត្រូវបានគេហៅថា “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ” ជិះលើសេះស ហើយអ្នកដើរតាមស្ថានសួគ៌នឹងនៅពីក្រោយទ្រង់។

343 បំបែកបាំងនៃនិកាយនៃការអប់រំ! បំបែកបាំងនិកាយនៃប្រពៃណី! បំបែក
 របាំងទាំងនោះដែលលាក់ទ្រង់ពីអ្នក! បំបែកបាំងនៃមោទនភាពទាំងនោះ ស្រ្តី
 អើយ។ អ្នក—អ្នកជាបុត្រីរបស់ស្តេច ធ្វើដូចវា រស់នៅដូចវា។ បំបែកស្បែកមុខ
 ទាំងអស់ មិនថាបណ្ឌិតអ្វីទេ និងអិលអិលឌី និយាយយ៉ាងណា។ បើវាផ្ទុយនឹង
 ព្រះគម្ពីរនោះ បំបែកវាឯនននោះ!

ដ្បិត យើងបានឆ្លងកាត់របាំងដែលរំហែក។ យើងនៅម្ខាងទៀតឥឡូវនេះ នៅ
 ម្ខាងទៀត។ ហើយអ្នកនឹងឃើញ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែធ្វើដូច្នោះ បំបែកប្រពៃណី
 ចាស់និងរឿងទាំងនោះ ហើយមករកទ្រង់ អ្នកនឹងឃើញទ្រង់ឈរ ជាអ្នកឈ្នះដ៏
 ខ្លាំងពូកែ ព្រះបន្ទូលសន្យាសម្រាប់សម័យកាលនេះ បានបង្ហាញឱ្យឃើញ។ អ្នក
 នឹងឃើញព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូជិ្តបានបើកសម្តែង ឃើញទ្រង់នៅក្នុងចំណោមពួក
 យើងនៅទីនេះ បានបើកសម្តែង ជាព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូជិ្ត ដែលមិនអាចយកឈ្នះ
 បានដោយប្រពៃណី។

344 ពួកគេបានព្យាយាមលាក់ទ្រង់នៅពីក្រោយទីនោះ ពួកគេបានធ្វើអស់
 រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ ប៉ុន្តែពេលវេលានៃការសន្យាជិតមកដល់ហើយ។ ព្រះ
 បានប្រោសម៉ូសេម្តងហើយទ្រង់បានប្រោសកុមារឱ្យរួចពីរឿងទាំងនោះ។ ហើយ
 ទ្រង់នៅតែ...ទ្រង់មិនអាចយកឈ្នះបានទេ។ “ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងរលាយបាត់
 ទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនឹងមិនរលាយបាត់ឡើយ។” ទ្រង់នៅដដែលគឺដូចគ្នា
 កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

345 ពួកគេនិយាយថា “វាមិនអាចធ្វើបានទេ។” ប៉ុន្តែវាត្រូវបានសម្រេច។
 បន្ទាប់មក នៅពេលដែលវាត្រូវបានធ្វើរួច ពួកគេបាននិយាយថា “វាជារបស់
 អារក្ស។”

346 ប៉ុន្តែវាមិនផ្លាស់ប្តូរព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ បន្តិច។ វានៅតែជា “ព្រះ” ដល់
 អ្នកជឿ “អ្នកច្បាំងដ៏ខ្លាំងពូកែ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត”
 ដោយធម្មជាតិរបស់ទ្រង់ តាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហេព្រើរ ១៣:៨។

347 ខ្ញុំកំពុងបញ្ចប់ក្នុងការនិយាយនេះ ព្រោះវាមានរយៈពេលប្រាំនាទីដល់ដប់ពីរ
 គ្រាន់តែនិយាយបែបនេះ។ ខ្ញុំមានប្រហែលដប់ ដប់ពីរទំព័រទៀត។ ខ្ញុំនឹងទទួលវា
 នៅពេលផ្សេងទៀត ប្រហែលជាយប់នេះ។

348 សូមកត់សម្គាល់ កត់សម្គាល់រឿងនេះ។ មានការដេញថ្លៃពេលមួយ ហើយ ពួកគេបានយកត្រីចាស់មួយ។ អ្នកបានឮវាជាច្រើនដង។ វិប្បទ្យុនចាស់មួយ និង អ្នកដេញថ្លៃបាននិយាយថា “តើខ្ញុំត្រូវផ្តល់អ្វីសម្រាប់វា?” ខ្ញុំប្រហែលជាមិនត្រឹមត្រូវ ទេ នេះបើយោងតាមកំណាព្យ។ វាមានរយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ ប៉ុន្តែវាកើតឡើង នៅក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ។ ហើយពួកគេបានរើសត្រីចាស់ វាមើលទៅមិនច្រើនទេ មើលទៅមិនស្អាត អ្វីគ្រប់យ៉ាង។ គាត់មិនអាចទទួលបានការដេញថ្លៃលើវាទេ។ ទីបំផុត ខ្ញុំគិតថាគាត់ទទួលបានការដេញថ្លៃមួយដុល្លារ ឬអ្វីមួយដូចនោះ។

349 ហើយមានម្នាក់ឈរនៅទីនោះ ដែលមិនគិតថាគួរតែលក់សម្រាប់ប៉ុន្មាននោះ ដូច្នោះគាត់បានទៅរើសវាឡើង។ គាត់បានវាយវានៅក្នុងដៃរបស់គាត់ ហើយបាន លើកអង្កត់ឡើងហើយគាត់បានលេងភ្លេង។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ធ្វើ គ្រប់គ្នា ចាប់ផ្តើមយំ។ ពួកគេមិនដែលឮតន្ត្រីបែបនេះទេក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេ។

បន្ទាប់មកអ្នកដេញថ្លៃបាននិយាយថា “តើខ្ញុំត្រូវផ្តល់អ្វី?”

350 “ពីរពាន់!” “ប្រាំពាន់!” “មួយម៉ឺន!” ឃើញទេ? តើវាជាអ្វី? ដែររបស់ ចៅហ្វាយបានបង្ហាញអ្វីដែលបាំងនៅក្នុងឧបករណ៍ចាស់។

351 ដូចគ្នាឥឡូវ! សៀវភៅចាស់ វាវែក វាត្រូវបានគេសើចចំអក គេដុត ធ្វើឱ្យ អស់សំណើច។ ប៉ុន្តែពេលវេលាបានមកដល់ហើយដែលពួកគេទទួលបានការ ដេញថ្លៃនិកាយ ក្រុមប្រឹក្សាពិភពលោកនៃព្រះវិហារ។ ពួកគេកំពុងលក់វាដូចជា គ្មាននរណាម្នាក់។ មានការដេញថ្លៃនិកាយមកដល់។

352 ប៉ុន្តែសូមចាំថា មានអ្វីមួយនៅក្នុងសៀវភៅចាស់ដែលបានសន្យា ថានឹង មានដៃដែលបានតម្កល់ទុកជាមុន មកនៅថ្ងៃណាមួយ ដែលនឹងយកវាឡើង ហើយ បង្កើតព្រះបន្ទូលនៃសៀវភៅនេះ តាមរយៈបេះដូងដែលបានកំណត់ទុកជាមុន ចំពោះភារកិច្ចដែលវាត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់បង្ហាញការសន្យាដែលមាននៅ ក្នុងវា។ វាអាចមើលទៅ អូ ដូចជាក្រុមចាស់នៃអ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ ឬអ្វី ផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែគ្រាន់តែយកដៃរបស់ចៅហ្វាយ ដែលជាព្រះបន្ទូលនៅលើវា ដើម្បី បង្ហាញព្រះបន្ទូលនោះ ហើយវាក្លាយជាជាងបរិសុទ្ធ។ វាបានក្លាយជាជំងឺនោះ សម្រាប់យើងគ្រប់គ្នា មែនទេ មិត្តអើយ? វាមិនមែនជាក្រុមនៃការជ្រុលនិយមទេ។ វាអាស្រ័យលើអ្នកណាដែលមានអង្កត់នៅក្នុងដៃ។

ចូរយើងអធិស្ឋាន។

353 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង ដោយសេចក្ដីជំនឿ ថ្ងៃនេះ ទូលបង្គំឃើញ ចៅហ្វាយនៃសៀវភៅចាស់ ដែលពួកគេបានផ្លាស់ប្តូរសម្រាប់ប្រពៃណី។ ពួកគេ បានប្តូរវាសម្រាប់និកាយ។ ពួកគេបានព្យាយាមដោះដូរវា។ ឥឡូវនេះពួកគេកំពុង ជួញដូរវាសម្រាប់—ក្រុមប្រឹក្សាពិភពលោកនៃមនុស្ស នៃក្រុមជំនុំ កុម្មុយនិស្ត មិន ជឿព្រះ។ ការដេញថ្លៃគឺនៅលើ ព្រះអម្ចាស់។

354 ព្រះអើយ បោះជំហានទៅមុខ! ប្រាកដណាស់ អ្នកនឹងទៅ។ សូមបញ្ជូន ហោរានោះមក ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលលើកឆ្នុនោះ ដែលលើកយកព្រះបន្ទូល នេះ ហើយបង្ហាញថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺនៅដដែលដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ព្រះអម្ចាស់អើយ មនុស្សជាច្រើននឹងលក់ជីវិតរបស់ពួកគេ ពួកគេនឹងបោះចោលប្រពៃណីចាស់ ពួកគេនឹងបំបែកវាំងនន។ ពួកគេចង់បានវា ព្រះអម្ចាស់។ ពួកគេនឹងផ្តល់អ្វីទាំងអស់ គ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវព្រះយេស៊ូវ។

355 ព្រះអម្ចាស់អើយ ខ្ញុំគិតថាទ្រង់បានបង្ហាញវាដល់ពួកគេឥឡូវនេះ។ ពួកគេ មកពីគ្រប់ទីកន្លែង។ ពួកគេចំណាយជីវិតរបស់ពួកគេ។ ពួកគេធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង ដើម្បីព្យាយាមទៅកិច្ចប្រជុំ ធ្វើអស់ពីសមត្ថភាព ពីព្រោះពួកគេបានរកឃើញគុ ជមានតម្លៃដ៏អស្ចារ្យ។ រឿងផ្សេងទៀតគឺតិចតួចណាស់។ ប្រទានពរដល់ពួកគេ ព្រះបិតា។

356 ដាក់នៅលើធីទិកានេះ ព្រឹកនេះ ព្រះអម្ចាស់ បានដាក់កន្សែងដៃ។ ប្រហែលជា ពួកគេមួយចំនួននឹងត្រូវចាកចេញនៅថ្ងៃនេះ មុនពេលកម្មវិធីព្យាបាលនៅយប់ នេះ។ ឱព្រះដ៏អស់កល្បអើយ មើលចុះ។ ទូលបង្គំដឹងថាទ្រង់នៅទីនេះ ទ្រង់ត្រូវ បានបាំង។ ហើយខ្ញុំកំពុងបញ្ជូនស្បែកតូចៗទាំងនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហៅថា “កន្សែងដៃ” និង “អាវឆាយ” និង “ស្បែកជើង” សម្រាប់ទារកតូចៗ។ ហើយខ្ញុំ កំពុងបញ្ជូនពួកគេដូចជាទីសំគាល់ស្បែកមុខតូច ដែលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ត្រូវបាន អធិប្បាយលើវានៅព្រឹកនេះ ហើយក្នុងនាមជាអ្នកជឿ ខ្ញុំដាក់ដៃលើពួកគេ រាងកាយ របស់ទូលបង្គំ ជាសញ្ញាថាទូលបង្គំជឿវា។ ហើយដោយសេចក្ដីជំនឿ ម្នាក់ៗនៅក្នុង អគារនេះកំពុងធ្វើដូចគ្នា ព្រះអម្ចាស់។ សូមឲ្យអ្នកជំងឺបានជាសះស្បើយ។

357 អ្នកអាចវាយ—ព្រះបន្ទូលពីទីនេះ ព្រះអម្ចាស់ ដូចជាអ្នកលេងវីយូឡុងចាស់ បានធ្វើចំពោះវីយូឡុង ធ្វើវា ព្រះអម្ចាស់។ ធ្វើឱ្យវាលេងបទភ្លេងត្រឹមត្រូវ ឱន

នៅក្នុងដៃរបស់ចៅហ្វាយ បន្ទាប់មកយើងនឹងឃើញទ្រង់ឈរនៅក្នុងទិដ្ឋភាពពេញលេញ។

358 តើមនុស្សទាំងនោះត្រូវគិតយ៉ាងណានៅថ្ងៃនោះ នៅពេលដែលពួកគេមិនឲ្យអ្វីទាំងអស់ នៅពេលដែលពួកគេមិនបានផ្តល់អ្វីសម្រាប់វីយូឡុងចាស់។ ពួកគេមិនចង់បានវាទេ។ ពួកគេនឹងមិនមានវានៅក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលបានជ្រើសរើសដោយអ្នកដែលអាចធ្វើជាម្ចាស់វា បន្ទាប់មកពួកគេបានលក់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេមាន ដើម្បីទទួលបានវា។ ពួកគេបានអ្វីទាំងអស់ហើយប្រយុទ្ធនឹងវា។ វាយឺតពេលហើយ។

359 ដូច្នោះវានឹងមានពេលខ្លះនៅពេលដែលត្រូវរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងត្រូវបានបន្លឺឡើង ពេលវេលានឹងមិនមានទៀតទេ។ អស់អ្នកដែលត្រូវបានគេមើលឃើញសើចចំអក ដែលឈរនៅទីនោះមុនរាំងននបើកចំហ ហើយបានឃើញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះបានបើកសម្តែង (អ្នកផ្សេងទៀតនឹងស្រែករកវា ប៉ុន្តែ ដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “វានឹងយឺតពេលហើយ”) ពួកគេបានចូលទៅក្នុងពិធីមង្គលការហើយពួកគេត្រូវបានទុកចោលនៅកន្លែងដែលមានការយំសោក យំសោក និងសង្កេតឆ្មេញ។

360 ជួយមនុស្សគ្រប់រូបឱ្យជឿ ព្រឹកនេះ ព្រះបិតា បំបែករាល់ចាំងនៃភាពអាត្មានិយម គ្រប់រាំងនននៃការមិនជឿ ហើយឃើញអ្នកឈ្នះដ៏ខ្លាំងពូកែបានបង្ហាញមុខអ្នកជឿ។ ដ្បិត “មើលចុះ ខ្ញុំនៅជាមួយអ្នកជានិច្ច រហូតដល់ទីបញ្ចប់នៃពិភពលោក។ បន្តិចទៀតលោកិយនឹងលែងឃើញខ្ញុំទៀតហើយ អ្នករាល់គ្នានឹងឃើញខ្ញុំ។” បង្ហាញអង្គទ្រង់ក្នុងចំណោមពួកយើង ព្រះអម្ចាស់អើយ ដូចដែលទ្រង់បានធ្វើ។ ធ្លាប់នៅតាមផ្លូវនោះរហូតដល់យើងអាចមើលឃើញនៅចំពោះទ្រង់នៅពេលដែលអរន ម៉ូហ្វីត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ហើយទ្រង់បានក្លាយជាកូនមនុស្សម្តងទៀត និងជាបុត្ររបស់ជាវីឌី។ សូមប្រទានវាមក ព្រះអម្ចាស់ តាមរយៈព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ខណៈពេលដែលយើងកំពុងឱនក្បាល ទាំងអស់នៅក្នុងការអធិស្ឋាន។

361 ឆ្ងល់ថ្ងៃនេះបើមានខ្លះនៅទីនេះ...ខាងក្នុងឬខាងក្រៅ។ មិនមានវិធីដើម្បីហៅអាសនៈមកទីនេះទេ ព្រោះគ្មានកន្លែង។ ប៉ុន្តែខ្ញុំឆ្ងល់ដោយស្មោះ តើអ្នកជឿថានេះជាការពិតទេ? តើអ្នកជឿទេថានៅថ្ងៃនេះដែលយើងកំពុងរស់នៅ ហើយភាពរីករវ

និងយុគសម័យវិទ្យាសាស្ត្រទាំងអស់ដូចជានៅជំនាន់លោកណូអេ នៅក្នុងថ្ងៃរបស់
លោកម៉ូសេ ជាថ្ងៃរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ថាព្រះជាព្រះវរបិតាដ៏អស្ចារ្យនៃយើងទាំងអស់គ្នា
ដែលបានកើតនៅក្នុងទ្រង់ ឈរក្នុងចំណោមយើងនៅថ្ងៃនេះ?

362 បង្គោលភ្លើងដែលអាចមើលឃើញនេះ ដែលត្រូវបានបង្ហាញដោយ
វិទ្យាសាស្ត្រ ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមក កាលនៅក្មេង បាននិយាយជាមួយខ្ញុំនៅ
ទីនោះ ហើយប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំនឹងរស់នៅទីនេះ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? ប្រាប់អ្នកអំពី
វា ហើយបន្ទាប់មកវា... ថ្ងៃមួយចុះនៅលើទន្លេ មុនពេលដែលព័ន្ធកិច្ចចាប់ផ្តើម ការ
រស់ឡើងវិញលើកដំបូង ទ្រង់បានបង្ហាញខ្លួននៅលើមេឃ កំណត់អត្តសញ្ញាណ
អង្គទ្រង់ និងប្រទានបេសកកម្ម។ ប៉ុន្មានឆ្នាំមកនេះ ខ្ញុំបានលាក់វានៅក្នុងចិត្ត
របស់ខ្ញុំ ដោយគ្របបាំងព្រះគ្រីស្ទ បង្គោលភ្លើងដែលដែលបកស្រាយព្រះបន្ទូល
ដូចដែលបានសន្យា។ យើងស្ថិតនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ គឺគ្រាន់តែជាការយាងមក
របស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយប្រសិនបើអ្នករកឃើញខ្លួនអ្នកនៅខាងក្រៅរាំងនននោះ
ដែលជាសេចក្តីស្លាប់ដែលត្រូវនៅក្រៅ អ្នកនឹងដោយជំនឿនៅព្រឹកនេះ និយាយ
ថា “ដោយជំនួយរបស់ព្រះ។ ហើយដោយមានជំនួយពីទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ
ទូលបង្គំចង់ទម្លុះរាំងនននោះ។ ខ្ញុំចង់ចូលទៅក្នុងកន្លែងដែលទ្រង់គង់នៅ ដើម្បី
មើលព្រះបន្ទូលពេញលេញរបស់ព្រះ?”

363 កុំព្យាយាមធ្វើជាម៉ូសេ។ កុំព្យាយាមធ្វើជាអេរ៉ុន។ កុំ។ គ្រាន់តែជាអ្នកជា
នរណា ប៉ុន្តែធ្វើជាគ្រីស្ទាន។

364 តើអ្នកនឹងឱនក្បាលចុះ លើកដៃថ្វាយព្រះ ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់
អើយ ជួយទូលបង្គំនៅក្នុងរាំងនន?” ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ នោះ
ហើយគ្រាន់តែមើលដៃ!

365 នៅខាងក្រៅ ចូរចាំថា ខ្ញុំប្រហែលជាមិនដែលឃើញដែររបស់អ្នកទេ។ វា
មិនមែនទេ—វាមិនមានតម្លៃច្រើនសម្រាប់ខ្ញុំក្នុងការមើលវា យ៉ាងណាក៏ដោយ វា
គឺ ព្រះ។ វាគ្រាន់តែសម្រាប់ខ្ញុំ វាគ្រាន់តែធ្វើឱ្យខ្ញុំឃើញថា—គ្រាប់ពូជបានធ្លាក់ចុះ
នៅកន្លែងណាមួយ ហើយ ប៉ុន្តែព្រះទតឃើញចិត្តពិត។

366 បើមានអ្នកផ្សេងទៀតដែលមិនបានលើកដៃ ចង់លើកឥឡូវ លើកដៃរបស់
អ្នកហើយចង់ចាំនៅក្នុងការអធិស្ឋាន។ លើកដៃឡើង។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ នោះ
ជាការល្អ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។

367 ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋាននៅថ្ងៃនេះថា ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលមិនទាន់តាមរយៈរាំងនននោះ។ ពួកគេឈរនៅទីនោះដូចជាអ៊ីស្រាអែល ពួកគេកំពុងមើល។ ពួកគេជឿ ប៉ុន្តែពួកគេមិនដែលចូលទៅក្នុងនេះនៅឡើយទេ ដើម្បីឃើញពន្លឺសេគីណាដ៍អស្ចារ្យនោះ ទាំងខាងវិញ្ញាណនិងខាងរូបកាយ ដរាបណាភ្នែកមេកានិកនៃការមេរោគរូបភាព ទើបតែពីរសប្តាហ៍មុន ចាប់ផ្តើមទៀត។ អ្នកកំពុងបង្ហាញអង្គទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូទិ៍បានបង្ហាញដល់អ្នកជឿនៅតែលាក់បាំងដល់អ្នកមិនជឿ ប៉ុន្តែបានបើកបង្ហាញដល់អ្នកជឿ។

សូមឱ្យពួកគេឆ្លងកាត់ ថ្ងៃនេះ ព្រះអម្ចាស់ ឃើញភាពរុងរឿងនិងសិរីរុងរឿងដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់។ សូមឱ្យចិត្តរបស់ពួកគេបានផ្លាស់ប្តូរ មុនពេលយើងត្រលប់ទៅព្រះវិហារវិញនៅយប់នេះ។ សូមឱ្យពួកគេទាំងអស់បានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ វត្តមានរបស់ទ្រង់។ សូមឱ្យចៅហ្វាយយកសេចក្តីជំនឿដែលពួកគេមានចាក់វាឆ្លងកាត់ព្រះបន្ទូល សូមឱ្យបទភ្លេងត្រឡប់មកវិញ “អ្នកត្រូវបានតែងតាំងមុនកំណើតពិភពលោក ដើម្បីជឿរឿងនេះ។ ជឿចុះ កូនអើយ ហើយបានសង្គ្រោះ។”

368 ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំសូមប្រគល់វាទៅក្នុងព្រះហស្តទ្រង់ឥឡូវនេះ ដោយដឹងថាគ្មានអ្វីទៀតដែលយើងអាចធ្វើបានទេ។ វាទាំងអស់នៅជាមួយទ្រង់ឥឡូវនេះ ព្រះបិតា។ ទូលបង្គំប្រគល់ពួកគេទៅទ្រង់។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំ...
 ព្រោះ...ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
 ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះខ្ញុំ
 នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

369 តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ?

អស្ចារ្យ អស្ចារ្យ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទសម្រាប់ខ្ញុំ
 ទីប្រឹក្សា ព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាព ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូទិ៍គឺ
 ទ្រង់
 ទ្រង់សង្គ្រោះខ្ញុំ ការពារខ្ញុំពីអំពើបាបនិងភាពអាម៉ាស់
 ទាំងអស់

អស្ចារ្យណាស់ព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំ សូមសរសើរ
ព្រះនាមទ្រង់!

ខ្ញុំធ្លាប់រង្វេង ឥឡូវខ្ញុំត្រូវបានរកឃើញ រួចផុតពីការ
ថ្កោលទោស

ព្រះយេស៊ូវប្រទានសេរីភាពនិងសេចក្តីសង្គ្រោះពេញលេញ
សង្គ្រោះខ្ញុំ ការពារខ្ញុំពីអំពើបាបនិងភាពអាម៉ាស់ទាំងអស់
អស្ចារ្យណាស់ព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំ សូមសរសើរ
ព្រះនាមទ្រង់!

អូ អស្ចារ្យ អស្ចារ្យ ព្រះយេស៊ូវគឺសម្រាប់ខ្ញុំ
ទីប្រឹក្សា ព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាព ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិប្រទ្ធិគឺ
ទ្រង់

អូ សង្គ្រោះខ្ញុំ ការពារខ្ញុំពីអំពើបាបនិងភាពអាម៉ាស់ទាំងអស់
អស្ចារ្យណាស់ព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំ សូមសរសើរ
ព្រះនាមទ្រង់!

370 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលឃើញទ្រង់ឈរ ជាអ្នកច្បាំងដ៏ខ្លាំងក្លា
ព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម បានបង្ហាញនៅចំពោះមុខយើង អាល់ហ្វា
អូមេហ្គា ទ្រង់ដែលគង់នៅ ដែលនឹង ហើយនឹងមក ឫសនិងពូជរបស់ជាវីឌ ជា
កូនមនុស្ស ជាបុត្ររបស់ព្រះ ជាកូនមនុស្ស ហើយនឹងក្លាយជាកូនរបស់ជាវីឌ? តើ
អ្នកជឿវាដោយអស់ពីចិត្តទេ? បង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុងសម័យកាលនីមួយៗ នាំមក
រកអ្នកជឿ លាក់អង្គទ្រង់នៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្សពីអ្នកមិនជឿ។ គាត់ត្រូវបាន
លាក់នៅពីក្រោយរ៉ាំងនន។ សូមព្រះជាម្ចាស់បំបែកស្បែកមុខទាំងអស់ ហើយយើង
ឃើញទ្រង់ដូចទ្រង់!

ព្រះយេស៊ូវបំបែកគ្រប់ទាំងខ្សែ
ព្រះយេស៊ូវបំបែកគ្រប់ទាំងខ្សែ
អូ ព្រះយេស៊ូវបំបែកគ្រប់ទាំងខ្សែ
នៅពេលដែលទ្រង់បានដោះលែងអ្នក!
នៅត្រើយម្ខាងនៃទន្លេយ៉ែដាន់
នៅក្នុងវាលដ៏ផ្អែមល្ហែមនៃអេដេន

កន្លែងដែលដើមឈើជីវិតកំពុងរីកដុះដាល
មានការសម្រាកសម្រាប់ខ្ញុំ។
ព្រះយេស៊ូវបំបែក...

តើអ្នកមិនចង់ឆ្លងទន្លេយ៉ាងដាន់ឥឡូវនេះទេឬ? តើវាមិនយូរគ្រប់គ្រាន់ទេនៅទី
រហោស្ថាន? តោះទៅតាមការសន្យា!

ព្រះយេស៊ូវបំបែកគ្រប់ទាំងខ្សែ
ព្រះយេស៊ូវបំបែកគ្រប់ទាំងខ្សែ
អូ នៅពេលដែលទ្រង់បានដោះលែងអ្នក!

371 សូមលើកដៃឡើងឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំនឹងសរសើរតម្កើងទ្រង់
ខ្ញុំនឹងសរសើរតម្កើងទ្រង់
ខ្ញុំនឹងសរសើរតម្កើងទ្រង់
ដ្បិតទ្រង់បានដោះលែងខ្ញុំ!

372 អាម៉ែន! តើវាមិនធ្វើឱ្យអ្នកមានអារម្មណ៍ល្អទេឬ? អូ អស្ចារ្យណាស់! តើអស្ចារ្យ
ប៉ុណ្ណា តើទ្រង់មិនដូច្នោះទេ? សូមចាប់ដៃគ្នាឥឡូវនេះ ដោយនិយាយថា:

ព្រះយេស៊ូវបំបែកគ្រប់ទាំងខ្សែ
ព្រះយេស៊ូវបំបែកគ្រប់ទាំងខ្សែ
អូ ព្រះយេស៊ូវទម្លាយគ្រប់ទាំងខ្សែ (សូមព្រះប្រទានពរដល់
អ្នក បងប្រុស។)
អូ ហើយទ្រង់បានដោះលែងអ្នក!

ខ្ញុំនឹងសរសើរ តម្កើងទ្រង់ (ព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា!)
ខ្ញុំ...

“ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត” គ្រាន់តែបានផ្លាស់ប្តូរ
ទម្រង់របស់ទ្រង់។

...សរសើរតម្កើងទ្រង់
ខ្ញុំនឹងសរសើរតម្កើងទ្រង់

ដ្បិតទ្រង់ (បានយកគោលលទ្ធិទាំងអស់ចេញពីខ្ញុំ) កំណត់
ខ្ញុំ...(ដើម្បីជឿព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់)។

373 អូ តើអ្នកមិនអាចឮវិប្បដ្ឋានរបស់គ្រូទាញឆ្លុកកាត់ព្រះបន្ទូលនេះទេឬ? ទ្រង់នៅ
ដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ!

ខ្ញុំនឹងសរសើរតម្កើងទ្រង់
ខ្ញុំនឹងសរសើរតម្កើងទ្រង់
ខ្ញុំ...(ទ្រង់ ព្រះបន្ទូល!)...តែងតែសរសើរតម្កើងទ្រង់ (តើទ្រង់
បានធ្វើអ្វី?)

ដ្បិតទ្រង់បានដាក់ (នៅពីក្រោយរាំងនន) ខ្ញុំមានសេរីភាព!

374 សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ
ឬ? តើនេះមិនមែនជាស្ថានសួគ៌ទេឬ? ខ្ញុំចូលចិត្តគុណាលក្ខណៈនៃព្រះបន្ទូល
ឃើញទេ គ្រាន់តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងវិធីដ៏ផ្អែមល្អែម និងបន្ទាបខ្លួន។ ខ្ញុំ
—ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ អូ គ្រាន់តែគិត!

នៅត្រើយម្ខាងនៃទន្លេយ៉ាងដាន់ (ខ្ញុំទៅជិតទីនោះឥឡូវនេះ។)
នៅក្នុងផ្ទៃម...(អមតៈ!) នៃអេដេន...(តើខ្ញុំនឹងរកឃើញអ្វីនៅ
ទីនោះ?)
កន្លែងដែលដើមឈើ...(នៅក្នុងសួនច្បារអេដេន) កំពុងរីក
ដុះជាល
មានការសម្រាកសម្រាប់ខ្ញុំ។

375 តើអ្នកចង់ទៅទេ? ទ្រង់បំបែកគ្រប់ខ្សែ។

ព្រះយេស៊ូវបំបែក (ប្រពៃណី) គ្រប់ទាំងខ្សែ
ព្រះយេស៊ូវបំបែកគ្រប់ទាំងខ្សែ (និកាយទាំងអស់ គោលលទ្ធិ
ទាំងអស់)
...បំបែកគ្រប់ខ្សែទាំងអស់
អូ នៅពេលដែលទ្រង់បានដោះលែងអ្នក!

376 សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់ទ្រង់។ កុំឆ្ងល់ថាអេសាយ
បាននិយាយថា “ទ្រង់ជាទីប្រឹក្សា ព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាព ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូទិ

ជាព្រះវរបិតាដ៏អស់កល្ប អស្ចារ្យ!”

អស្ចារ្យ អស្ចារ្យ ព្រះយេស៊ូវគឺសម្រាប់ខ្ញុំ
ទីប្រឹក្សា ព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាព ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិបូទិគឺ
ទ្រង់
អូ សង្គ្រោះខ្ញុំ ការពារខ្ញុំពីអំពើបាបនិងភាពអាម៉ាស់ទាំងអស់
អស្ចារ្យណាស់ ព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំអើយ សូមសរសើរ
ព្រះនាមទ្រង់!

377 អូ ខ្ញុំអើយ! នោះធ្វើចលនាបេះដូងខ្ញុំ។ តើទ្រង់អស្ចារ្យយ៉ាងណា! ខ្ញុំប្រាប់អ្នក
ថា វាគ្មានទីបញ្ចប់ទេ។ វា ខ្ញុំចូលមកនេះសាមសិបបីឆ្នាំមុន មានអារម្មណ៍ថានេះជា
វិធីមួយ។ ហើយប្រសិនបើទ្រង់រង់ចាំ ថ្ងៃណាមួយខ្ញុំនឹងបិទភ្នែក ខ្ញុំនឹងចេញទៅក្រៅ
តាមរបៀបដូចគ្នា។ អាម៉ែន!

អស្ចារ្យ អស្ចារ្យ ព្រះយេស៊ូវគឺសម្រាប់ខ្ញុំ
ទ្រង់ជាទីប្រឹក្សា ព្រះអង្គម្ចាស់នៃសន្តិភាពរបស់ខ្ញុំ ព្រះដ៏
អស្ចារ្យគឺទ្រង់
ទ្រង់សង្គ្រោះខ្ញុំ ទ្រង់ការពារខ្ញុំពីអំពើបាបនិងភាពអាម៉ាស់
ទាំងអស់
អស្ចារ្យណាស់ ព្រះប្រោសលោះរបស់ខ្ញុំអើយ សូមសរសើរ
ព្រះនាមទ្រង់!

378 ខ្ញុំអាចនៅទីនេះពេញមួយថ្ងៃ នៅក្នុងនោះ។ ប៉ុលបាននិយាយថា “ប្រសិនបើ
ខ្ញុំច្រៀង ខ្ញុំនឹងច្រៀងដោយវិញ្ញាណ។” អូ-ហូ។ “ប្រសិនបើខ្ញុំអធិប្បាយ ខ្ញុំនឹងផ្សាយ
ដោយព្រះវិញ្ញាណ។ បើខ្ញុំដើរ ខ្ញុំនឹងដើរក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ បើខ្ញុំនិយាយ ខ្ញុំនឹង
និយាយដោយព្រះវិញ្ញាណ។” សូមឱ្យអ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវបានធ្វើដោយព្រះបន្ទូលនិង
ព្រះវិញ្ញាណ។ បាទ មែនហើយ។ អាម៉ែន! វាជាសេចក្តីពិតរបស់ព្រះ។

379 ខ្ញុំឃើញទ្រង់ ជាព្រះដ៏មានព្រះចេស្តា បានបង្ហាញ។ ខ្ញុំឃើញទ្រង់ទាញ
គោលលទ្ធិ និងកាយចេញ ទាញមកវិញ—អ្នកសង្ស័យ កម្មវិធីអប់រំ និងអ្វីៗ
គ្រប់យ៉ាង ដើរទៅមុខ ឈរនៅទីនោះ។ តើអ្នកគិតថាគោលលទ្ធិអាចយកឈ្នះទ្រង់
បានទេ? តើអ្នកគិតថានិកាយអាចយកឈ្នះទ្រង់បានទេ? តើអ្នកគិតថាក្រុមប្រឹក្សា
ពិភពលោកអាចយកឈ្នះទ្រង់បានទេ? ទ្រង់បានយកឈ្នះអ្វីៗទាំងអស់ បំបែក

គ្រប់ទាំងខ្សែ ហែកឋាននរក ហែកត្រា ចូលទៅក្នុងទីបរិសុទ្ធបំផុត បានបង្ហាញអង្គ
ទ្រង់ដល់យើង ជាព្រះបន្ទូលដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។
អាម៉ែន។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។

380 ឥឡូវនេះ រហូតដល់យើងជួបគ្នានៅសៀលនេះ យើងចង់ធ្វើរឿងមួយ នោះគឺ៖

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
អស់អ្នកមានចិត្តព្រួយលំបាក
វានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវអំណរ
អូ ចូរនាំយកជាមួយដរាប។

នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ!
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌
នាមវិសេស (បាទ ខ្ញុំមានវា រួចហើយ។) អូ នាមប្រសើរ!
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិង...(...?...)

381 បើសាកាំងព្យាយាមល្បួងអ្នក នោះអ្នកមិនបានមើលរឿងត្រឹមត្រូវទេ ចង្អុលវា
ទៅព្រះបន្ទូលដូចព្រះយេស៊ូវបានធ្វើ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? អាម៉ែន!

នៅព្រះនាមព្រះយេស៊ូវឱនចុះ
ក្រាបថ្វាយបង្គំ
ស្តេចនៃស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងនឹងមកជុំទ្រង់
នៅពេលដែលដំណើររបស់យើងបានបញ្ចប់។

នាមវិសេស (នាមវិសេស!)...
ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌
នាមវិសេស អូ នាមប្រសើរ!
ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

382 បីលីនឹងចូលនៅម៉ោងប្រហែលប្រាំមួយ ដោយផ្តល់កាតអធិស្ឋានដល់អ្នក
ដែលចង់ចូលមកក្នុងជួរអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំគិតថាយើងធ្វើវាប្រសើរជាង។ យើងមិនបាន
ទៅទេ ប៉ុន្តែក្នុងនាមជាហ្វូងមនុស្ស យើងធ្វើវាប្រសើរជាង អ្នកឃើញទេ។

383 ឥឡូវចងចាំទ្រង់! រក្សាទ្រង់ជានិច្ចនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក នៅក្នុងចិត្តរបស់
អ្នក។ គ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកទៅ ឃើញទេ រក្សាព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក។

យកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវជាមួយ (ឥឡូវស្តាប់។) អ្នក
 ជាខែលពីគ្រប់អន្ទាក់ (តើមានអ្វីកើតឡើង?)
 នៅពេលដែលការល្អៗនៅជុំវិញអ្នកប្រមូលផ្តុំ (តើអ្នកត្រូវ
 ធ្វើអ្វី?)
 គ្រាន់តែដកដង្ហើមព្រះនាមបរិសុទ្ធនៅក្នុងការអធិស្ឋាន។
 នាមរិសេស (នាមរិសេស!) អូ នាមប្រសើរ!
 ក្តីសង្ឃឹមផែនដីក្តីអំណរស្ថានសួគ៌
 នាមរិសេស អូ នាមប្រសើរ!
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងស្ថានសួគ៌។

384 ចូរយើងអានក្បាលឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំនឹងសួរគ្រូគង្វាលថាតើគាត់នឹងមកនិង
 បញ្ចប់ទស្សនិកជន។ បងប្រុសនេវីល សូមព្រះប្រទានពរអ្នក បងប្រុសនេវីល។



64-0614M ការបើកបង្ហាញរបស់ព្រះ
រោងឧបោសថប្រាណហាំ
ជេហ្វឺសាន់វីល, អ៊ីនឌៀរណា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅឆ្នះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការស្នើសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង:

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org